
1

ACTA DEL PLE ORDINARI DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL,
CELEBRAT EL DIA VINT-I-TRES DE DESEMBRE DE DOS MIL QUATRE

- - - o o o O O o o o - - -

A la ciutat de Sagunt, el dia vint-i-tres de desembre de dos mil quatre, a les 9
hores es reuneixen a la Sala de Sessions d’aquest Excm. Ajuntament, sota la presidència
de la Il·lma. Sra. Alcaldessa, Gloria Calero Albal, els/les següents regidors/es:

Sr. José Luís M. Chover Lara
Sra. Nuria Hernández Pérez
Sr. Miguel García Benítez
Sra. Aurora Campayo Duarte
Sr. Alfonso Vicente Muñoz Muñoz
Sra. M. Monserrat Solaz Latorre
Sr. Miguel Á. Martín López
Sr. Fernando López-Egea López
Sra. Rosa M. Vilalta Villarroya
Sr. Joaquín Estal Lizondo
Sr. Manuel Civera Gómez
Sr. Josep Francesc Fernández Carrasco
Sr. Silvestre Borrás Azcona
Sr. Francisco Zarzoso Usina
Sr. Alfredo C. Castelló Sáez
Sr. Juan Serrano Moreno
Sra. Antonia L. Murciano Rodríguez
Sra. M. Carmen Gómez Bernuz
Sr. José L. Martí González
Sr. Marcelino Gil Gandia
Sr. Jaime E. Goig Torres
Sr. Manuel Gallart de la Torre
Sr. Miguel Á. Cortés Flor
NO HI ASSISTEIX:
Sra. M. Dolores Contreras Matalí

Assistits del secretari general, Sr. Emilio Olmos Gimeno, i de l’interventor, Sr.
José Eugenio Garcerán Rodríguez, a fi de celebrar sessió ordinària del Ple de la
corporació, en primera convocatòria. Es fa constar que el Sr. Gallart i Sr. Goig
s’incorporen a la sessió en el punt segon, a les 9 hores i 10 minuts, i la Sra. Campayo
s’incorpora a la sessió en el punt 4, a les 9 hores i 20 minuts.

La presidència obri la sessió i es passen a tractar els assumptes inclosos en
l’ordre el dia.

1 APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS
Sotmès a votació el primer punt de l’ordre del dia, el Ple de l’Ajuntament, per

unanimitat, ACORDA: Aprovar l’esborrany de les actes corresponents a les sessions
celebrades els dies vint-i-vuit d’octubre i quatre de novembre de dos mil quatre.
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2 DONAR COMPTE RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA, REGIDOR-
DELEGAT D’URBANISME, REGIDOR-DELEGAT D’ACTIVITATS I
REGIDORA-DELEGADA D’HISENDA

De conformitat amb el que disposa l’art. 42 del Reglament d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret de 28 de
novembre de 1986, s’informa el Ple de l’Ajuntament de totes les resolucions de
l’Alcaldia adoptades des de l’anterior sessió plenària ordinària, de data 24 de novembre
d’enguany, segons la relació següent:
RESOLUCIONS D’ALCALDIA
Mes novembre 2004
16/11/04     Exp. 45/2004. Inscripció en el Registre Municipal d’Unions de Fet.
16/11/04 Recurs contenciós administratiu 618/04, M. Abad Lapeña.
16/11/04 Exp. 328/04, 330/04, 341/04, 342/04, 352/04. Cessió de nínxols.
16/11/04 Exp. 352, 354, 356, 364, 365. Cessió de nínxols.
16/11/04 Exp. 382/04, 386/04, 391/04, 397/04. Cessió de nínxols.
16/11/04 Exps. 408/04, 340/04, 343/04, 351/04, 385/04, 387/04. Inhumacions en

nínxols ocupats.
16/11/04 Exp. 227/04. Inhumacions en nínxols ocupats.
16/11/04 Exp. 227/04. Trasllat de restes del Sr. Emilio López Molina.
16/11/04 Exp. 291/04, 294/04, 301/04, 308/04, 316/04. Inhumacions en nínxols

ocupats.
16/11/04 Exp. 317/04, 323/04, 329/04, 335/04, 338/04. Inhumacions en nínxols

ocupats.
16/11/04 Exp. 82/96. Renúncia parada mercat exterior fix.
16/11/04 Exp. 2/04-ADL. Ordre de pagament d’ajudes del mes d’agost 2004 als

alumnes del TFIL “Xapa i pintura”.
16/11/04 Exp. 2/04. ADL. Ordre de pagament de les ajudes mes de juliol 2004 als

alumnes del TFIL “Xapa i pintura”.
16/11/04 Exp. 07/04. Inscripció en Registre Municipal Associacions. ARSE 2005 de

la Confraria de la Sang de Sagunt.
16/11/04 Exp. 8/04. AV. Inscripció en Registre Municipal Associacions. “ACSUD-

Las Segovias, Sagunt”.
16/11/04 Recurs contenciós administratiu abreujat 580/04, recurrent: Sr. L. López

Marzal.
19/11/04 Ordre de pagament de les despeses recollides en la relació núm.

200400001989 que inclou 95 operacions per un import total 25604’43 €.
22/11/04 Delegar la presidència del Consell Municipal de Benestar Social de Sagunt

en el regidor delegat de Serveis Socials, F. López-Egea López.
22/11/04 Delegar la Sra. D. Sifre Alberola, funcionària de carrera d’aquesta

corporació, la secretària del Consell Municipal de Bienesar Social.
22/11/04 Autoritzar l’assistència de J. L. Chover Lara a la trobada Projecte

Europeten, els pròxims 24 al 29 novembre 2004.
22/11/04 Exp. 43/04-M. Autoritzar canvi de titularitat per motius de jubilació del

titular a nom de la seua esposa C. Martínez Rodríguez.
22/11/04 Exp. 1187/86. Renúncia parada del mercat exterior fix.
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22/11/04 Exp. 24/04-S. Resolució sanció a Sra. G. Martín Blasco.
22/11/04 Exp. 389/04. Cessió de nínxol per temporalitat màxima de 50 anys per a

inhumar cadàver.
22/11/04 Exp. 350/04, 359/04, 362/04. Cessió de nínxol per temporalitat màxima de 5

anys per a inhumar cadàvers.
22/11/04 Exp. 326. Autoritzar la introducció de les cendres en nínxol sol·licitat.
22/11/04 Exp. 273/04. Antiguitat contractat laboral indefinit A. Forment Romero.
22/11/04 Exp. 5/04. Valoració de triennis.
23/11/04 Ordenar el pagament a favor de diverses associacions culturals per la

realització de les seues actuacions.
23/11/04 Ordenar el pagament a favor de Spanish Brass Luur Metalls en concepte de

caixet per la seua actuació.
23/11/04 Exp. 61/04. Molèsties ocasionades per animals de granja.
23/11/04 Exp. 56/04. Deficiències higiènic sanitàries.
23/11/04 Exp. 144/04-LO. Declarant la caducitat de l’expedient i arxiu de les

actuacions.
23/11/04 Exp. 68/01-LO. Declarant la caducitat de l’expedient amb arxiu de les

actuacions.
23/11/04 Exp. 51/01-LO. Declarar la caducitat de l’expedient i arxiu de les

actuacions.
23/11/04 Exp. 28/01-LO. Declarant la caducitat de l’expedient i arxiu de les

actuacions.
23/11/04 Exp. 2/01-LO. Declarant la caducitat de l’expedient i arxiu de les

actuacions.
23/11/04 Exp. 409/00-LO. Declarar la caducitat de l’expedient i arxiu de les

actuacions.
23/11/04 Exp. 442/00.LO. Declarar la caducitat de l’expedient i arxiu de les

actuacions.
23/11/04 Exp. 364/00-LO. Declarar la caducitat de l’expedient i arxiu de les

actuacions.
25/11/04 Exp. 01/04.AFIC. Pagament factura empresa Emer-Gfk per a la justificació

de la subvenció concedida per a la realització d’estudi de modernització i
rendibilització comercial del Mercat

25/11/04 Exp. 420/04. Trasllat restes del Sr. J. Ruiz Alujel el dia 01/12/04.
25/11/04 Reconeixement de serveis prestats al servei de l’Administració a J. C. Gil

Segarra.
25/11/04 Regularitzar el concepte retributiu corresponent a Sra. A. Fabregat Vilata.
25/11/04 Exp. 26/04-S. Resolució imposició sancionador a Bugaderia Industrial.
25/11/04 Exp. 27/04-S. Resolució sanció a Monreal Pérez, SC.
25/11/04 Exp. 2/04-ADL. Ordre de pagament de les ajudes del mes de setembre als

alumnes del TFIL “Xapa i Pintura”.
25/11/04 Exp. 6/2003-IF-SC. Executar subsidiàriament l’acord de la Junta de Govern

i en conseqüència  realitzar la demolició i eliminació d’obres.
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25/11/04 Exp. 19/2004-OE. Posar de manifest als propietaris de l’immoble siti a l’av.
Camp de Morvedre l’informe tècnic.

25/11/04 Exp. 20/2004-OE. Posar de manifest als propietaris de l’immoble siti al c/ 3
d’Abril, l’informe tècnic.

25/11/04 Ordenar el pagament a F. J. Castillo Montañes per la seua actuació.
25/11/04 Ordenar el pagament de les despeses recollides en la relació núm.

200400002048 que inclou 51 operacions, per un import total de 24.567’40
€.

26/11/04 Exp. 33/04-S. Sobreseure expedient sancionador a Frutas Pomer.
26/11/04 Exp. 26/96. Fer meu informe del cap a. de la Secció d’Urbanisme de data

17/11/04.
26/11/04 Ordenar el pagament de la relació núm. 200400002039 que inclou 58

operacions, per un import total de 33.690’11 €.
29/11/04 Nòmina mes de novembre 2004.
29/11/04 Reconèixer triennis.
29/11/04 Reconeixement serveis a FJGL.
29/11/04 Abonar als membres del tribunal per a una plaça interina d’arquitecte.
29/11/04 Ordenar el pagament a favor dels clubs de les Escoles d’Iniciació Esportiva.
29/11/04 Exp. 233/04-CH. Denegar les cèdules d’habitabilitat per als habitatges sitis

al c/ Vent de Mingiorn i c/ Vent de Provença.
29/11/04 Exp. 44/04-M. Inici renovació autoritzacions venda no sedentària mercats

extraordinaris fixos.
29/11/04 Exp. 86/02-Afic. Trasllat mercats exterior fix a causa de la finalització de

les obres de rehabilitació del col·legi Begonya.
29/11/04 Exp. 2/04-ADL. Ordre de pagament de les ajudes del mes d’octubre als

alumnes del TFIL de xapa i pintura.
29/11/04 GP-MACV-277/04. Incoar expedient sancionador al treballador FFC,

contractat laboral, que actualment presta els seus serveis en l’àrea d’Esports.
29/11/04 Convocar Audiència Pública de Ciutat dimarts que ve 24/12/04 a les 18:30

H., al Saló d’Actes del Centre Cívic.
29/11/04 Exp. 105/04. Autorització instal·lació Tallers d’Artesania a la AC Falla El

Palleter.
29/11/04 Exp. 1298/2004. Reposició voluntària de 63 rebuts per un import de

119.256’75 €.
29/11/04 Exp. 6099/04. Instar a la Direcció Provincial de Trànsit de València, perquè

previs els tràmits oportuns sancione els fets descrits.
29/11/04 Exp. 1527/04. Imposar a l’interessat una multa de 60 € per no respectar el

senyal de estacionament reservat per a corporació.
29/11/04 Exp. 1541/04. Imposar a la interessada multa de 60 €, per no obeir el senyal

de prohibició zona mercat.
29/11/04 Estimar l’acció denunciada que figura en la relació núm. 25 de data

29/11/04 que comença en l’exp. 4622004000747 i finalitza per l’exp.
46220040006132.

29/11/04 Exp. 1570/04. Imposar a l’interessat munta de 100 € per no respectar la
prioritat de pas de vianants.
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29/11/04 Exp. 1677/04. Imposar a la interessada, la munta de 60 €, per estacionar el
vehicle damunt de la vorera.

29/11/04 Exp. 1837/04. Imposar a la interessada, la munta de 60 €, per utilitzar durant
la conducció dispositius de telefonia mòbil.

29/11/04 Exp. 1987/04. Imposar a l’interessat, la munta de 60 €, per no obeir el
senyal de prohibició d’estacionament mensual.

29/11/04 Exp. 2086/04. Imposar a la interessada, la munta de 60 €, per no obeir el
senyal de prohibició zona mercat.

29/11/04 Exp. 2122/04. Imposar a la interessada, la munta de 30 €, per no obeir un
senyal d’estacionament prohibit per senyals mòbils.

29/11/04 Exp. 2123/04. Imposar a la interessada, la munta de 60 €, per estacionar el
vehicle obstaculitzant greument la circulació.

29/11/04 Exp. 2155/04. Iniciar els tràmits per a tornar la taxa per prestació del servei
de grua per la inexistència de la infracció i l’arxiu de l’expedient.

29/11/04 Exp. 2070/04. Imposar a la interessada, la munta de 60 €, per no obeir el
senyal de prohibició o restricció.

29/11/04 Exp. 2284/04. Imposar a l’interessat, la munta de 60 €, per no obeir un
senyal de prohibició gual permanent.

Mes desembre 2004
01/12/04 Ordenar el pagament a la partida 4631/48101 del pressupost del Gabinet

Municipal de Comunicació i Relacions Externes.
01/12/04 Exp. 10/04-ADL. Ordre de pagament a justificar PGS.
01/12/04 Ordenar el pagament provisió de fons a favor de TMB, per un import de 600

€, per a la Cavalcada de Reis, 2005.
01/12/04 Exp. 45/04. Llicència municipal de gossos perillosos, sol·licitada per SL C.
01/12/04 Exp. 227/04. Desestimar recurs de reposició interposat per JVAB.
01/12/04 Ordenar el pagament a ETV per un import de 3022’52 € bruts, com a

liquidació complementària a l’efectuada per a la resta del personal de
l’Ajuntament, del mes de novembre del 2004.

01/12/04 Exp. LSC-I 001/04. Expedient sancionador a M. G. G.
01/12/04 Exp. LSC-I 003/04. Expedient sancionador a P. V. V. Q.
01/12/04 Exp. LSC-I 006/04. Expedient sancionador a L. T. B. I.
01/12/04 Exp. LSC-I 007/04. Expedient sancionador a C. S. P.
01/12/04 Exp. 2381/04. La inexistència de la infracció a M. D. M. M i l’arxiu de

l’expedient.
01/12/04 Exp. 2438/04. Imposar a B. V. L. Multa de 60 €.
01/12/04 Exp. 2535/04. Imposar a P. J. A. B. Multa de 100 €.
01/12/04 Exp. 2536/04. Imposar a A. Mª. S. C. la multa de 60 €.
01/12/04 Exp. 2783/04. Imposar a J. A. F. V. Multa de 60 €.
01/12/04 Exp. 2546/04. Imposar a J. C. M. Z. Multa de 60 €.
01/12/04 Exp. 2717/04. Imposar a J. F. B. Multa de 60 €.
01/12/04 Exp. 2062/04. Imposar multa a Mª J. M. M. Multa de 30 €.
01/12/04 Exp. 2718/04. Imposar a J. A. D. Sanció corresponent.
01/12/04 Exp. 2985/04. Imposar a A. H. A. Multa de 60 €.
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01/12/04 Exp. 3093/04. Imposar D. M. M. J. Multa de 30 €.
01/12/04 Exp. 1214/04. Imposar a E. M. P. Multa de 100 €.
01/12/04 Exp. 2040/04. Imposar a D. I. C. Multa de 100 €.
01/12/04 Exp. 2065/04. Imposar a C. C. I. L. Multa de 100 €.
01/12/04 Exp. 2072/04. Imposar a A. S. G. Multa de 30 €.
01/12/04 Exp. 2675/04. Imposar a J. M. P. T. Multa de 30 €.
01/12/04 Exp. 2815/04. Imposar a Mª D. C. A., multa de 30 €.
01/12/04 Exp. 1581/04. Imposar a A. M. L. Multa de 60 €.
01/12/04 Exp. 2533/04. Imposar a C. P. E. Multa de 150 €.
01/12/04 Exp. 1906/04. Imposar a E. O. R. Multa de 60 €.
01/12/04 Exp. 3117/04. Imposar a J. G. B. Multa de 60 €.
01/12/04 Exp. 3150/04. Imposar a J. P. H. C multa de 60 €.
01/12/04 Exp. 3191/04. Imposar a M. I. C. M. B. Multa de 60 €.
01/12/04 Exp. 1451/04.  Arxivar expedient sancionador a V. B. U.
01/12/04 Exp. 1867/04. Inexistència de la infracció imposada a D. J. H. I l’arxiu de

l’expedient.
01/12/04 Exp. 2467/04. Imposar a J. M. M. T. multa de 60 €.
01/12/04 Exp. 2719/04. Imposar a S. Z. A. Multa de 100 €.
01/12/04 Exp. 2557/04. Imposar a A. N. A. Multa de 60 €.
01/12/04 Exp. 2986/04. Imposar a J. M. C. T. Multa de 60 €.
01/12/04 Exp. 3019/04. Arxiu expedient sancionador a M. J. G. P.
03/12/04 Ordenar el pagament de 3.649 € a favor de Proges XXI, SL, en concepte de

caixet.
03/12/04 Ordenar el pagament  de les despeses recollides en la relació núm.

200400002086 que inclou 88 operacions, per un import total de
28.697’87 €.

03/12/04 Exp. 50/04-ADL. Sol·licitud subvenció Pla Integral d’Ocupació.
03/12/04 Modificar el dia de celebració de la sessió ordinària de la Junta de Govern

Local, convocant-la a les 9:00 hores del dijous dia 9 de desembre del 2004.
03/12/04 Exp. 9/04-AV. Inscripció en Registre Municipal Associacions “Associació

Cultural Rock’N’Roll Club”.
03/12/04 Exp. 485/04. Recurs contenciós administratiu 485/04, recurrent J. L. F. A.
07/12/04 Rectificació error reconeixement serveis F. J. G. L.
07/12/04 Abonar als membres del tribunal de professors de piano, les dietes per

assistència.
07/12/04 Abonar als membres del tribunal de tècnics auxiliars d’Informàtica, les

dietes.
07/12/04 Exp. 411/04. Inhumació en nínxol ocupat.
07/12/04 Exp. 430/04. Trasllat de restes de Sra. V. M. L.
07/12/04 Exp. 436/04. Trasllat de restes de Sra. M C. V.
07/12/04 Exps. 345/04, 380/04, 396/04, 400/04. Inhumacions en nínxols ocupats.
07/12/04 Exp. 376/04. Exhumació i trasllat de restes.
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07/12/04 Exp. 377/04. Inhumacions en nínxols ocupats.
07/12/04 Exp. 246/04-CH. Denegar cèdules d’habitabilitat per als habitatges sitis a la

pl. Luis Alvarez.
07/12/04 Exp. Renovar la PER a Mª L. G. G.
07/12/04 Exp. 6217/04. Instar a la Direcció Provincial de Trànsit de Cadis, per a

sanció.
07/12/04 Exp. 6218/04. Instar a la Direcció Provincial de Trànsit de València, per a

sanció.
07/12/04 Autoritzar el desplaçament i despeses derivades de Jornades finals de

l’Equal i ordenar el pagament a favor de A. B. N.
10/12/04 Abonar als membres del tribunal d’una borsa d’operari de cementeri les

dietes per assistència a aquest.
10/12/04 Abonar als membres del tribunal de la borsa d’enginyer tècnic industrial les

dietes per assistència.
10/12/04 Abonar als membres del tribunal per a enginyer tècnic industrial les dietes

per assistència a aquest.
10/12/04 Exp. 46/2004-U.H. Inscripció  en el Registre Municipal d’Unions de Fet.
10/12/04 Exp. 6/2004-U.H. Inscripció en el Registre Municipal d’Unions de Fet.
10/12/04 Ordenar el pagament de les despeses recollides en la relació núm.

200400002130, que inclou 89 operacions per un import total de 29.015’46
€.

10/12/04 Fixar termini de presentació d’instàncies per a borsa d’auxiliars de
Menjadors Escolars, el que hi ha entre els dies 14 al 7 de desembre ambdós
inclusivament.

10/12/04 Fixar termini de presentació d’instàncies per a borsa d’educadors de
Menjadors Escolars, el que hi ha entre els dies 14 al 7 de desembre ambdós
inclusivament.

13/12/04 Provisió de fons per import de 11.500 € a favor de la treballadora social
adscrita al Departament Serveis Socials.

13/12/04 Conferir delegació especial per a assumpte determinat a favor del regidor
d’aquest Ajuntament Sr. J. L. C. L, per a assistir a la reunió del Patronat de
la Fundació de la C. Valenciana Marca Garantia

13/12/04 Exp. 99/04. Autorització celebració de festejos “Bous al Carrer”, els dies 21,
22 i 23 de gener del 2005, a nom de l’Associació Cultural Juvenil Barri El
Salt.

13/12/04 Exp. 99/04. Autorització utilització i ocupació de la via pública per a
celebració de les Festes en Honor de Sant Antoni, a nom de l’Associació
Cultural Juvenil Barri El Salt.

13/12/04 Exp. 51/04-M. Sol·licitud obertura a les vesprades del Mercat Municipal de
Sagunt Ciutat els dies 21, 22 i 23 de desembre del 2004.

13/12/04 Exp. 50/04-M. Renúncia parada mercat.
13/12/04 Delegació en regidors d’aquesta corporació  la celebració de matrimonis

civils.
13/12/04 Exp. 7/2004-OE. Ordenar els propietaris de l’immoble siti al c/ Major, 5, la

realització de reformes.
15/12/04 Exp. GP-MACV-03/07. Formalitzar la prorroga dels contractes a la majoria

dels  alumnes de la ET El Centenario.



8

15/12/04 Deduir de les retribucions per faltes no justificades a treballadors de la ET
El Centenario.

15/12/04 Concertar operació de Tresoreria 1/2004 amb Bancaixa per un import de
5.000.000 €.

RESOLUCIONS DEL REGIDOR D’URBANISME

Mes novembre 2004
16/11/04 Exp. 320/04-LO. Llicència d’obres per a picar i lluir clivelles als balcons de

l’habitatge siti al c/ Poeta Llombart, 67-2a.
16/11/04 Exp. 614/04-LO. Llicència d’obres per a tancar el solar situat a la parcel·la

núm. 4 de la UE 12.
16/11/04 Exp. 661/04-LO. Llicència d’obres per a arreglar la façana, col·locar tela

asfàltica a la caseta de l’escala, posar canals i baixants a l’immoble siti al c/
Pablo Iglesias, 64.

16/11/04 Exp. 713/04-LO. Llicència d’obres per a col·locar tela asfàltica a la terrassa
per a evitar goteres a l’immoble del polígon 20, parcel·la 204.

16/11/04 Exp. 756/04-LO. Llicència d’obres per a retirar canyís i substituir per teules
noves a l’immoble del c/ Mare de Déu dels Dolors, 20.

16/11/04 Exp. 757/04-LO. Llicència d’obres per a canviar algunes teules, les canals i
reparar la façana, canviar finestres i porta d’accés, xapar i bany i la cuina de
l’habitatge siti en  c/ Llibertat.

16/11/04 Exp. 758/04-LO. Llicència d’obres per a llevar la reixa, lluir i tornar a
col·locar-la, a l’immoble del c/ Major, 98.

16/11/04 Exp. 759/04-LO. Llicència d’obres per a l’obertura i tancament de la rasa
per a l’ampliació de la canalització de la xarxa de telecomunicacions al c/
Sant Pere III el Gran.

16/11/04 Exp. 764/04-LO. Llicència d’obres per a col·locar les balustres sobre la
tanca principal, reparar paeller existent i col·locar teulada en part del jardí de
l’habitatge siti al c/ Anet Blanc, 28.

16/11/04 Exp. 745/04-LO. Llicència d’obres per a substituir la xarxa del clavegueram
del centre comercial situat a la ctra. Sagunt-Port, Km. 2.

24/11/04 Exp. 46/00. Informació pública retaxació de càrregues del PAI UE-13.
24/11/04 Exp. 656/04-LO. Llicència d’obres per a pavimentar amb formigó imprès el

camí privat siti al c/ Capricorn.
24/11/04 Exp. 725/04-LO. Llicència d’obres per a canviar l’entaulellat, paviment,

canonades, aparells de bany i demolir i fer novament dues parets a
l’habitatge sita al c/ Alacant, 1-18a.

24/11/04 Exp. 767/04-LO. Llicència d’obres per a reparar, sanejar la façana i canviar
la porta d’accés en l’habitatge sita al c/ Velázquez, 16.

24/11/04 Exp. 768/04-LO. Llicència d’obres per a l’obertura de tastos en fonaments i
estructura per a saber l’estat dels mateixos, en local siti a la ctra. N-340,
Km. 927,2.

24/11/04 Exp. 773/04-LO. Llicència d’obres per a canviar, les finestres de la façana i
la porta d’accés de l’habitatge siti al c/ Camí Reial, 96.

24/11/04 Exp. 776/04-LO. Llicència d’obres per a canviar la porta d’accés al garatge
al c/ Trinitat, 27-B.



9

24/11/04 Exp. 779/04-LO. Llicència d’obra per a doblegar el paviment i lluir la
terrassa de l’habitatge siti al c/ Del Mar, 27.

24/11/04 Exp. 783/04-LO. Llicència d’obres per a l’obertura i tancament de la rasa
per a la presa de gas al c/ Treball, 35.

24/11/04 Exp. 784/04-LO. Llicència d’obres per a l’obertura i tancament de quatre
rases per a la presa de gas al c/ Pomera-c/ Perera.

24/11/04 Exp. 789/04-LO. Llicència d’obres per a canviar el xapat del bany i les
finestres, en l’habitatge a l’av. 9 d’Octubre, 73-10a.

24/11/04 Exp. 790/04-LO. Llicència d’obres per a canviar el paviment de l’habitatge
siti al c/ Concepción Arenal, 90.

24/11/04 Exp. 791/04-LO. Llicència d’obres per a canviar el paviment de l’habitatge
siti a l’av. Sants  de la Pedra, 43-2n.

24/11/04 Exp. 792/04-LO. Llicència d’obres per a reformar el xapat de la cuina, del
bany i de canviar les finestres de l’habitatge siti al c/ Albacete, 12.

24/11/04 Exp. 794/04-LO. Llicència d’obres per a dividir en dos locals sense ús
específic, el que està situat al c/ Partida de l’Òliba, 6-B-4.

24/11/04 Exp. 796/04-LO. Llicència d’obres per a l’obertura i tancament de la rasa
per a la presa de gas al c/ Pomera i c/ Corona d’Aragó.

24/11/04 Exp. 802/04-LO. Llicència d’obres per a canviar la porta d’accés de
l’habitatge siti al c/ Perrit, 14 i 16.

24/11/04 Exp. 803/04-LO. Llicència d’obres per a reformar la cuina i el bany i
canviar les finestres, de l’habitatge siti al c/ Santiago, 15.

24/11/04 Exp. 813/04-LO. Llicència d’obres per a canviar el paviment de l’habitatge
siti al c/ General Canino, 22-2n-1ª.

Mes desembre 2004
03/12/04 Exp. 23/97. Modificació del Projecte d’Urbanització. Polígon B-2 del Pla

Parcial de Platges d’Almardà.
03/12/04 Exp. 729/04-LO. Llicència d’obres per a la col·locació del tub i campana

d’extracció de gasos en la parada núm. 11 del Mercat Municipal siti a la pl.
Del Sol.

03/12/04 Exp. 742/04-LO. Llicència d’obres per a construir l’aljub subterrani siti a la
parcel·la 190 del polígon 20.

03/12/04 Exp. 871/04-LO. Llicència d’obres per a canviar les teules trencades a
l’immoble sito al c/ Luis Cendoya, 38.

03/12/04 Exp. 820/04-LO. Llicència d’obres per a canviar el xapat de la cuina i el
bany i el paviment de l’habitatge siti al c/ Castella la Nova, 3-7a.

03/12/04 Exp. 821/04-LO. Llicència d’obres per a alçar barana posterior del pati per a
garantir la seguretat de l’habitatge siti al c/ Teodor Llorente, 38.

03/12/04 Exp. 825/04-LO. Llicència d’obres per a reformar el bany i canviar les
finestres de l’habitatge sítia al c/ Els Clavells, 40-3a.

09/12/04 Exp. 812/04. Llicència d’obres per a canviar les finestres i el sòcol de la
façana i modificar l’accés a la cotxera de l’immoble siti al c/ Calvari Vell,
18.

RESOLUCIONS DEL REGIDOR D’ACTIVITATS

Mes novembre 2004
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16/11/04 Exp. 266/04. Reducció jornada per atenció de fill a Sra. Martí Pérez.
22/11/04 Arxivar per caducitat i desistiment activitat innòcua.
22/11/04 Exp. 85/04-C. Admetre a tràmit la sol·licitud presentada per Stradale

Cotilla, SL, sol·licitant llicència d’obertura per a l’activitat de taller
reparació de vehicles.

22/11/04 Exp. 103/04-C. Admetre a tràmit la sol·licitud presentada per Cucart
Instal·lacions, SL, sol·licitant llicència d’obertura per a l’activitat
d’exposició de calefacció, lampisteria.

22/11/04 Exp. 104/04-C. Admetre a tràmit la sol·licitud presentada per Thyssenkrupp
Galmed, SL, sol·licitant llicència d’obertura per a l’activitat de Magatzem
de bobines de xapa d’acer.

22/11/04 Exp. 88/04-C. Admetre sol·licitud presentada per l’Altre Costat, sol·licitant
obertura per a l’activitat de pastisseria-cafeteria.

22/11/04 Exp. 69/04-C. Admetre a tràmit la sol·licitud presentada per Unió
Intercomarcal CCOO-PV sol·licitant llicència d’obertura per a l’activitat de
local social.

22/11/04 Exp. 100/04-C. Admetre a tràmit la sol·licitud presentada per V. Rodrigo
Cuesta, sol·licitant obertura per a l’activitat de cafeteria.

22/11/04 Exp. 101/04-C. Admetre a tràmit la sol·licitud presentada per J. Miguel
Adoves, sol·licitant obertura per a l’activitat de bar-cafeteria.

24/11/04 Exp. 253/04. Abonament substitucions conveni.
24/11/04 Nomenar a Sra. R. Pitarch Roca per a cobrir futures substitucions per

absències de les funcionàries adscrites a la Secretaria d’Alcaldia motivades
per qualsevol causa.

24/11/04 Exp. 107/04-C. Admetre a tràmit la sol·licitud presentada per E. F.
Forment’s, SL, sol·licitant llicència d’obertura per a l’activitat de cafeteria a
l’av. Fausto Caruana.

24/11/04 Exp. 79/04-C. Admetre a tràmit la sol·licitud presentada per Rajoles Puçol,
SL, sol·licitant obertura per a l’activitat de Nau de magatzem i venda al
detall de materials de construcció.

24/11/04 Exp. 108/04-C. Admetre a tràmit la sol·licitud presentada per Glaverbel
Ibèrica, SA, sol·licitant llicència d’obertura per a l’activitat de Nau de
muntatge de vidre laminat.

25/11/04 Exp. 234/04. Declaració de desistiment, a SLS en la qual sol·licitava
l’abonament de les despeses de reparació en vehicle propi.

25/11/04 Atorgar subvencions sanitàries a diversos treballadors.
25/11/04 Exp. 270/04. Atribuir temporalment funcions d’operari de Serveis Múltiples

a la Regidoria de Medi Ambient al funcionari M. A. F. V.
25/11/04 Exp. 256/04. Atribuir temporalment funcions al funcionari R. B. A. en la

Regidoria de l’Habitatge.
25/11/04 Exp. 119/04-C. Admetre a tràmit sol·licitud presentada per Enginyeria i

Construcció Associats, Iconsa, SL, sol·licitant obertura per a l’activitat de
garatge.

Mes desembre 2004
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07/12/04 Exp. 115/04-C. Admetre a tràmit sol·licitud presentada per Tele Mas Cotas
Malvasur, sol·licitant llicència d’obertura per a l’activitat de botiga
d’animals-perruqueria canina.

07/12/04 Exp. 109/04-C. Admetre a tràmit sol·licitud presentada per Antonian
Balaguer Camarasa per a activitat de despatx de pa amb cafeteria.

07/12/04 Exp. 112/04-C. Admetre a tràmit sol·licitud presentada per Yolanda Arias
Cabrera per a obertura de cafeteria.

07/12/04 Exp. 111/04-C. Admetre a tràmit sol·licitud presentada per Ventu 3, SL, per
a l’activitat de garatge.

07/12/04 Exp. 114/04-C. Admetre a tràmit sol·licitud presentada per Bilbao Bizkaia
Kutxa per a l’activitat d’oficina bancària.

13/12/04 Exp. 118/04-C. Admetre a tràmit sol·licitud presentada per Agroprovesas,
SL, sol·licitant llicència obertura per a activitat d’Estació de Servei.

13/12/04 Exp. 9/03-I. Concessió llicència d’obertura  a “ Los Porches Inmuebles,
SL”, per a establiment, obertura i funcionament d’activitat d’Agència
Immobiliària.

13/12/04 Exp. 17/02-I. Concessió llicència d’obertura  a “Fruites Avinguda, SL”, per
a establiment, obertura i funcionament d’una activitat de Comerç al detall de
fruites i verdures.

13/12/04 Exp. 28/04-I. Concessió llicència obertura a Ofirreg, SL, per a l’establiment,
obertura i funcionament d’una activitat d’oficina tècnica.

13/12/04 Exp. 37/04-I. Concessió llicència obertura a Yolanda Tabasco Sánchez, per
a establiment, obertura i funcionament d’una activitat de llibreria-papereria.

13/12/04 Exp. 42/04-I. Concessió llicència obertura a “Gomis, Mañes i Martí, SL”
per a establiment, obertura i funcionament d’una activitat de servei de
prevenció de riscos labors.

13/12/04 Exp. 77/04-I. Concessió llicència obertura a “Oficina Tècnica Sagunt, SL”
per a establiment, obertura i funcionament d’activitat d’Oficina Tècnica”.

RESOLUCIONS DE REGIDORA D’HISENDA

Mes novembre 2004
18/11/04 Aprovar el canvi de l’epígraf del quadre de tarifes de la taxa per prestació

del servei de recollida domiciliària de fems o residus sòlids.
18/11/04 Exp. 2720/2004. Aprovar el padró de les taxes per subministrament d’aigua

potable, clavegueram i fem.
18/11/04 Aprovar les liquidacions d’acord núm. 807/2004 per un total de 313’34 €.
18/11/04 Exp. 1066/04. Rectificar la liquidació i reconèixer a Sra. E. Herreros

Herreros el dret a la devolució de l’import ingressat per improcedència de la
sanció.

18/11/04 Exp. 1003/04. Rectificar la sanció i reconèixer a Sra. M. Neiker Juárez Peón
el dret a la devolució de l’import ingressat per improcedència de la sanció.

18/11/04 Exp. 161/04. Rectificar liquidació i reconèixer al Sr. J. V. Peruga Gimeno el
dret a devolució de l’import ingressat per improcedència de sanció

18/11/04 Exp. 6024/03. Rectificar la liquidació i reconèixer a Sra. A. Zanón Picazo el
dret a la devolució de l’import ingressat per improcedència de la sanció.

22/11/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 808/2004 per un total de 1199’18
€.
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22/11/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 810/2004 per un total de 3162’17
€.

22/11/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 812/2004 per un total de 555’37 €.
22/11/04 Exp. 1562/2003. Desestimar l’exempció de l’IVTM a nom de A. Blanco

Pérez.
22/11/04 Exp. 2632/2004. Reconèixer el dret a devolució, mitjançant transferència

bancària, de les quantitats ingressades indegudament en concepte d’IVTM.
22/11/04 Exp. 3702/2003 i acumulats. Desestimar la pretensió dels interessats de

prorrateig de quotes en concepte d’IVTM  i mecanitzar la baixa.
22/11/04 Exp. 2238/2004. Desestimar l’exempció de 100%, concedint-li les

bonificacions del 15% en la quota trimestral de la taxa per ensenyaments
especials.

22/11/04 Exp. 4157/2003. Desestimar la bonificació del 30% i concedir les
bonificacions del 15% en la quota trimestral de la quota per ensenyaments
especials al conservatori de música.

22/11/04 Exp. 826/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM i reconèixer en conseqüència el dret a la devolució mitjançant
transferència bancària.

22/11/04 Exp. 867/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM i reconèixer en conseqüència el dret a devolució per transferència
bancària.

22/11/04 Exp. 3768/2003. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM del vehicle V-3970-
EM

22/11/04 Exp. 3756/2003. Anul·lar rebut a nom de M. A. Noll Vidal, practicar
liquidació de l’exercici 2002 al seu nom,  i tornar-li el rebut de l’exercici
2003 i realitzar la compensació.

22/11/04 Exp. 1783/2002. Estimar la pretensió de l’interessat  i procedir al càlcul i
abonament de la quantitat en concepte d’interessos de demora.

22/11/04 Exp. 3765/2003. Prorratera per trimestres l’import de la quota de l’IVTM, i
reconèixer en conseqüència el dret a la devolució per transferència bancària.

22/11/04 Exp. 3743/2003. Prorratera per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM i realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la
baixa en el padró corresponent.

22/11/04 Exp. 3708/2003. Prorratera per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM i realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la
baixa en el padró corresponent.

22/11/04 Exp. 2554/2004. Considerar les quantitats resultants a tornar com entrega a
compte per al pròxim trimestres 4t trim/2004, de Gas Natural Cegas, SA.

22/11/04 Exp. 3864/2001. Deixar sense efecte la resolució 2230 de 19/07/02 i
desestimar la devolució sol·licitada per Motor Sagunt, SA, als efectes de la
taxa per prestació serveis de llicència

22/11/04 Exp. 4047/2003. Anul·lar la liquidació que figura pendent en Recaptació
Municipal a nom de Rokelin Levante, SL, i aprovar nova liquidació al seu
nom.

22/11/04 Exp. 1529/2004. Estimar parcialment la pretensió de l’interessat,
reconeixent en conseqüència el dret a la devolució d’allò que s’ha ingressat
en concepte d’Impost sobre.
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22/11/04 Exp. 2695/2004. Aprovar la liquidació definitiva de la taxa per prestació de
serveis d’ensenyaments especials, acordant la devolució de l’import
ingressat.

22/11/04 Exp. 2682/2004. Concedir les bonificacions del 15% en la quota trimestral
de la taxa per ensenyaments especials al conservatori de música.

22/11/04 Exps. 288/2004 i acumulats. Prorratejar per trimestres naturals la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la
baixa en el padró corresponent.

22/11/04 Exp. 180/2004. Desestimar a D. J. Mir Andrés el prorrateig de la quota de
l’IVTM, per no tractar-se d’una baixa definitiva sinó per transferència a un
altre municipi.

22/11/04 Exp. 51/2004. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM, aprovar la liquidació de
l’IVTM prorratejant la quota i mecanitzar la baixa en el padró.

22/11/04 Exp. 35/2004 i acumulats. Prorratejar per trimestres l’import de la quota de
l’IVTM, procedir a realitzar la devolució per transferència bancària i
mecanitzar la baixa en el padró.

22/11/04 Exps. 1230/2004 i acumulats. Prorratejar per trimestres naturals l’import de
la quota de l’IVTM,  procedir a realitzar la devolució per transferència
bancària i mecanitzar la baixa.

22/11/04 Exp. 805/2004. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM del vehicle V-6945-
EW, aprovar liquidació de l’impost prorratejant la quota i mecanitzar la
baixa en el padró corresponent.

22/11/04 Exps. 1171/2004 i acumulats. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM, aprovar
la liquidació de l’impost prorratejant les quotes i mecanitzar la baixa en el
padró corresponent.

22/11/04 Exp. 1269/2004 i acumulats. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM, aprovar
liquidació de l’impost prorratejant la quota i mecanitzar la baixa en el padró
corresponent.

23/11/04 Exp. 1285/2004. Reconèixer a Promocions Malvasur, SL, el dret a la
devolució de l’import ingressat per no ser el titular cadastral del rebut,
aprovar canvi titularitat.

23/11/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 806/2004, per un total de 61’84 €.
23/11/04 Exp. 946/2004. Mecanitzar la inclusió en el Padró de l’IVTM i aprovar la

liquidació de l’Impost del vehicle V-3377-GY.
23/11/04 Exp. 1828/2002. Anul·lar per duplicitat la Taxa Conservatori.
23/11/04 Exp. 2520/2003. Concedir l’exempció de l’IVTM per vehicles matriculats a

nom de minusvàlids.
23/11/04 Exp. 3752/2003. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de

l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la
baixa en el padró.

23/11/04 Exp. 418/2003. Anul·lar el rebut de l’IVTM del vehicle BA-5044-Z i
efectuar les modificacions en el padró corresponent.

23/11/04 Exp. 2660/2004. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM, aprovar noves
liquidacions i procedir a donar el canvi, com a subjecte passiu.

23/11/04 Exp. 4059/2003. Estimar la sol·licitud de l’interessat i reconèixer el dret a la
devolució  per transferència bancària.
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23/11/04 Exp. 1094/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, reconèixer el dret a devolució mitjançant transferència bancària i
mecanitzar la baixa en el padró.

23/11/04 Exp. 1040/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’IVTM, procedir a la
devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa en el padró.

23/11/04 Exp. 1245/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució mitjançant transferència bancària i
mecanitzar la baixa en el padró.

23/11/04 Exp. 1118/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de l’IVTM,
realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa en el
padró.

23/11/04 Exp. 2580/2003 i acumulats. Concedir l’exempció de l’IVTM a vehicles
matriculats a nom de minusvàlids.

23/11/04 Exp. 000023/2004. Anul·lar els rebuts de Taxa d’Aigua, Clavegueram i Fem
i aprovar liquidacions en concepte de la dita taxa a nom del nou propietari.

23/11/04 Exp. 2561/2004. Aprovar el canvi del subjecte passiu la Taxa d’Aigua,
Clavegueram i Fem amb efectes en el padró.

23/11/04 Exp. 2522/2004. Estimar la sol·licitud formulada pel Sr. Navarro Martínez i
en conseqüència efectuar el canvi de l’epígraf en la taxa de fem
corresponent a l’immoble.

23/11/04 Exp. 1338/2004. Aprovar el canvi del subjecte passiu de la Taxa d’Aigua i
Fem.

23/11/04 Exp. 2581/2004. Desestimar la pretensió de la interessada.
23/11/04 Exp. 769/2004. Anul·lar els rebuts de taxa d’aigua, clavegueram i fem,

aprovar les liquidacions de la taxa a nom del nou propietari i aprovar el
canvi de subjecte passiu.

23/11/04 Exp. 754/2004. Anul·lar els rebuts de taxa d’aigua, clavegueram i fem,
aprovar les liquidacions a nom del nou propietari.

23/11/04 Exp. 0535/2004. Anul·lar els rebuts de la Taxa d’Aigua, clavegueram i Fem,
per a l’immoble siti a l’av. 3 d’Abril, 50-6è-2ª, aprovar liquidacions i
aprovar el canvi subjecte passiu.

23/11/04 Exp. 421/2004. Anul·lar els rebuts de taxa d’aigua, clavegueram i fem per a
l’immoble siti al c/ Sant Pere, 63-1r, aprovar liquidacions i aprovar el canvi
de subjecte.

23/11/04 Exp. 408/2004. Estimar la sol·licitud formulada per Sra. M. R. Hernández
Vilanova i en conseqüència efectuar el canvi d’epígraf en la taxa de fem.

23/11/04 Exp. 239/2004. Mantenir en recaptació executiva els rebuts de taxa, aigua i
fem i  aprovar el subjecte passiu de la taxa.

23/11/04 Exp. 220/2004. Aprovar el canvi del subjecte passiu de la taxa d’aigua,
clavegueram i fem.

23/11/04 Exp. 215/2004. Anul·lar rebuts de taxa d’aigua, aprovar liquidació a nom
del nou propietari i aprovar el canvi del subjecte passiu.

23/11/04 Exp. 65/2004. Anul·lar els rebuts de la Taxa d’aigua, clavegueram i fem i
aprovar liquidacions a nom del propietari actual.

24/11/04 Exp. 2674/2004. Reconèixer el dret a la devolució del rebut d’IBIU i
procedir a realitzar la devolució per transferència bancària.

24/11/04 Exp. 2676/2004. Concedir la bonificació del 30% i del 20% per al 4t i 5è
any respectivament en la quota de l’IBIU per VPO.
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24/11/04 Exp. 3950/2003. Anul·lar rebut d’IBIU a nom de Jardimed, SL.
24/11/04 Exp. 3657/2003. Anul·lar liquidació d’IBIR, emetre liquidació i traslladar la

resolució a la Gerència del Cadastre perquè procedisca a efectuar els canvis
de titularitat en el padró d’IBIR.

24/11/04 Exp. 2032/2003. Anul·lar liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a nom
del nou propietari i aprovar el canvi de titularitat cadastral.

24/11/04 Exp. 111/2004. Anul·lar rebut d’IBI a nom del Sr. R. Pablo Torres.
24/11/04 Exp. 1495/2004. Desestimar la sol·licitud presentada per Sra. A. Palència

Soriano i alçar la suspensió de diversos rebuts per haver sigut emesos
correctament.

24/11/04 Exp. 4053/2003. Anul·lar per duplicitat rebut d’IBIU.
24/11/04 Exp. 1276/2004. Anul·lar rebut d’IBIU i traslladar la present resolució a la

Gerència del cadastre de València.
24/11/04 Exp. 2617/2004. Emetre liquidacions de l’IBIU i traslladar la present

resolució a la gerència de cadastre perquè procedisquen a efectuar els
canvis.

24/11/04 Exp. 1811/2004. Anul·lar la liquidació de l’IBIU, aprovar liquidació a nom
del nou propietari i aprovar canvi de titular cadastral.

24/11/04 Exp. 3297/2002. Reconèixer a Construcciones Moliner, SA, el dret a
devolució de l’import ingressat en dos exemplars i procedir a realitzar la
devolució per transferència bancària.

24/11/04 Exp. 3239/2002. Reconèixer a Construccions Moliner, SA, el dret a
devolució de l’import ingressat per error i procedir a realitzar la devolució
per transferència bancària.

24/11/04 Exp. 2590/2004. Emetre liquidacions d’IBIR a nom de Sr. E. Devis Batalla.
26/11/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 825/2004 per un total de 788’99 €.
26/11/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 811/2004 per un total de 20’38 €.
26/11/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 809/2004 per un total de 1131’53

€.
26/11/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 823/2004 per un total de 2994’74

€.
26/11/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 821/2004 per un total de 1404 €.
26/11/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 822/2004 per un total de 4074’94

€.
26/11/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 816/2004 per un total de 96’91 €.
26/11/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 824/2004 per un total de 1741’58

€.
26/11/04 Aprovar canvi import en l’epígraf “Instal·lacions Porturarias” del quadre de

tarifes i emetre les liquidacions corresponents per la taxa de fem.
26/11/04 Exp. 762/2004. Estimar recurs de reposició, procedir a realitzar la devolució

per transferència bancària i mecanitzar la baixa en el padró.
26/11/04 Exp. 3764/2003. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de

l’IVTM, realitzar la devolució mitjançant transferència bancària i procedir a
mecanitzar la baixa en el padró.

26/11/04 Exp. 2486/2004. Practicar liquidació a Sr. A. García Monleón corresponent
a la Taxa d’ADP i mecanitzar el canvi als efectes de la taxa.
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26/11/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 813/2004 per un total de 1023’9 €.
26/11/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 814/2004 per un total de 532’28 €.
26/11/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 815/2004 per un total de 466’62 €.
26/11/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 817/2004 per un total de 1043’42

€.
26/11/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 818/2004 per un total de 603’03 €.
26/11/04 Exp. 169/2004. Anul·lar la liquidació del núm. fix 01641281.
26/11/04 Exp. 1763/2004. Anul·lar la liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a

nom del nou propietari i aprovar el canvi de titularitat cadastral.
26/11/04 Exp. 1762/2004. Anul·lar la liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a

nom del nou propietari i aprovar el canvi de titularitat cadastral.
26/11/04 Exp. 1759/2004. Anul·lar liquidació de l’IBIU, aprovar liquidació a nom del

nou propietari i aprovar el canvi de titularitat cadastral.
26/11/04 Exp. 1755/2004. Anul·lar liquidació d’IBIU, aprovar liquidació a nom del

nou propietari i aprovar el canvi de titularitat cadastral.
26/11/04 Exp. 1753/2004. Anul·lar liquidació d’IBIU, aprovar nova liquidació  i

efectuar els canvis de titularitat d’IBIU.
26/11/04 Exp. 1800/2004. Anul·lar liquidació d’IBIU, aprovar nova liquidació en

concepte d’IBIU i efectuar el canvi de titularitat cadastral.
26/11/04 Exp. 2715/2004. Concedir la bonificació del 30% i del 20% en la quota de

l’IBI per habitatge de protecció oficial.
26/11/04 Exp. 2716/2004. Concedir la bonificació del 30% i del 20% en la quota de

l’IBI per VPO.
26/11/04 Exp. 2713/2004. Concedir bonificació del 30% i 20% en la quota de l’IBI

per VPO.
26/11/04 Exp. 3907/2003. Anul·lar el rebut de l’IBI de núm. 01648364.
26/11/04 Exp. 1752/2004. Anul·lar liquidació d’IBIU, aprovar liquidació a nom del

nou propietari i aprovar el canvi de titularitat cadastral.
26/11/04 Exp. 2684/2004. Concedir la bonificació del 30% i 20%  per VPO.
26/11/04 Exp. 2677/2004. Anul·lar liquidació d’IBIU, aprovar nova liquidació i

efectuar el canvi de titularitat cadastral.
26/11/04 Exp. 346/2004. Concedir la bonificació del 50%, així com les bonificacions

del 30% i 20% en la quota de l’IBI per VPO.

Mes desembre 2004
03/12/04 Exp. 1046/2004. Declarar la caducitat, amb arxiu d’actuacions del

procediment: GT/11 IBI canvi titularitat, iniciat a sol·licitud de Sr. J. J. G.
R.

03/12/04 Exp. 12223/04. Reconèixer a C. M. D., dret a devolució per transferència
bancària de l’import ingressat per error.

03/12/04 Aprovar la liquidació de l’acord núm. 826/2004 per un total de 1815’92 €.
03/12/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 827/2004 per un total de 485’83 €.
03/12/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 828/2004 per un total de 114’44 €.
03/12/04 Exp. 2365/2004. Anul·lar rebut de IAE 2004 núm. 8450003729544 i

emetre-ho a nom del titular corresponent.
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03/12/04 Exp. 2004/2004.  Desestimar petició de devolució de liquidació de IAE
2003C formulada per Sra. S. C. E.

03/12/04 Exp. 915/2004. Desestimar petició d’anul·lació de liquidació de IAE 2003C
formulada per Sra. A. B. C.

03/12/04 Exp. 853/2004. Desestimar petició de devolució de liquidació de IAE
2003C formulada per A. CB.

03/12/04 Exp. 734/2004. Desestimar petició d’anul·lació de liquidació del IAE 2003C
formulada per Sr. A. M.S.

03/12/04 Exp. 733/2004. Desestimar petició d’anul·lació de les liquidacions del IAE
2003C formulada per Sr. R. C. A.

03/12/04 Exp. 431/2004. Desestimar petició de anul·lació de liquidació del IAE
2003C formulada per Sr. F. J. M. S.

03/12/04 Exp. 430/2004. Desestimar la petició d’anul·lació de liquidació del IAE
2003C formulada per A. S. L.

03/12/04 Exp. 429/2004. Desestimar petició d’anul·lació del IAE 2003C formulada
per R. J. T. P.

03/12/04 Exp. 2856/2003. Anul·lar els rebuts del IAE que figuren a nom de la C. F.,
SL, i tornar-los el rebut corresponent del IAE 1999.

03/12/04 Exp. 425/2004. Desestimar petició d’anul·lació de la liquidació del IAE
2003C formulada per R. S. C.

03/12/04 Exp. 3472/2002. No admetre a tràmit les sol·licituds de devolució
d’ingressos indeguts en concepte d’IBIR.

03/12/04 Exp. 3588/2002. No admetre a tràmit les sol·licituds de devolució
d’ingressos, en concepte d’IBIR.

03/12/04 Exp. 3265/2002. No admetre a tràmit la devolució d’ingressos indeguts a J.
A. M., en concepte d’IBIR.

03/12/04 Exp. 3573/2002. Declarar la caducitat, amb arxiu d’actuacions del
procediment: GT/11 canvi titularitat, iniciat a sol·licitud de F. V. G.

03/12/04 Exp. 3513/2004. Declarar la caducitat, amb arxiu d’actuacions del
procediment: GT/11 Canvi Titularitat, iniciat a sol·licitud de A. G. R.

03/12/04 Exp. 264/2003. Anul·lar liquidació i reconèixer a J. A. P el dret a la
devolució de l’import ingressat per no ser el titular cadastral.

03/12/04 Exp. 1761/2004. Anul·lar liquidació d’IBIR, aprovar la liquidació a nom del
nou propietari.

03/12/04 Exp. 3619/2003. Declarar la caducitat, amb arxiu d’actuacions del
procediment GT/11 Canvi Titularitat, iniciat a sol·licitud de J. M. T. H.

03/12/04 Exp. 2533/2004. Anul·lar liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a nom
del nou propietari i aprovar el canvi de titularitat cadastral.

03/12/04 Exp. 2923/2003. Anul·lar liquidació del rebut núm. 02717174.
03/12/04 Exp. 755/2004. Anul·lar rebuts de taxa d’Aigua, Clavegueram i Fem i

aprovar les liquidacions a nom del nou propietari.
03/12/04 Exp. 462/2004. Anul·lar rebuts de taxa d’aigua, clavegueram i fem i

aprovar-ho a nom de l’actual propietari.
03/12/04 Exp. 716/2004. Anul·lar els rebuts de la taxa d’aigua, clavegueram i fem i

aprovar-los a nom de l’actual propietari.
03/12/04 Exp. 2607/2004. Estimar la sol·licitud formulada per D. C. T, SL, i efectuar

el canvi de l’epígraf de la taxa de fem.
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03/12/04 Exp. 2279/2003. Anul·lar rebuts de taxa d’aigua, fem i clavegueram i
aprovar nova liquidació.

03/12/04 Exp. 2327/2004. Desestimar sol·licitud presentada per C. R. R.
03/12/04 Exp. 2580/2004. Deixar sense efecte liquidacions en concepte d’IBI i

aprovar liquidacions en concepte d’aigua, clavegueram i fem.
03/12/04 Exp. 1130/2004. Desestimar recurs de reposició, anul·lar liquidació de taxa

d’aigua, fem i clavegueram, aprovar liquidacions d’aquesta taxa i aprovar el
canvi de titularitat.

03/12/04 Exp. 2266/2003. Aprovar liquidacions de l’IVTM, aprovar liquidacions de
tal impost i procedir a donar el canvi de titularitat.

03/12/04 Exp. 3738/2003. Anul·lar liquidacions de l’IVTM, aprovar liquidacions de
l’impost i procedir a donar el canvi com a subjecte passiu.

03/12/04 Exp. 1336/2004. Desestimar la petició de canvi de domicili fiscal
sol·licitada per C. M. R., ja que el canvi de domicili no reuneix els requisits
exigits per la Llei.

03/12/04 Exp. 2206/2003. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució mitjançant transferència bancària i aprovar
l’anul·lació de rebuts pendents.

03/12/04 Exp. 1052/2003. Desestimar sol·licitud sobre anul·lació de rebuts pendents
de taxa d’aigua, fem i clavegueram i modificar si és el cas les dades
incorrectes.

03/12/04 Exp. 2101/2003. No admetre a tràmit Recurs de Reposició per extemporani,
deduïda per J. N. M. en relació al rebut núm. 20298358.

03/12/04 Exp. 2151/2003. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM i procedir a realitzar la devolució per transferència bancària.

03/12/04 Exp. 1038/2004. Anul·lar rebuts de l’IVTM, aprovar liquidació de l’IVTM
prorratejant la quota i mecanitzar la baixa en el padró.

03/12/04 Exp. 1277/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la
baixa en el padró.

03/12/04 Exp. 1271/2004. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM, aprovar liquidació de
l’Impost prorratejant la quota i mecanitzar la baixa en padró.

03/12/04 Exp. 1056/2003. Desestimar a O. A. H. L’anul·lació del rebut corresponent
a l’exercici 2003, en concepte d’IVTM.

03/12/04 Exp. 1860/2003. Aprovar liquidació de l’IVTM a nom de. C. A. L.
03/12/04 Exp. 1755/2003. No admetre a recurs de reposició per extemporani, deduïda

per J. E. B. F, en relació amb la liquidació del rebut núm. 20037201.
03/12/04 Exp. 672/2004 i acumulats.  Prorratejar per trimestres naturals l’import de la

quota de l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i
mecanitzar la baixa en el padró.

03/12/04 Exp. 313/2004 i acumulats. Anul·lar liquidacions de l’IVTM, aprovar
liquidació de l’impost prorratejant la quota i mecanitzar la baixa en el padró.

03/12/04 Exp. 3740/2003 i acumulats. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM, aprovar la
liquidació prorratejant la quota i mecanitzar la baixa en el padró.

03/12/04 Exp. 1536/2004. Estimar parcialment la petició formulada per M. A. S. G i
procedir a realitzar la devolució per transferència bancària.

07/12/04 Exp. 3767/2003. Anul·lar liquidacions de l’IVTM i mecanitzar la baixa  en
el padró.
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07/12/04 Exp. 2727/2004. Anul·lar liquidació de l’IBIU, aprovar liquidació a nom del
nou propietari i aprovar el canvi de titularitat cadastral.

07/12/04 Exp. 2072/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 2059/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 2010/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 659/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 1400/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 3364/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 1017/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 3584/2003.Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 1435/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 2414/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 2505/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 2563/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 2579/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 2840/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 2934/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 3217/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 3419/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 3422/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 3462/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 3511/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 16/2004. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 89/2004. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 104/2004. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.
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07/12/04 Exp. 177/2004. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 665/2004. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 809/2004. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 900/2004. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 1103/2004. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

07/12/04 Exp. 722/2003. Paralització expedient d’exempció de l’IVTM per vehicle a
nom de minusvàlid, a falta del certificat de minusvalidesa.

13/12/04 Aprovar liquidacions de l’acord núm. 829/2004 per un total de 240’5 €.
13/12/04 Aprovar liquidacions de l’acord núm. 830/2004 per un total de 3340’61 €.
13/12/04 Exp. 2033/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a

nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.
13/12/04 Exp. 1916/2003 i acumulats. Anul·lar liquidacions de l’IVTM, aprovar

liquidacions prorratejant la quota i mecanitzar la baixa el padró.
13/12/04 Exp. 2069/2004. Desestimar sol·licitud presentada per I. L. B. I efectuar el

canvi de titularitat per al pròxim exercici d’IBIU.
13/12/04 Exp. 3889/2003. Declarar la caducitat, amb arxiu d’actuacions del

procediment: GT/11 canvi de titularitat, iniciat a sol·licitud de: A. C. G.
13/12/04 Exp. 2589/2004. Reconèixer a J. R. G. el dret a devolució mitjançant

transferència bancària de l’import ingressat per no ser el titular cadastral.
13/12/04 Exp. 2089/2002. Reconèixer a V. H. M. el dret a devolució per transferència

bancària de l’import ingressat per no ser el titular cadastral, aprovar el canvi
titular cadastral.

13/12/04 Exp. 1751/2004. Anul·lar la liquidació de l’IBIU, aprovar liquidació de
l’impost i aprovar el canvi de titularitat cadastral.

13/12/04 Exp. 1622/2004. Aprovar canvi de titularitat cadastral.
13/12/04 Exp. 2357/2002. Traslladar la present resolució al nou titular cadastral.
13/12/04 Exp. 757/2004. Anul·lar rebuts de Taxa d’Aigua, Clavegueram i Fem i

aprovar les liquidacions a nom de l’actual propietari.
13/12/04 Exp. 823/2004 i acumulats. Anul·lar liquidacions de l’IVTM, aprovar la

liquidació prorratejant la quota i mecanitzar la baixa en el padró.
13/12/04 Exp. 2331/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a

nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.
13/12/04 Exp. 968/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a

nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.
13/12/04 Exp. 992/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a

nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.
13/12/04 Exp. 998/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a

nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.
13/12/04 Exp. 1065/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a

nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.
13/12/04 Exp. 1321/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a

nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.
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13/12/04 Exp. 1326/2203. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a
nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.

13/12/04 Exp. 1411/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a
nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.

13/12/04 Exp. 1559/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a
nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.

13/12/04 Exp. 1993/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a
nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.

13/12/04 Exp. 1806/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a
nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.

13/12/04 Exp. 2344/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a
nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.

13/12/04 Exp. 2316/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a
nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.

13/12/04 Exp. 2283/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a
nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.

13/12/04 Exp. 2118/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a
nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.

13/12/04 Exp. 2109/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a
nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.

13/12/04 Exp. 2038/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a
nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.

13/12/04 Exp. 2025/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a
nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.

13/12/04 Exp. 2016/2003. Paralització procediment d’exempció d’IVTM per cotxe a
nom de minusvàlid per no haver-hi presentat certificat minusvalidesa.

13/12/04 Exp. 3944/2003. Anul·lar rebuts taxa d’aigua, clavegueram i fem i aprovar
liquidacions en concepte de tal impost.

13/12/04 Exp. 2403/2003. Anul·lar rebuts de taxa d’aigua, clavegueram i fem,
aprovar liquidacions en concepte de tal impost, aprovar noves liquidacions i
aprovar el canvi.

13/12/04 Exp. 3448/2003. Estimar sol·licitud formulada per E. M. R. i en
conseqüència efectuar el canvi de l’epígraf en la taxa de fem, reconèixer a J.
R. G. C. el dret a la devolució.

13/12/04 Exp. 3954/2003. Anul·lar els rebuts de la Taxa d’aigua, clavegueram i fem,
aprovar liquidacions a nom del nou propietari i aprovar el canvi del subjecte
passiu.

13/12/04 Exp. 2457/2003. Anul·lar rebuts de Taxa d’aigua, clavegueram i fem,
aprovar liquidacions a nom de l’actual propietari.

13/12/04 Exp. 4124/2003. Anul·lar rebuts de taxa d’aigua, clavegueram i fem,
aprovar les següents en concepte de la dita taxa i mantenir en recaptació els
rebuts.

13/12/04 Exp. 4222/2003. No admetre a tràmit la sol·licitud d’anul·lació de
liquidacions de taxa d’aigua, fem i clavegueram, deduïda per E. I. A.,
efectuats en concepte de taxa d’aigua.

13/12/04 Exp. 2268/2003. Estimar parcialment sol·licitud de l’interessat, aprovar
liquidacions en concepte de taxa d’aigua, reconèixer la devolució per
transferència bancària a A. M. S.
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13/12/04 Exp. 3317/2003. Anul·lar els rebuts de taxa d’aigua i aprovar el canvi del
subjecte passiu.

13/12/04 Exp. 170/2004. Rectificar la liquidació i reconèixer a J. A. M. M. el dret a la
devolució mitjançant transferència bancària de l’import ingressat per error.

13/12/04 Exp. 87/2004. Deixar sense efecte liquidacions i aprovar noves liquidacions
en concepte de taxa de Clavegueram i Fem.

13/12/04 Exp. 4290/2003. Mantenir en Recaptació Executiva rebuts de Taxa d’Aigua,
Clavegueram i Fem, aprovar liquidacions i aprovar el canvi del subjecte
passiu.

13/12/04 Exp. 2935/2003. Anul·lar rebuts de taxa d’aigua, clavegueram i fem,
aprovar liquidacions en concepte de la dita taxa i aprovar el canvi de
subjecte passiu.

13/12/04 Exp. 465/2003. Anul·lar els rebuts de taxa d’aigua, clavegueram i fem,
aprovar liquidacions en concepte de tal impost i aprovar el canvi de subjecte
passiu.

13/12/04 Exp. 2652/2004. Anul·lar rebuts de taxa d’aigua, clavegueram i fem,
aprovar liquidacions en concepte de la dita taxa i aprovar el canvi de
subjecte passiu.

13/12/04 Exp. 1097/2003. Anul·lar els rebuts de taxa d’aigua, clavegueram i fem i
aprovar les liquidacions en concepte de la dita taxa.

13/12/04 Exp. 3025/2003. Anul·lar rebuts en concepte de taxa d’aigua, clavegueram i
aprovar nova liquidació en concepte de la dita taxa.

13/12/04 Exp. 4138/2003. Estimar sol·licitud formulada per B. M. T. i reconèixer F.
J. A. el dret a la devolució de l’import ingressat en excés per error.

13/12/04 Exp. 2637/2004. Estimar sol·licitud formulada per Talleres los Valles i en
conseqüència efectuar el canvi d’epígraf en la taxa de fem.

13/12/04 Exp. 4081/2003. Anul·lar rebuts de taxa d’aigua, clavegueram i fem i
aprovar liquidacions en concepte de la dita taxa a nom del nou propietari.

13/12/04 Exp. 2262/2003. Estimar sol·licitud formulada per F. M. C. C., mantenir en
executiva rebut núm. 20452599, anul·lar rebut en concepte de taxa d’aigua i
aprovar nova liquidació.

Obert el primer torn d’intervencions, el regidor del grup PP, Sr. MARTÍ,
assenyala: “Sí, per favor, que es llija la 267.”

El Sr. secretari general llig íntegrament la resolució de data 29/11/2004 amb
referència al Trasllat Exterior petició pel regidor del Grup Popular Sr. Martí.

El regidor del grup PP, Sr. MARTÍ, indica: “Bon dia, que amb aquests aparells
nous, val?, molt bé. Bo, bon dia, no et preocupes que jo de micròfons també n’entenc
una mica. El fet de sol·licitar que es llija aquesta resolució parteix, principalment, de la
base que nosaltres teníem previst el presentar una moció instant a alguns termes en
relació a la plaça del Sol. Se’ns va dir que aquest tema concret, al meu company
Castelló se li va dir que açò ja estava en via de solució. La veritat és que estava resolt,
molt bé. La veritat és que, passant per allí, el que hem vist és que una de les coses que hi
ha resoltes és que s’ha posat uns pilars d’aquests davant d’un pas de zebra, per la qual
cosa creiem que és inútil que existisca el pas de zebra perquè no pot saltar cap vehicle el
susdit pilar per a envair el pas de zebra. I damunt ens hem gastat els diners a pintar-ho. I
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veient de la manera que està ubicat el mercat, que el que sí que sol·licitarem és que en el
moment en què estiguen tapades les rases que hi ha a la plaça Primer de Maig, s’estudie
la possibilitat de retornar allí els llocs, perquè que la plaça del Sol, que és la zona on
sobretot els avis, les àvies puguen estar amb els néts mentre que es fan les compres,
resulta que ara la tenim envaïda de llocs. Com els deia, el que sí que veiem és que hi ha
una zona que, i en concret en els resultants que apareixen ací, parla que es donen les
instruccions oportunes perquè se senyalitzen els carrers, es regule el trànsit i es
prohibisquen els aparcaments i es marquen els llocs. Bo, dijous passat, dissabte passat i
avui no ho puc saber perquè no ens ha donat temps de constatar-ho, tot el que és la paret
del Col·legi de Begonya, que un dels motius que el carrer es quedara de vianants és
perquè està ací el col·legi. Resulta que està ple de les furgonetes de les parades del
mercat. Llavors, si calguera fer una evacuació d’emergència del col·legi, molt ens
temem que allò seria un caos més que una evacuació en regla.

Llavors, el que sí que sol·licitem és que tota aqueixa zona, o bé que l’extensió de
la plaça del Sol s’allargue fins al que és la paret del col·legi, o bé que s’habilite una zona
d’exclusió perquè es puga canalitzar una eixida d’emergència en condicions en el cas
que hagen d’evacuar, encara a més tenint en compte que a partir de primers d’any,
segons ens han respost a la pregunta que nosaltres vam fer, tenen previst que per ací hi
haja entrada d’escolars també.

Llavors, el que sí que sol·licitem és que es tinga en compte tot això i que es
modifique aquesta decisió de trasllat de mercat exterior que s’estudie millor i, sobretot,
que tan ràpidament com siga possible el que és el sòl de la plaça del Sol que quede
lliure, i les furgonetes que no estiguen tapant aqueix col·legi. I, a més, que baix tenim un
pàrquing que, per desgràcia, està infrautilitzat. Gràcies.”

El regidor-delegat de Mercats, Sr. GARCÍA, assenyala: “Al carrer de vianants
que vostè diu, no sé si vostè haurà passat aquesta setmana per allí, ja s’han posat els
pilars perquè allò siga zona de vianants, perquè així ens ho ha demanat la Conselleria.
No ho hem fet per gust, sinó la Conselleria d’Educació ens ha demanat que aqueix
carrer el deixàrem lliure. I per això la setmana passada sí que... perquè el mercat es va
traslladar fa dues setmanes. Llavors, no es fan les coses d’avui per a demà. Llavors, ja
estan els pilars fets perquè allò només siga zona de vianants. Allí, les furgonetes no es
podran ficar perquè ara ja estan els pilons posats. Llavors, crec que el que hem fet és
una cosa bona. Estaven, ja li dic, vaja vostè avui si vol. Perquè aquesta setmana ja estan
els pilons posats. El que passa és que ja li dic que no es poden fer les coses d’avui per a
demà, però ja estan posats, ja estan posats.

I, a més, el mercat, el mercat, el que és el mercat, el mercat ambulant del Port,
crec que era una cosa molt important, molt important traslladar-ho al seu lloc d’origen,
d’origen. La plaça estava abans. No, crec que el mercat ambulant ha d’estar on està el
Mercat Municipal. Crec que és el lloc adequat per a estar el mercat ambulant. I, a més,
el Sr. Borrás m’ha dit, no una vegada, mil vegades, no una vegada, mil vegades, Miguel
ves a veure quan lleveu el mercat d’allí, perquè la plaça de l’1 de Maig, està el col·lector
fet pols, i per a reparar-lo. Però creiem que la seua parada del mercat és on està ara,
creiem nosaltres.”

El portaveu del grup PP, Sr. CASTELLÓ, manifesta: “Bon dia, l’assumpte no és
la primera vegada que ho comentem en resolucions d’Alcaldia. El dia 19 de novembre
del 2004 ve una ordre de pagament de les despeses recollides en la relació número
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200400001989, que inclou 95 operacions per un import total de 25.604 €. I el 25 de
novembre també una ordre de pagament amb la relació número 200400002048 que
inclou 51 operacions per un import total de 24.567 €. Crec que és la quarta ocasió en
què els demanem que en compte de donar-nos simplement, i en compte de fixar
simplement, aqueixa relació amb un número llarguíssim i amb el nombre d’operacions
que inclou, passaren, per favor, la relació precisa de les despeses a què fa referència
l’ordre de pagaments. Jo crec que és ja la quarta o la cinquena vegada que ho diem, i,
per tant, si en aquesta ocasió tampoc ens fan cas i al pròxim Ple venim amb el mateix
presentarem una moció a fi que així ho acorde el Ple si vostès estan d’acord, que
governeu. Gràcies.”

La Sra. ALCALDESSA diu: “Sr. Castelló, sap vostè que en qualsevol moment
ho poden vostès veure en Intervenció, en el moment que vostès creguen oportú i
vulguen. Gràcies.”

3 DONAR COMPTE DELEGACIÓ PRESIDÈNCIA EFECTIVA CONSELL
MUNICIPAL DE BENESTAR SOCIAL EN REGIDOR. EXP. 42/04-C

Es dóna compte al Ple de la corporació de la Resolució de l’Alcaldia núm. 2609,
de data 22 de novembre del 2004, que diu:

“En data d’avui tindrà lloc la constitució del Consell Municipal de Benestar
Social de Sagunt, constituït com a òrgan de participació sectorial de caràcter consultiu i
assessor per a articular la participació social.

Entre els membres d’aquest Consell i com a presidenta d’aquest figura la titular
de l’Alcladia-Presidència (article 5 dels estatuts), podent-ne delegar-se la presidència
efectiva en un regidor de l’Ajuntament.

S’entén més adequat al funcionament normal de la corporació, delegar la
presidència efectiva del Consell en qui ostenta la delegació de l’Àrea de Serveis Socials.

La delegació que es pretén, a més del suport legal en els articles corresponents
de la Llei de règim jurídic de les Administracions Públiques i de la Llei de règim local i
reglamentació complementària, té la seua base en l’article 5 dels Estatuts del Consell
Municipal de Benestar Social aprovat per l’Ajuntament de Sagunt.

En compliment de les esmentades normes, RESOLC:
PRIMER: Delegar la Presidència del Consell Municipal de Benestar Social de

Sagunt en el regidor delegat de Serveis Socials, Sr. Fernando López-Egea López.
SEGON: A l’efecte de l’efectivitat de la present delegació, que ho serà des

d’aquesta mateixa data, se seguiran els tràmits que procedisquen en dret.”

4 DONAR COMPTE DELEGACIÓ EN REGIDOR ASSISTÈNCIA A
REUNIÓ PATRONAT FUNDACIÓ MARCA GARANTIA PORT DE
VALÈNCIA

Es dóna compte al Ple de la corporació de la Resolució d’Alcaldia núm. 2743, de
data 13 de desembre del 2004, que diu:

“Mitjançant comunicat oficial del Patronat de la Fundació de la Comunitat
Valenciana Marca de Garantia Port de València, se’m va convocar a la reunió de tal
Patronat que tindrà lloc en primera convocatòria a les 13 hores i en segona convocatòria
a les 13:30 hores del dia 14 de desembre del 2004, a la Sala d’Autoritats de l’Edifici del
Rellotge del Port de València.



25

No és possible l’assistència d’aquesta alcaldessa a aquesta reunió per haver
d’atendre altres compromisos ineludibles contrets amb anterioritat, per la qual cosa es fa
necessari delegar en regidor d’aquesta corporació.

De conformitat amb el que preveu l’article 16 dels vigents estatuts de la
Fundació Marca de Garantia Port de València, qui ostente el càrrec d’alcalde/ssa de
Sagunt, per raó del mateix serà membre el Patronat d’aquesta fundació.

De conformitat amb el que disposa ena l’art. 23.4 de la Llei 7/85 de 2 d’abril,
Reguladora de les Bases de Règim Local i arts. 43 i 44 del Reglament d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals (ROF), l’alcalde pot delegar
l’exercici de determinades atribucions en els membres de la Comissió de Govern, sense
perjudici de les delegacions especials que per a comeses específiques puga realitzar en
favor de qualssevol regidors.

Aquesta delegació seria enquadrable en l’apartat 5.a) del precitat article 43 del
ROF, corresponent a les delegacions especials relatives a un projecte o assumpte
determinat.

De conformitat amb el que disposa la disposició addicional quarta del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, "l’estructura
i organització dels serveis administratius de l’Ajuntament correspondrà, amb caràcter
general a l’alcalde, amb assessorament de la Comissió de Govern, en el marc de les
prescripcions del Reglament Orgànic o, si no n’hi ha, del present Reglament".

Davant l’absència de Reglament Orgànic i Normativa específica de la Comunitat
Autònoma resulta d’aplicació el que disposa el Reglament d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals.

Per tot això i en virtut de les atribucions que em confereix la legislació vigent,
RESOLC:

PRIMER: Conferir delegació especial per a assumpte determinat en favor del
regidor d’aquest Ajuntament, Sr. José Luis Chover Lara,  per a assistir en el meu nom a
la reunió del Patronat de la Fundació de la Comunitat Valenciana Marca de Garantia
Port de València, que tindrà lloc a les 13 hores en primera convocatòria i a les 13:30
hores en segona convocatòria del dia 14 de desembre del 2004.

SEGON: El regidor delegat respondrà de la seua gestió directament davant
l’alcaldessa.

TERCER: Donar compte al Ple de la present Resolució en la pròxima sessió que
celebre.

QUART: Notificar-la personalment a l’interessat.
CINQUÈ: Publicar-la en el Butlletí Oficial de la Província, així com en el

Butlletí d’Informació Municipal.”

En aquests moments, el Sr. Goig s’absenta momentàniament de la sessió.

5 RATIFICACIÓ RESOLUCIÓ ALCALDIA DELEGACIÓ SECRETARIA
CONSELL MUNICIPAL DE BENESTAR SOCIAL

Vista la Resolució d’Alcaldia núm. 2610, de data 22 de novembre del 2004, que
diu:

“Aprovats els Estatuts del Consell Municipal de Benestar Social de Sagunt i
pretenent-se la posada en funcionament d’aquest, s’ha convocat per a data d’avui, sessió
constitutiva d’aquest.
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Com a membre del Consell amb veu però sense vot ha d’actuar el secretari de la
corporació, sent possible, segons el que disposa l’article, 5.2 dels seus estatuts, la
delegació.

Per part del secretari general de la corporació se sol·licita la delegació de la
secretaria del Consell, en la funcionària d’aquesta corporació, Sra. Desamparados Sifre
Alberola.

De conformitat amb el que disposa l’art. 13.2 del RD 1174/87, de 18 de
setembre, pel qual es regula el Règim Jurídic dels Funcionaris amb Habilitació de
Caràcter Nacional, les funcions de fe pública i assessorament legal preceptiu recollida
en tal Reial Decret, respecte de juntes, òrgans o entitats dependents de la corporació,
distintes de l’alcalde, Ple o Comissió de Govern decisòria, podran ser encomanades per
la corporació a funcionaris propis de la mateixa, faltada d’habilitació de caràcter
nacional, a proposta del titular de la Secretaria i que actuaran com delegats d’aquest.

Per tot això i vistes les atribucions que em confereix la legislació vigent,
RESOLC:

PRIMER: Delegar la Sra. Desamparados Sifre Alberola, funcionària de carrera
d’aquest Excm. Ajuntament, per a la secretaria del Consell Municipal de Benestar
Social.

SEGON: La present resolució haurà de ser ratificada pel Ple de la corporació en
la primera sessió que aquest celebre.”

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: Ratificar la
resolució amunt transcrita, que ací es té per reproduïda a tots els efectes.

6 RENOVACIÓ ADHESIÓ AL CONVENI MARC AMB LA
GENERALITAT VALENCIANA, A TRAVÉS DE LA CONSELLERIA DE
TERRITORI I HABITATGE, I L’ENTITAT ECOEMBALAJES ESPAÑA, SA,
DE DATA 1 DE JULIOL DEL 2004

Vist el Conveni Marco subscrit en data 1 de juliol del 2004 entre la Generalitat
Valenciana, a través de la Conselleria de Territori i Habitatge, i l’entitat Ecoembalajes
España, SA (DOGV núm. 4.852 de 29/09/2004), pel qual es regula la gestió del
contenidor groc –recollida selectiva d’envasos lleugers- i del contenidor blau –recollida
selectiva de paper i cartó.

L’esmentat Conveni Marc ve a substituir a l’anterior Conveni subscrit en data 6
d’abril del 2000 entre les mateixes parts, a què aquest Ajuntament es troba adherit per
mitjà de Protocol d’Adhesió signat al seu dia a tals efectes, segons els acords plenaris de
data vint-i-vuit de desembre de dos mil i catorze de maig de dos mil tres, per a recollida
selectiva de paper cartó i envasos lleugers.

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:
PRIMER. Acceptar la totalitat de les condicions reflectides en el Conveni Marc

subscrit entre la Generalitat Valenciana, a través de la Conselleria de Territori i
Habitatge, i l’entitat Ecoembalajes España, SA, en data 1 de juliol del 2004.

SEGON. Renovar l’adhesió al referit Conveni Marco entre la Generalitat
Valenciana, a través de la Conselleria de Territori i Habitatge i l’entitat Ecoembalajes
España, SA.
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TERCER. Remetre en triple versió exemplar certificació del present acord a la
Conselleria de Territori i Habitatge de la Generalitat Valenciana perquè en prengueu
coneixement i efectes oportuns.

En aquests moments el Sr. Goig es reintegra a la sessió.

7 PAI  SUNP-4. MODIFICACIÓ DE CONDICIONS DE CONNEXIÓ. EXP.
29/01 PL

Vistos els termes de l’acord de la Comissió Territorial d’Urbanisme de València
de la seua sessió de data 28.5.2004, remès a aquest Ajuntament en data 11.6.2004, en la
qual es procedeix a suspendre l’aprovació definitiva de l’Homologació i Pla Parcial del
SUNP-4 fins que s’esmenen una sèrie d’extrems, entre ells, els de l’informe de la
Divisió de Carreteres de la Direcció General d’Obres Públiques de la Conselleria
d’Infraestructures, que assenyala que “els accessos  han de garantir com a mínim una
amplària de plataforma de 10 m, dels quals set han de correspondre a calçada (secció
7/10), fins a aconseguir la Xarxa Viària a l’altura del Ronda de Port de SAGUNT i
Canet d’En Berenguer. Amb aquest fi es proposa  el condicionament dels camins rurals
que habiliten les connexions existents amb l’esmentada  ronda, fins a completar els
itineraris d’accés a la mateixa als límits nord i sud de l’àmbit de l’actuació amb les
condicions de la secció transversal anteriorment esmentades.”

Considerant que per part de l’agent urbanitzador s’han presentat en data
15.7.2004, còpia de la documentació que reflexa les condicions de connexió informades
per part de la Divisió de Carreteres. Aquesta documentació està en el context del
document d’homologació, i no té el caràcter de projecte. És de tipus indicatiu, sent labor
del projecte d’urbanització la concreció exacta dels seus detalls tècnics com a seccions i
la resta d’extrems. L’agent urbanitzador adjuntava així mateix còpia de l’informe
favorable emès per part de la dita Divisió, sobre aqueixos plans, de data 25.6.2004.

A) respecte de la connexió nord.
Analitzat el contingut de les indicacions de tal informe, i la imposició de

condicionants que aquesta suposa en relació amb el PAI, s’arriba a la conclusió que hi
ha una relació directa entre l’àmbit del PAI aprovat per aquesta corporació i la
infraestructura exigida, CONNEXIÓ NORD, que es recolza en el preexistent CAMI
DEL CORRAL DEL BATLLE.

Sent una de les funcions del PAI, tal com assenyala l’art. 30 de la LRAU, el
següent:

 Objectius imprescindibles i complementaris dels Programes.
 1. Els Programes deuen sempre cobrir els següents objectius imprescindibles:
 A) La connexió i integració adequades de la nova urbanització amb les xarxes
d’infraestructures, comunicacions i serveis públics existents.
 B) Suplementar les infraestructures i espais públics o reserves dotacionals en el que és
necessari per a no minvar ni desequilibrar els nivells de qualitat, quantitat o capacitat
de servei existents o desitjables.
...

S’aprecia que en el present es donen aqueixes circumstàncies i que en
conseqüència procedeix l’establiment de la seua exigibilitat, la qual cosa determina un
canvi de les condicions establides en el PAI, i subscrites amb l’agent urbanitzador,
derivades dels termes de l’acord plenari de data 18.10.2002; i que en conseqüència
haurà de donar lloc a la retaxació del pressupost del PAI, en el moment de tramitació



28

del projecte d’urbanització de l’àmbit, tal com estableix l’art. 67 de la LRAU. Retaxació
que haurà de comprendre tant el cost d’obtenció dels terrenys com de l’execució de les
obres del vial, en el tram no previst en l’avantprojecte aprovat per aquest Ajuntament.

B) Respecte de la connexió sud.
No obstant, analitzada la CONNEXIÓ SUD establida en tal informe, i el context

territorial en què es troba, no s’aprecia aqueixa relació directa que sí que existeix en la
connexió nord. Aquesta connexió travessa sectors de sòl ja aprovats en el terme
municipal confrontant de Canet, que generen d’una forma més evident aqueixa
necessitat aqueixa connexió, a més de ser  una de les solucions de connexió del nucli de
la platja del terme de Canet amb la ronda, per la qual cosa resulta desproporcionat la
seua exigència en el present cas.

Per això aquest Ajuntament dubte que puga repercutir-se econòmicament en
aquest segon cas, per la via de la retaxació, aqueixa infraestructura a càrrec dels
propietaris de l’àmbit del SUNP 4. No són els causants directes de la necessitat la
mateixa si s’atén a la seua ubicació concreta i a  la situació de planejament que existeix
en el terme confrontant per a arribar a la mateixa, ni tampoc s’entenga que haja de
correspondre’ls suplementar les dites infraestructures si es valora la seua incidència en
el trànsit rodat total que atén la dita connexió.

En aqueix sentit aquest Ajuntament no s’entén habilitat legalment per a imposar
la seua exigència a l’actuació i que els propietaris de l’àmbit la costegen.

El fet que part de la infraestructura es trobe en terme municipal distint, el de
Canet, confrontant al de Sagunt, no és un argument d’inconvenient d’il·legalitat, si bé és
veritat que és un afegit que dificultaria la gestió en mancar aquest Ajuntament de
potestat administrativa fora del seu terme.

 Dels dos punts exposats es dedueix que el criteri municipal ha de ser acceptar la
connexió nord i rebutjar la imposició de la connexió sud.

Amb aquest plantejament d’imposició a l’àmbit del SUNP-4 de costejament de
la infraestructura sobre la qual incideix aquest, i que habilita una adequada connexió
nord amb la xarxa primària de comunicacions (Ronda de la Diputació), s’ha procedit a
atorgar tràmit d’audiència a tots els possibles afectats per l’adaptació del camí, i que no
havien sigut citats inicialment amb ocasió de la tramitació del PAI. Tràmit d’audiència
que es va realitzar en els termes següent:

Assumpte: Exp. 29/01. PAI SUNP-4. Camí del corral del Batlle.
En aquest escrit se li assenyala la circumstància que per part de la Comissió

Territorial d’Urbanisme de la Conselleria de Territori i Habitatge , en la seua sessió de
data 28.5.2004, es va adoptar acord respecte del PAI de referència, en el qual, entre
altres extrems, s’establia la condició següent:

“ ... que donada l’entitat de l’actuació, es considera que els accessos han de
garantir com a mínim una amplària de plataforma de 10 m, dels quals set han de
correspondre a calçada (secció 7/10), fins a aconseguir la xarxa viària a l’altura de la
Ronda del Port de Sagunt i Canet d’en Berenguer. Amb aquest fi es proposa el
condicionament dels camins rurals que habiliten les connexions existents amb
l’esmentada ronda, fins a completar els itineraris d’accés a la mateixa als límits nord i
sud de l’àmbit de l’actuació amb les condicions de secció transversal anteriorment
esmentades.”

En aqueix sentit, aquesta condició determina la necessitat ampliar l’ample de
l’actual camí, sent necessari obtenir la disponibilitat de la franja de terrenys
confrontants a aquest.
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L’ample d’aquesta franja d’ampliació i la identificació dels concrets drets que
es puguen veure afectats, així com si l’ampliació del traçat ha d’anar a un o altre costat
de l’actual camí, són extrems que determinarà el corresponent projecte d’urbanització,
del qual se’ls donarà deguda participació.

En data avui, el document de planejament que serveix de suport a les presents
actuacions és el recollit en la documentació d’Homologació, i identificat com el pla H.6
CONNEXIONS VIÀRIES.

La forma d’adquisició de tals terrenys serà el d’expropiació.
Amb caràcter previ a adoptar el corresponent acord municipal de ratificació de

la dita condició de connexió fixada per la Conselleria li’ls dóna tràmit d’audiència, per
un període de VINT DIES, als efectes que realitzen les consultes corresponents de
l’expedient de referència, obtinguen còpia d’aquells extrems que consideren
convenients i formulen les al·legacions que estimen convenients a la defensa dels seus
drets.”

Tal tràmit es va realitzar amb registre d’eixida 6.10.2004.
Només s’hi han formulat dues al·legacions, la presentada pel Sr. JOSÉ LUIS

CUENCA ESTEVE, en data 28.10.2004. Cal assenyalar que la parcel·la de l’interessat,
en trobar-se a l’altura nord de l’actuació, a l’altre costat del camí del corral del Batlle,
no es veurà afectada per l’ampliació del camí ja que el Pla Parcial ja preveu allí un vial
de la Xarxa Primària (T-3) que compleix les condicions exigides per part de la Divisió
de Carreteres.

Per part de l’interessat es posa de manifest l’existència d’una sèrie
d’infraestructures que poden condicionar el traçat futur de l’àmbit, al costat nord o al
costat sud de l’actual camí i de les que es pren nota als efectes d’adoptar la solució
definitiva que es reflectirà en el projecte d’urbanització.

Una segona al·legació, presentada pel Sr. RAFAEL GARCÍA CARRUANA en
data 12.11.2004 en el sentit d’indicar que personat a l’Ajuntament no va poder obtenir
informació sobre la part de la seua parcel·la que es pot veure afectada, cal situar-la en el
context que el traçat definitiu del vial es concretarà en el projecte d’urbanització, no
sent procedent cap pròrroga ja que serà el projecte d’urbanització el que necessitarà la
informació requerida.

Òrgan competent per a adoptar l’acord.
Atès que s’està davant una modificació dels termes del PAI, aprovat en data

18.10.2002, en afegir una condició addicional de connexió, s’entén que l’òrgan
competent és el Ple.

Sobre tal extrem l’agent urbanitzador ja ha mostrat la seua conformitat, tal com
es dedueix de l’escrit presentat pel mateix en data 15.7.2004.

El regidor-delegat d’Urbanisme i ponent, Sr. FERNÁNDEZ, assenyala: “Bé,
aquesta és una qüestió que, en principi, no sé, he de manifestar-los que em sembla un
poc sorprenent que, després de tant de temps de tenir aprovat provisionalment aquest
PAI i que, per tant, s’haja transmès a la Conselleria per la seua aprovació definitiva, i
que es van indicar en el seu moment tota una sèrie de condicions que han anat sent
esmenades al llarg del temps, encara ara, tant de temps després, se’ns indique que s’han
de modificar les condicions de connexió. Aquestes condicions de connexió és evident,
perquè com indica la Llei Reguladora de l’activitat urbanística, un dels objectius que
s’han de complir quan s’aproven els país és precisament que l’aprovació d’aquests país i



30

el desenvolupament de sòl no empitjoren la situació de connexió, o les situacions
derivades, per exemple, de la inundabilitat i que, per tant, els país corregisquen, no?

Un bon exemple seria el cas de l’aprovació del PAI FUSIÓ on es milloren de
manera molt important les connexions entre els nuclis urbans i aquesta zona de la ciutat.

És cert que, en el cas de l’aprovació provisional del PAI, jo crec que es va
cometre un, no, un error, i era precisament el no haver-hi contemplat l’ampliació del
Corral del Batle des de la rotonda del vial de la Diputació que uneix les Valls i Canet, o
les Valls i Puçol, perquè efectivament i com, de manera reiterada, han manifestat els
veïns d’Almardà, és un vial molt estret que cada vegada té més trànsit i que, per tant,
genera una sèrie de problemes.

En aqueix sentit, aquesta condició que la Comissió Territorial d’Urbanisme
anomena Connexió Nord, nosaltres entenem que és correcta perquè va, com a mínim,
com a mínim a millorar les condicions de tota la zona d’Almardà. Es tracta d’ampliar tot
aquest vial des de, precisament, des de la rotonda, aquesta rotonda que té una barqueta
al vial, fins al punt de connexió del SUNP-4. I, per tant, en aqueix sentit nostre
dictamen, o el dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme és favorable a
acceptar aquesta condició.

Únicament vull posar de manifest el retard amb què aquesta condició se’ns ha fet
arribar perquè això, evidentment, retarda l’aprovació definitiva del PAI. Però sí que no
entenem, com ja vam posar de manifest en la comissió informativa, que es vulga
imposar en aquest programa la connexió sud. La connexió sud és el vial que uneix la
rotonda on està ubicat el calvari de Canet, per tant, terme municipal de Canet, molt prop
del cementeri, i la rotonda, l’altra rotonda del vial de la diputació que alguns coneixen
com la rotonda de l’ocellet, perquè té una escultura una mica peculiar que recorda
precisament això un ocellet. No sols perquè està, en part o en gran part, dins del terme
de Canet, sinó perquè pensem que aquest vial, sobretot, dóna servei a Canet, un
municipi que com tot el món sap ha experimentat un creixement espectacular en els
últims anys, i tindria, com diuen els andalusos, guasa que això ho pagaren els veïns o
els propietaris el SUNP-4 que, en definitiva, és Sagunt, no?

Per tant, el que li manifestem a la Conselleria va en aquesta línia, és a dir, sí a la
connexió nord, sí a l’ampliació del Corral del Batle com un vial de 10 metres, 7 metres
de calçada i metre i mig per cada costat de vorera d’emergència, no a la condició
d’ampliar el vial al qual abans he al·ludit perquè considerem que no és una obligació
imputable al SUNP-4 sinó més prompte al desenvolupament urbanístic de Canet.

En aqueix sentit es proposa en primer lloc, i llegiré literalment:
- Acceptar la imposició de la condició de connexió nord  de l’actuació amb la

xarxa primària de comunicacions, augmentant la secció de l’actual camí del Corral del
Batle (a la secció que he explicat abans).

El mateix generaria l’oportuna retaxació del pressupost del PAI. És a dir, que,
per tant, tant l’expropiació dels terrenys com la pròpia actuació aniria a càrrec del PAI,
és a dir, augmentaria el pressupost del PAI, i per tant es revaloraria. Aprovat en data
18.10.2002, als efectes de costejar íntegrament l’adquisició del sòl necessari, així com
de l’obra civil precisa, i que s’haurà de tramitar en la instrucció del projecte
d’urbanització.

- En segon lloc: Rebutjar la condició de connexió sud de l’àmbit, pel terme de
Canet d’en Berenguer, per entendre que no és repercutible en la present actuació.
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- I en tercer lloc i molt important: Sol·licitar a la Conselleria de Territori i
Habitatge l’aprovació definitiva del Pla Parcial i del document d’Homologació en
aquests termes.

En definitiva, també li recordem a la Conselleria la necessitat aprovar de manera
definitiva aquest PAI, perquè, entre altres coses, solucionarà alguns dels problemes que
té, precisament, Almardà com és l’ampliació del Corral del Batle, però també la
finalització de VDL fins a la connexió amb el terme de Canet, i qüestions molt
importants d’inundabilitat als quals s’ha fet referència diverses vegades.”

Obert el primer torn d’intervencions, el regidor del grup SP, Sr. GIL, manifesta:
“Sr. Fernández, jo tinc un xicotet dubte que pot ser gran en la tramitació d’aquest PAI.
Anem a acceptar-li i aprovar la postura que tenen en el dictamen. Però el que no queda
gens clar és que si la Conselleria al final no accepta la postura de l’Ajuntament de
Sagunt, què ocorrerà amb aqueix PAI? Sis mesos, un any, dos anys de converses, de
paralització. Perquè sí que li anem a enviar la documentació i que ens ho aproven, però
la pregunta és si no ho aproven, què ens ocorre?, quin pas donem?, a on han mirat
vostès de...? Ho acceptarem, ho acceptarem, què?, el que ens imposen el pagar-ho? No,
no, val, val, val. No, això vull dir. Si el que volia dir jo és que ens explicara si ocorre
aqueixa situació l’Ajuntament quina opció prendrà? És al que anava, val. Gràcies.”

El regidor-delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, tanca la seua ponència
dient: “Bo, la precisió que ha fet el Sr. Marcelino és molt oportuna. És a dir, què
passaria, com passa moltes vegades, si la Conselleria realment no acceptara la postura
de l’Ajuntament, a pesar que nosaltres la defensem com la postura més lògica?
Evidentment, per no retardar, per fixen-se que no estem parlant de condicions que
tinguen un gran cost econòmic, si defensem una idea per, jo crec que, per principi,
llavors, l’acceptaríem. El que no estaria clar seria la retaxació, perquè jo crec que els
propietaris del SUNP-4, amb  tota la raó, no acceptarien la retaxació, en aquest cas, per
considerar-la injusta. Però, en tot cas, no seria aquesta una qüestió que revalorara perquè
contestaríem immediatament acceptant la condició i que en principi la podria pagar el
propi agent urbanitzador. Entenem.”

Per tot això, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa
Permanent d’Urbanisme, Inversions i Manteniment, el Ple de l’Ajuntament, per
unanimitat, ACORDA:

PRIMER: Acceptar la imposició de la condició de connexió nord  de l’actuació
amb la xarxa primària de comunicacions, augmentant la secció de l’actual camí del
Corral del Batlle.

El mateix generarà l’oportuna retaxació del pressupost del PAI, aprovat en data
18.10.2002, als efectes de costejar íntegrament l’adquisició del sòl necessari, així com
de l’obra civil precisa, i que s’haurà de tramitar en l’instrucció del projecte
d’urbanització.

SEGON: Rebutjar la condició de connexió sud de l’àmbit, pel terme de Canet
d’en Berenguer, per entendre que no és repercutible en la present actuació.

TERCER: Sol·licitar de la Conselleria de Territori i Habitatge l’aprovació
definitiva del Pla Parcial i del document d’Homologació en aquests termes.
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En aquests moments, el Sr. Chover i el Sr. Gallart s’absenten momentàniament
de la sessió.

8 DICTAMEN DESFAVORABLE DECLARACIÓ INTERÈS
COMUNITARI SUMMER ENGLISH SCHOLL, POLÍGON 23, PARCEL·LA
111. EXP. 61/04

Vista la sol·licitud d’informe municipal que s’ha plantejat en relació amb la
instal·lació d’un menjador, adjunt a una instal·lació escolar preexistent, en la ubicació
indicada, s’informa el següent.

Antecedents:
Les instal·lacions escolars objecte del present informe es van sotmetre en el seu

moment a la tramitació d’una DIC, que va legitimar la possibilitat d’ampliació de les
instal·lacions preexistents per mitjà de resolució del Sr. Conseller de data 15.9.1998.

En data avui, aquestes instal·lacions escolars no gaudeixen de la preceptiva
llicència d’obres, atès que l’expedient municipal es troba paralitzat per causes
imputables a l’interessat promotor d’aquest.

Sense perjudici de les actuacions procedimentals que en l’expedient núm.
480/1995 LO s’hagen d’adoptar davant tal conducta, la dada que es destaca és que les
instal·lacions emparades per la DIC declarada al seu dia no gaudeixen en  data avui de
llicència d’obres.

I això determina que plantejat en aquests moments una ampliació d’aquestes
instal·lacions, per mitjà d’una nova DIC la resposta municipal haja de ser de caràcter
negatiu, atès que això suposaria donar el vistiplau municipal a l’ampliació d’uns
elements sobre els quals el promotor no ha mostrat la deguda voluntat de legalització i
que, en conseqüència, sobre els quals es considera que no s’ha de permetre la seua
ampliació.

No procedeix fer nous plantejaments sobre la qüestió de la nova DIC fins al
moment en què s’hagen obtingut les oportunes llicències municipals sobre les
instal·lacions emparades per l’anterior DIC.

En conseqüència, s’emet un informe DESFAVORABLE a la proposta de DIC
sol·licitada per SUMMER ENGLISH SCHOOL, si bé tal informe no té caràcter
definitiu.

El regidor-delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, assenyala: “Bé, es tracta,
per situar els senyors regidors i regidores, i el públic, del col·legi o de l’escola
SUMMER ENGLISH SCHOOL, que està a la zona de l’Hostal (he de millorar, eh),
l’escola anglesa d’estiu. Certament no tinc el nivell de pronunciació de l’anglès de
l’expresident del govern, però, per això preferisc parlar en la meua llengua, que domine
millor. Bé, a mi és una qüestió que m’ha sorprès, com ja expliquem en la comissió
informativa, perquè és la segona declaració d’interès comunitari que demana l’escola.
En primer lloc va demanar una ampliació i se li va concedir. Però, això jo la veritat és
que ho desconeixia. Quan van venir a parlar amb mi, em van preguntar què em
semblava l’ampliació, i, per tant, la declaració d’interès comunitari. Em semblava bé,
eh, per a fer un menjador em semblava bé. El que jo no sabia és que la primera
ampliació no l’havien legalitzat, no l’havien legalitzat perquè ni m’ho van dir, ni,
evidentment, jo tinc coneixement de tots els punts que hi ha al complex urbanístic
d’aquesta ciutat. Per tant, no podem acceptar aquesta declaració d’interès comunitari
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perquè la primera que vam tenir i l’ampliació no la tenen legalitzada mitjançant una
llicència d’obres. Per tant, jo crec que és una qüestió prou de sentit comú.”

Durant el debat, el Sr. Borrás s’absenta momentàniament de la sessió.

Per tot això, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa
Permanent d’Urbanisme, Inversions i Manteniment, el Ple de l’Ajuntament, per 19 vots
a favor de PSOE, EU, BLOC, PP i SCP i 3 abstencions de SP i Sr. Borrás (aquest últim
en aplicació de l’art. 100.1 del ROF), ACORDA:

PRIMER: L’emissió d’informe DESFAVORABLE a la proposta de DIC
sol·licitada per SUMMER ENGLISH SCHOOL per a la instal·lació d’un menjador
escolar a la parcel·la 111 del polígon 23.

En aquests moments es reintegren a la sessió el Sr. Chover, Sr. Borrás i Sr.
Gallart.

9 PAI MACROSECTOR III. RESOLUCIÓ RECURS REPOSICIÓ. EXP.
50/03

Vist el recurs de reposició interposat per la Sra. CARMEN MICÓ DANIEL
contra l’acord plenari de data 29.7.2004, pel qual s’aprovava provisionalment el PAI de
l’àmbit de referència.

a. Respecte de les consideracions sobre la necessitat inclusió de la parcel·la en
l’àmbit.

La recurrent havia formulat en el seu moment ja al·legacions durant el període
d’informació pública, a qui se li havia donat la contestació següent:

“Respecte de la de la Sra. CARMEN MICÓ DANIEL, consistent com s’ha dit en
el fet que li afecta una de les connexions exteriors de l’àmbit, en concret la del
col·lector de les aigües pluvials al llit del riu, així com el d’aigües residuals i
sol·licitant la redelimitació de l’àmbit a efectes que la seua propietat siga considerada
com a aportació, amb dret d’adjudicació.

Com a fonament de la seua pretensió assenyala l’art. 33 de la LRAU, que en el
seu apartat 6 assenyala que: 6. Els Programes podran redelimitar l’àmbit de les
Unitats d’Execució previstes en els restants Plans adequant-ho a condicions més
idònies per al desenvolupament de la corresponent Actuació Integrada. A l’efecte,
podran estendre l’àmbit de la Unitat a tots els terrenys siguen necessaris que per a
connectar-la a les xarxes de serveis existents en el moment de programar l’Actuació i a
les correlatives parcel·les que procedisca també comprendre per a complir el que
disposa el número 1, podent incloure sòl urbà quan siga necessari.

En el mateix sentit l’art. 119 del Reglament de Planejament de la Comunitat
Valenciana.

És precís partir de la consideració que els terrenys de l’al·legant tenen la
classificació com a sòl no urbanitzable ordinari.

Junt amb els articles esmentats per l’interessat, convé tenir en compte altres
dos:

L’art. 115.2 del RPCV estableix que:
2. Quan per a connectar una Actuació Integrada amb les xarxes de servei es necessite
executar amb aquesta trams d’infraestructura que discórreguen per sòl no
urbanitzable, això no comportarà, llevat que el Pla establisca una altra cosa,
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reclassificació de tal sòl no urbanitzable, ni atorgament als seus propietaris
d’aprofitament urbanístic, legitimant l’aprovació del Programa l’expropiació de tals
terrenys.

D’altra banda, l’art. 119.3 d’aquest assenyala que
 3. La redelimitació d’Unitats d’Execució per les causes expressades en els dos
números anteriors ni modifica les Àrees de Repartiment originàries establides pel Pla,
ni altera l’aprofitament subjectiu que anteriorment corresponguera als propietaris
afectats. Com a conseqüència d’això, en la gestió d’una mateixa Actuació Integrada
poden involucrar-se terrenys als respectius propietaris de la qual corresponguen
distints aprofitaments tipus i subjectiu.

D’allò que s’ha exposat es dedueix que no es poden confondre conceptes. Una
cosa és la redelimitació d’unitats d’execució, i una altra molt distinta és reclassificació
de sòl i redelimitació d’àrees de repartiment. La redelimitació de la unitat d’execució
plantejada no és via suficient ni adequada per als fins pretesos per l’al·legant, perquè
no es produiria un canvi de l’aprofitament subjectiu que generen els terrenys de la seua
propietat.

Tant la reclassificació de sòl (de no urbanitzable a urbanitzable), com la
redelimitació d’àrea de repartiment (assignant un dret subjectiu definit per
l’aprofitament tipus corresponent), exigeix uns criteris de delimitació objectius, definits
legalment.
 Una trama de 6 metres d’ample, per centenes de metres de llarg, al mig de sòl
no urbanitzable, no compleix amb les exigències legals mínimes de delimitació de
classes de sòl i d’àrees de repartiment.

Per descomptat, la proposta plantejada per la interessada facilitaria la gestió de
l’obtenció del sòl, evitant el procediment expropiatori i integrant-ho en l’expedient de
reparcel·lació. Però fer-ho no s’ajustaria a la legalitat, pels motius indicats.

Procedeix en conseqüència la desestimació de l’al·legació realitzada.”
No s’assenyalen ara en el recurs de reposició nous arguments que facen

desvirtuar les consideracions realitzades en el seu moment.
L’entitat de la superfície afectada no és argument per a rebatre les afirmacions

realitzades en el seu moment per la pròpia disposició física d’aqueixos 1000 m2
ocupats, d’un  ample de 6 m.

Es torna a insistir que els articles al·legats no beneficien en res la postura del
recurrent perquè no donen suport perquè la seua propietat adquirisca un dret
d’aprofitament, que al final és el que es pretén. Una cosa és redelimitar unitats
d’execució i una altra molt distinta és reclassificar sòl.

Invocar l’art. 115.2 del RP, al seu torn, ha de realitzar-se amb coneixement de
causa. I és que la possibilitat que a sensu contrari s’atribueix al planejament per a
incloure propietaris afectats i atribuir-los un aprofitament, serà sempre que tal
planejament respecte en fer-ho les premisses legals de delimitació de sectors (art. 17 de
la LRAU), d’àrees de repartiment (art. 61 de la LRAU) i de criteris de classificació del
sòl, a les quals, per estar arreplegades en normes generals jeràrquicament superiors, el
planejament urbanístic està subordinat.

La delimitació de la superfície afectada, propietat del recurrent, per la disposició
afectada, no compleix amb cap dels requisits que la normativa estableix respecte d’això.

Procedeix en definitiva remetre’s a les consideracions realitzades en el seu
moment i desestimar l’argumentació realitzada en aqueix sentit.
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b. Respecte de la forma de materialitzar la servitud proposada.
Se sol·licita de forma subsidiària, en cas de desestimació de l’al·legació anterior,

que es procedisca a constituir una servitud forçosa i no a privar de la propietat.
Extrem que en aquests moments no s’està en condicions de contestar

terminantment perquè serà el projecte d’urbanització el que necessitarà i motivarà la
intensitat de la privació de drets de tercers que siga necessari imposar.

En principi, el criteri de proporcionalitat en l’actuació pública ha de portar a
imposar el gravamen més lleu que siga possible i en aqueix sentit, si no és necessària la
privació absoluta de totes les facultats dominicals sobre aqueixa franja de terrenys, es
realitzarà en termes d’imposició de servitud. El projecte d’urbanització precisarà l’abast
de l’exclusió de drets que siga necessari.

Sense perjudici de l’anterior, tal com assenyala l’interessat, la valoració de les
restriccions que se li imposen en els seus drets es realitzarà en el context de l’expedient
de reparcel·lació, amb la deguda audiència i contrast de posicions.

El regidor-delegat d’Urbanisme i ponent, Sr. FERNÁNDEZ, assenyala: “Bé, el
recurs de reposició respecte del Macrosector 3, conegut ja a molts nivells com a FUSIÓ,
el PAI que aprovem el 29 de juliol del 2004, ja en la informació pública van aparèixer
algunes al·legacions i aquesta s’ha concretat en un recurs de reposició. En aquest cas el
recurs de reposició interposat per, no donaré noms, per una propietària de terrenys en
sòl no urbanitzable, i aqueixa és la qüestió important, fora de l’àmbit del Macrosector 3,
la qual cosa ve a plantejar és que ja que una de les connexions, en aquest cas de
pluvials, del Macrosector 3 per a desaiguar les aigües al riu, li imposa una servitud a la
seua propietat, que està precisament fora de l’àmbit. El que demana aquesta ciutadana
és que siga l’àmbit redelimitat i que, per tant, se li reconeguen els drets d’aprofitament a
tota la seua propietat que està afectada per aquesta connexió.

No entraré en els detalls de caràcter jurídics als quals es fan al·lusió en
l’expedient, però, en definitiva, es desestima aquest recurs de reposició perquè
evidentment no podem.

Imaginem-nos què passaria si acceptàrem aquest recurs en tots els casos. És a
dir, que si un PAI té una connexió fora de l’àmbit per a portar un vial o per a portar...
que tots els que estan afectats per aquestes connexions hagueren de ser inclosos. A més,
en aquest cas que el que se li afecta és una franja de sis metres en una extensió molt
llarga. Jo m’imagine que molts propietaris que se’ls ha afectat, doncs això, demanarien
tots estar inclosos en els àmbits, no?

Per tant, jo crec que també imagine que tots acceptaran que no és oportú, ni
adequat, ni tan sols legal, acceptar aquest recurs de reposició.”

El regidor del grup SP, Sr. GIL, exposa: “Vegem, Sr. Fernández, nosaltres
entenem també la postura, i a més la compartim. El que ocorre és que el PAI FUSIÓ no
entra dins del nostre punt de vista, ho votem en contra i ara no beneirem aquesta
situació com reconeixent el PAI FUSIÓ. Nosaltres ens abstindrem, encara que
reconeixem que efectivament, és lògic no admetre que per una canonada que es trasllada
per un terreny privat se li done volumetria dins del PAI.”
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Per tot això, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa
Permanent d’Urbanisme, Inversions i Manteniment, el Ple de l’Ajuntament, per 21 vots
a favor de PSOE, EU, BLOC, PP i SCP i 3 abstencions de SP, ACORDA:

PRIMER: Desestimar el recurs de reposició plantejat per la Sra. CARMEN
MICÓ DANIEL contra l’acord plenari de data 29.7.2004.

SEGON: Donar per contestada la sol·licitud formulada amb caràcter subsidiari.

10 CANVI TITULARITAT PER TRASPÀS PARADA DE VENDA NÚMERO
3 DEL MERCAT MUNICIPAL DEL PORT DE SAGUNT SR. PEDRO J.
GARCÍA AGRIÁN A LA SRA. ANGELA HINOJOSA MARTIN. EXP. 83/04

El Ple corporatiu municipal, en sessió celebrada el dia 7 de maig de 1996, va
acordar aprovar el Plec de Condicions Jurídiques i economicoadministratives a regir en
l’adjudicació del concurs obert per a l’explotació del Mercat Municipal de Sagunt-Port.

El mateix òrgan, en sessió ordinària celebrada el dia 8 de juliol de 1996, va
acordar adjudicar la parada de venda núm. 3, del Mercat Municipal de Sagunt-Port, al
Sr. PEDRO J. GARCÍA AGRIÁN.

El Sr. García s’ha presentat tota la documentació requerida per a procedir a tal
canvi a favor de Sra. Angela Hinojosa Martín, incloent la valoració de la parada en
qüestió.

Amb data 26 de novembre de l’actual s’ha presentat escrit per la Sra. Hinojosa
Martín en el qual renuncia a la parada.

A pesar d’haver sigut informat favorablement tal canvi no es va produir l’acte
administratiu d’aprovació plenària de tal canvi.

A l’empara del que  disposa l’art. 43 de la Llei de Règim Jurídic de les
Administracions públiques i del Procediment Administratiu Comú, el silenci
administratiu és aquest supòsit té el caràcter de desestimatori per quant no poden
transferir-se al sol·licitant o a tercers per aquesta via facultats relatives al domini o al
servei públic.

S’ha produït una modificació en l’Ordenança Municipal de Mercats, aprovada
pel Ple de l’Ajuntament, en sessió celebrada el dia 31 de juliol de 1997, que afecta el
traspàs de les parades del Mercat.

En aquesta modificació de l’Ordenança es concreta en un 10 per 100 del preu del
traspàs, la quantitat que el transmetent haurà d’ingressar en Tresoreria Municipal, en
concepte de participació de l’Ajuntament en la plusvàlua de la parada concedida.

Segons informe de la tècnic assessor de Comerç, s’informa favorablement el
canvi de titularitat sol·licitat, sempre que el cedent no tinga pendents dèbits a la Hisenda
Municipal en concepte de cànon de la concessió o taxes per prestació de serveis de
mercat.

No hi ha dèbits pendents de pagament pel cedent.
Segons es reflecteix en la Llei Reguladora de les Bases del Règim Local, article

4.1.a) i Text Refós d’1.986, article 55, les Corporacions Locals estan dotades de potestat
originària als efectes de dictar disposicions de caràcter general, havent-se dictat respecte
d’això l’Ordenança de Mercats per aquest Ajuntament, establint en l’article 25.1r que
podrà traspassar-se el dret d’ocupació de les parades quan l’Ajuntament ho autoritze
conforme els seus requisits i amb petició instada de l’adjudicatari.

És competència del Ple de l’Ajuntament les concessions plurianuals quan la seua
durada siga superior a quatre anys –art.22.n) de la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de
mesures per a la modernització del Govern Local.
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És competència de les comissions informatives l’estudi, informe o consulta dels
assumptes que hagen de ser sotmesos a la decisió del Ple i de la Comissió de Govern
quan aquesta actue amb competències delegades pel Ple – art. 123 ROFRJEL.

Per tot això, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Especial de
Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER: Declarar la caducitat de la concessió de la parada de venda núm. 3 del
Mercat Municipal de Sagunt-Port, amb efectes de juliol del 2004, a nom del Sr. Pedro J.
García Adrián.

SEGON: Acceptar la renúncia a la petició del canvi de titularitat de tal parada
per quant la Sra. Ángela Hinojosa Martín ha renunciat a tal canvi, amb efectes de 26 de
novembre del 2004.

TERCER: No obstant l’anterior i atès que s’ha ocupat de fet la parada de venda
per la Sra. Hinojosa, des de juliol del 2004 fins a la data de la seua sol·licitud de
renúncia, que se li liquiden les taxes corresponents.

QUART: Tornar al Sr. Pedro J. García Adrián, la garantia definitiva constituïda,
per un import de 32,73 €, segons carta de pagament núm. 3834, de data 17-07-1996, una
vegada s’haja formalitzat la garantia definitiva i el contracte per part del cessionari.

CINQUÈ: Tornar, així mateix al Sr. García Adrián, la garantia provisional
constituïda per raó del contracte, per un import de 16,37 €, segons carta de pagament
núm. 2789, de data 27-05-1996.

SISÈ: Confiscar la garantia provisional dipositada per Sra. Ángela Hinojosa
Martín, per un import de 16,37 €, núm. d’operació 200400028357, de data 20-07-04.

11 CANVI DE TITULARITAT, PER TRASPÀS, PARADA DE VENDA
NÚM. 6 DEL MERCAT MUNICIPAL DE PORT DE SAGUNT, SRA. IRENE M.
MORALES CUBILLOS A LA SRA. BEATA KORZYCKA. EXP. 108/04

La Comissió de Govern, en sessió celebrada el dia 20 de febrer del 2002, va
acordar l’adjudicació de la parada de venda núm. 6 del Mercat Municipal del Port de
Sagunt, a la Sra. Irene M. Morales Cubillos.

Se sol·licita canvi de titularitat, per traspàs, a nom de la Sra. Beata Korzycka,
havent presentat tota la documentació requerida, així com la valoració de la parada en
qüestió.

S’ha produït una modificació en l’Ordenança Municipal de Mercats, aprovada
pel Ple de l’Ajuntament, en la sessió tingué lloc el dia 31 de juliol de 1997, que afecta el
traspàs de les parades del Mercat.

En aquesta modificació de l’Ordenança es concreta en un 10 per 100 del preu del
traspàs, la quantitat que el transmetent haurà d’ingressar a la Tresoreria Municipal, en
concepte de participació de l’Ajuntament en la plusvàlua de la parada concedida.

Així mateix, ha transcorregut més d’un any des que es va efectuar l’últim
traspàs.

Segons informe de la tècnica de Comerç, s’informa favorablement tal canvi de
titularitat, sempre que el cedent no tinga pendents dèbits a la Hisenda Municipal en
concepte de cànon de la concessió o taxes per prestació de serveis de mercat.

Emès un informe pel recaptador municipal no hi ha dèbits pendents de pagament
pel cedent, en matèria de Mercats.

Segons es reflecteix en la Llei Reguladora de les Bases del Règim Local, article
4.1.a) i Text Refós de 1986, article 55, les Corporacions Locals estan dotades de
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potestat originària als efectes de dictar disposicions de caràcter general, havent-se dictat
respecte d’això l’Ordenança de Mercats per aquest Ajuntament, establint en l’article
25.1r que podrà traspassar-se el dret d’ocupació de les parades quan l’Ajuntament ho
autoritze conforme els seus requisits i amb petició instada de l’adjudicatari.

És competència del Ple de l’Ajuntament les concessions plurianuals quan la seua
durada siga superior a quatre anys –art.22.n) de la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de
mesures per a la modernització del Govern Local.

És competència de les comissions informatives l’estudi, informe o consulta dels
assumptes que hagen de ser sotmesos a la decisió del Ple i de la Comissió de Govern
quan aquesta actue amb competències delegades pel Ple – art. 123 ROFRJEL.

Per tot això, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Especial de
Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER: Aprovar el canvi de titularitat, per traspàs, de la parada de venda núm.
6, del Mercat Municipal de Port de Sagunt passant a ser el nou titular la Sra. Beata
Korzycka (AA9416904).

SEGON: Que el Departament de Rendes i Exaccions practique la liquidació
corresponent sobre l’import del valor comercial de la parada (41,10 € ).

TERCER: Requerir a l’adjudicatari perquè en el termini de 25 dies, comptats a
partir de l’endemà de recepció de la notificació del present acord, justifique
documentalment haver ingressat en Tresoreria Municipal la quantitat de 32,73 €, en
concepte de garantia definitiva, havent de concórrer en el mateix termini a formalitzar el
corresponent contracte administratiu.

QUART: El nou titular haurà de presentar en el termini d’un mes a l’Oficina de
comerç-mercats i abans de començar a exercir l’activitat, la documentació següent:
− Fotocòpia del DNI/CIF degudament autentificada.
− Documentació acreditativa de trobar-se donat d’alta en l’epígraf o epígrafs de

llicència fiscal o si és el cas de l’impost d’activitats econòmiques (còpia compulsada
de l’alta referida a l’exercici corrent).

− Justificant d’estar d’alta en el règim corresponent de la seguretat social.
− Documentació acreditativa de trobar-se en situació d’alta en el registre general

d’activitats comercials.
− Carnet de manipulador d’aliments.

CINQUÈ: Tornar a la Sra. Irene M. Morales Cubillos (X-3779840-C), la
garantia definitiva constituïda, per un import de 32,73 €, segons número d’operació
200200006785, de data 12  de març del 2002, una vegada s’haja formalitzat la garantia
definitiva i el contracte per part del cessionari.

SISÈ: La concessió s’atorga per un període de vigència de 32 anys, comptats a
partir de la notificació de l’acord d’adjudicació, i pel temps que resta per a finalitzar la
vigència de la concessió en la resta de parades de venda, excepte denúncia del contracte
per alguna de les parts amb dos mesos d’antelació. L’abonament de l’import contracte
es realitzarà durant un període de 17 anys, termini previst d’amortització de les parades.

SETÈ: Facultar la Sra. Alcaldessa-Presidenta per a la subscripció de l’oportú
contracte administratiu.

12 CANVI DE TITULARITAT, PER TRASPÀS, PARADA DE VENDA
NÚM. 22 DEL MERCAT MUNICIPAL DE SAGUNT, SRA. Mª JOSÉ ESCRIG
SANTAMARÍA A SRA. Mª ANGELES GALLARDO MARTIN. EXP. 93/04
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El Ple de l’Ajuntament, en sessió celebrada el dia 26 de gener de 1993, va
acordar l’adjudicació de la parada de venda núm. 22 del Mercat Municipal de Sagunt, a
la Sra. Mª José Escrig Santamaría.

Se sol·licita canvi de titularitat, per traspàs, a nom de la Sra. Mª Ángeles
Gallardo Martín, havent presentat tota la documentació requerida, així com la valoració
de la parada en qüestió.

S’ha produït una modificació en l’Ordenança Municipal de Mercats, aprovada
pel Ple de l’Ajuntament, en sessió celebrada el dia 31 de juliol de 1997, que afecta el
traspàs de les parades del Mercat.

En aquesta modificació de l’Ordenança es concreta en un 10 per 100 del preu del
traspàs, la quantitat que el transmetent haurà d’ingressar en Tresoreria Municipal, en
concepte de participació de l’Ajuntament en la plusvàlua de la parada concedida.

Així mateix, ha transcorregut més d’un any des que es va efectuar l’últim
traspàs.

Segons informe de la tècnic de Comerç, s’informa favorablement tal canvi de
titularitat, sempre que el cedent no tinga pendents dèbits a la Hisenda Municipal en
concepte de cànon de la concessió o taxes per prestació de serveis de mercat.

Emès un informe pel recaptador municipal no hi ha dèbits pendents de pagament
pel cedent, en matèria de Mercats.

Segons es reflecteix en la Llei Reguladora de les Bases del Règim Local, article
4.1.a) i Text Refós de 1986, article 55, les Corporacions Locals estan dotades de
potestat originària als efectes de dictar disposicions de caràcter general, havent-se dictat
respecte d’això l’Ordenança de Mercats per aquest Ajuntament, establint en l’article
25.1r que podrà traspassar-se el dret d’ocupació de les parades quan l’Ajuntament ho
autoritze conforme els seus requisits i amb petició instada de l’adjudicatari.

És competència del Ple de l’Ajuntament les concessions plurianuals quan la seua
durada siga superior a quatre anys –art.22.n) de la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de
mesures per a la modernització del Govern Local.

És competència de les comissions informatives l’estudi, informe o consulta dels
assumptes que hagen de ser sotmesos a la decisió del Ple i de la Comissió de Govern
quan aquesta actue amb competències delegades pel Ple – art. 123 ROFRJEL.

Per tot això, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Especial de
Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER: Aprovar el canvi de titularitat, per traspàs, de la parada de venda núm.
22, del Mercat Municipal de Sagunt-ciutat, passant a ser el nou titular la Sra. Mª
Ángeles Gallardo Martín (33.413.721-B).

SEGON: Que pel Departament de Rendes i Exaccions es practique la liquidació
corresponent sobre l’import del valor comercial de la parada (430 €).

TERCER: Requerir a l’adjudicatari perquè en el termini de 25 dies, comptats a
partir del següent al de recepció de la notificació del present acord, justifique
documentalment haver ingressat en Tresoreria Municipal la quantitat de 33,66 €, en
concepte de garantia definitiva, havent de concórrer en el mateix termini a formalitzar el
corresponent contracte administratiu.

QUART: El nou titular haurà de presentar en el termini d’un mes a l’Oficina de
comerç-mercats i abans de començar a exercir l’activitat, la documentació següent:
− Fotocòpia del DNI/CIF degudament autentificada.
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− Documentació acreditativa de trobar-se donat d’alta en l’epígraf o epígrafs de
llicència fiscal o si és el cas de l’impost d’activitats econòmiques (còpia compulsada
de l’alta referida a l’exercici corrent).

− Justificant d’estar d’alta en el règim corresponent de la seguretat social.
− Documentació acreditativa de trobar-se en situació d’alta en el registre general

d’activitats comercials.
− Carnet de manipulador d’aliments.

CINQUÈ: Tornar a la Sra. Mª José Escrig Santamaría (19.093.721-H), la
garantia definitiva constituïda, per un import de 33,66 €, segons llibre de caixa núm. 97,
de data 12 de febrer de 1993, una vegada s’haja formalitzat la garantia definitiva i el
contracte per part del cessionari.

SISÈ: La concessió s’atorga per un període de vigència de 29 anys, comptats a
partir de la notificació de l’acord d’adjudicació, i pel temps que resta per a finalitzar la
vigència de la concessió en la resta de parades de venda, excepte denúncia del contracte
per alguna de les parts amb dos mesos d’antelació. L’abonament de l’import contracte
es realitzarà durant un període de 14 anys, termini previst d’amortització de les parades.

SETÈ: Facultar la Sra. Alcaldessa-Presidenta per a la subscripció de l’oportú
contracte administratiu.

13 BAIXA INVENTARI DE BÉNS I DRETS MUNICIPALS: QUIOSCOS DE
PROPIETAT MUNICIPAL SITUATS A LA VIA PÚBLICA. EXP. 106/04

La Unitat de Manteniment ha remès escrit en el qual es comunica el derrocament
de cinc quioscos de propietat municipal situats a la via pública, atès que es troben en
desús i presenten un estat de conservació deficient.

L’art. 7 de la Llei 33/2003, de 3 de novembre, del Patrimoni de les
Administracions Públiques, en concordança amb el 345 del Codi Civil, defineix els béns
patrimonials de les Entitats Locals els que sent de l’Entitat Local no estiguen destinats a
ús públic ni afectats algun servei públic i puguen constituir fonts d’ingrés per a l’erari
de l’entitat.

Del propi Reglament de Béns i l’Inventari de Béns i Drets Municipals, qualifica
tals quioscos com “béns immobles”; sent la seua naturalesa  “patrimonial”.

La gestió i administració dels béns i drets  patrimonials per les administracions
públiques ha d’ajustar-se als principis d’eficiència i economia en la seua gestió, així
com als d’eficàcia i rendibilitat en l’explotació d’aquests béns i drets –art. 8 a i b) de la
Llei 33/2003.

Segons es desprèn de l’informe de Manteniment, els quioscos derrocats es
trobaven en desús i en deficient estat de conservació pel que, per analogia amb l’art. 7.4
del RB, no són susceptibles, en el seu estat actual, per al seu normal aprofitament.

Per tot això, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Especial de Comptes i
Serveis Econòmics, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

Donar de baixa en l’Inventari de Béns i Drets Municipals els béns immobles que a
continuació es relacionen, atès que han sigut derrocats pel seu deficient estat de
conservació i falta d’ús:
− NÚM. d’inventari 1.1.00067.94: quiosc av. del Mediterrani.
− NÚM. d’inventari 1.1.00068.04: quiosc c/ Unificació.
− NÚM. d’inventari 1.1.00070.04: quiosc pl. Rodrigo.
− NÚM. d’inventari 1.1.00142.04: quiosc pl. Pablo Picasso.
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− NÚM. d’inventari 1.1.00065.04: quiosc pl. Sant Joan de Ribera.

14 COMPAREIXENÇA REGIDOR-DELEGAT DE TRÀNSIT I FESTES. EXP.
45/04-C

A les 9 hores i 50 minuts, la Sra. Alcaldessa s’absenta momentàniament de la
sessió, i és substituïda en la Presidència pel primer tinent d’alcalde, Sr. Martín; fins a les
10 hores.

Obert el primer torn d’intervencions, el regidor-delegat de Trànsit i Festes, Sr.
GARCÍA, compareix: “Bo, bon dia de nou, l’informe sobre el departament de trànsit.
Com a regidor-delegat del departament de Trànsit, en fer-me càrrec del mateix i a
mitjan 2003, no existia una ubicació que s’ajustara a les necessitats i característiques
segons el volum de treball que competeix en aquest departament. Compartint en aqueix
moment la mateixa ubicació i dependència destinada a la Policia Local i unitat
administrativa d’aquesta. No sent aquest el lloc més idoni per a l’atenció al públic per a
atendre temes que res tenien a veure amb altres que es plantegen en Policia Local.
Aquest departament de Trànsit estava dotat amb un inspector i dues policies.

En l’actualitat tota la tramitació és duta a terme per dues policies. Per això, i
realitzant les oportunes gestions, es va cercar una ubicació amb espai suficient tant de
treball com d’atenció al públic situant-nos a la planta baixa de l’edifici de manteniment,
on ens trobem en l’actualitat. A més, i en els baixos de tal edifici també hem ubicat el
magatzem de material de trànsit, deixant així mes espai a les dependències de Policia
Local.

Les funcions que es realitzen des d’aquest departament són les següents:
- Control de la partida pressupostària.
- Compra de diversos materials de senyalització i utillatge.
- Recepció de tots els parts que realitza la Policia Local relacionats amb la
senyalització i altres suggeriments de trànsit.
- Explicar detalladament al personal de senyalització com i on s’han de col·locar
els senyals. Per al que normalment se li sol acompanyar al lloc exacte i explicar-
li-ho.
- Recepció i registre de totes les instàncies remeses per particulars al
departament de Trànsit en què es comuniquen alguna deficiència, suggeriment o
reclamació.
- I es realitzen informes sol·licitats pel jutjat.
- Tramitació de guals. Es tramita l’expedient complet de les sol·licituds de guals
permanents, que precisen o no llicència d’activitat.
- S’inspeccionen els locals particulars i es comproven posteriorment es remet tot
l’expedient amb proposta d’acord amb la Junta de Govern.
- Es fa constar respecte d’això dels guals que s’han detectat que alguns d’ells no
estaven al corrent del pagament, arribant fins i tot a deure diversos anys. A tals
efectes, des que em vaig fer càrrec del departament, s’ha iniciat un procés de
comunicació als deutors, aproximadament sobre uns 300 rebuts pendents de
cobrament, ja siga per correu o notificat o en alguns casos en mà, de la taxa del
gual que tenien pendents amb l’Ajuntament i que, a poc a poc, s’està
actualitzant.
- Tramitació d’expedients d’ocupació de via pública per obres. Es recepcionen i
tramiten les instàncies sol·licitant ocupació de via pública per obres, presentant



42

una fotocòpia de la llicència d’obres. Aquestes ocupacions consisteixen en
contenidors, tanques, materials de construcció.
- Tramitació d’expedients d’ocupació de via pública per taules i cadires. Es
recepcionen i tramiten les instàncies sol·licitant la corresponent llicència
d’obertura. En aquest cas de bar o cafeteria que ho sol·licita. Posteriorment, si
està tot correcte es remet a l’expedient amb proposta d’acord amb la Junta de
Govern i després se li comunica a l’interessat.
- Sol·licitud i comunicació de talls de carrers. Des del departament de trànsit
s’està en contacte directe amb les empreses constructores que realitzen treball al
nostre municipi: canalitzacions, gas, ONO, aigües de València, enllumenat
públic, poda d’arbres, guals, neteja de mercat i qualsevol tipus d’obra que es
realitze a la via pública i siga necessari tallar al trànsit.
- Actes festius que afecten el trànsit. Des del departament de trànsit s’estan

tramitant aproximadament cent expedients d’actes festius que afecten el trànsit,
organitzats pel propi Ajuntament, per associacions culturals i per particulars. Podem
anomenar alguns d’aquests actes festius, esportius i culturals com ara: cavalcada de
Reis, Mags ambdós nuclis, Falles, festes patronals ambdós nuclis, festes de barri,
carreres ciclistes, carreres populars, mitges maratons ambdós nuclis, Sagunt a Escena,
actes de 9 d’octubre, mercats extraordinaris, processons de Setmana Santa i altres. I açò
únicament per anomenar alguns dels més importants. Que tots aquests actes porten amb
si la tramitació d’informes, on s’expliquen tots els actes i les intervencions que, en
matèria de trànsit, es realitzen. Plans detallant circuits, talls de carrers, ubicació de
tanques per al tall de carrers. S’inclou en aquests actes allò que s’ha realitzat de forma
urgent i en festius i nocturn com ara senyalització de cornises, clots, despreniments de
gota freda, etc. A part del tràmit a nivell intern es realitza un altre expedient per a
l’equip de senyalització a què se li indica la senyalització necessària, trípodes de
prohibit estacionar, tanques per a la seua col·locació i posterior recollida una vegada
finalitzat l’acte. Equips de senyalització, que per a cobrir tot aquest tipus de necessitats
a la via pública es disposa d’un equip de senyalització format per dues persones i un
vehicle segons contracte vigent amb la SAG. Ressenyar en aquest punt, i amb el
contracte anterior, es prestava per una empresa privada, que a més no era de Sagunt, per
una sola persona i que en l’actualitat es presta per dues persones sent la despesa més o
menys la mateixa i que, a més, estem donant ocupació a persones d’aquesta ciutat.
- Senyalització horitzontal i pintura, aquests treballs de pintura també s’estaven
realitzant per una empresa privada, que a més tampoc era de Sagunt. En l’actualitat
aquests treballs els realitza la SAG i estem donant més treball a persones del nostre
municipi. Es procedeix al pintat i repintat d’avingudes, carrers, zones segons les
exigències i deterioraments de les mateixes sempre tenint en compte el pressupost que
tenim.
- Informes dels treballs que es fan en educació vial. Durant el curs del 2003/2004 prenen
part en l’educació vial tots els centres d’educació de Sagunt i Port, també de la Marina
Baixa, Gilet, Petrés i Albalat. Un total de 8.500 alumnes. En l’esmentat curs els mesos
d’octubre, novembre i desembre es van impartir classes teòriques als centres, i en les
mes de gener es van iniciar les classes pràctiques en el parc infantil de trànsit que van
finalitzar a les mes de maig perquè els grups de primària i el primer cicle de secundària.
Es va realitzar el primer curs per a obtenir la llicència de conduir, ciclomotors
autoritzats per la direcció general de trànsit. Les classes es van impartir a les vesprades
durant els mesos de gener, febrer i març. I es van entregar les llicències als 34 aspirants
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en les mes d’abril. El curs d’educació vial del 2004 al 2005 durant el mes de setembre
es realitza. La programació dels 27 centres d’educació, un total de 8.500 alumnes
d’educació primària i secundària. Els d’educació secundària se’ls ha impartit classes
teòriques als instituts durant els mesos d’octubre i novembre, sol·licitant prendre part en
el programa per a obtenir la llicència de conduir. S’han presentat 280 alumnes en ser la
demanda tan elevada dels mateixos es realitzarà una selecció de 50 per preferència de
les notes obtingudes en el primer trimestre. Ens agradaria que tots aspirants al curs
pogueren assistir però les places són limitades fins a un número de 50. Per a obtenir la
llicència a l’escola municipal de trànsit sense cap cost econòmic per als pares. Els
alumnes de primària realitzaran classes teòriques als col·legis i pràctiques en el parc
infantil de trànsit a partir del dia 28 de gener.
- També es fa un concurs de dibuix i maquetes, i als guanyadors se’ls dóna un premi
que consisteix en 12 bicicletes. Crec que en educació vial s’està fent un gran treball.

De les gestions realitzades pel departament de festes es desprèn que el caràcter
festiu del nostre municipi és major cada any. De fet, durant l’any 2004 les gestions del
departament de festes s’han incrementat en un 36% respecte al 2003. Des del
departament i en resposta a les demandes contínues de les entitats festives s’han
desenvolupat accions encaminades a la millora dels nostres actes festius com són:
- L’arrendament del cinema Capitol. Fins al 2004 no existia un espai disponible per a la
realització d’activitats recreatives i espectacles públics, havent de recórrer a la
utilització de la via pública, o, en el pitjor dels casos, en lloguer de carpes que suposa un
elevat cost econòmic i una resposta temporal i inadequada. L’arrendament del local
Cinema Capitol ha suposat la solució i resposta per a les associacions i altres entitats del
municipi que sol·licitaven un espai on promoure i organitzar espectacles, i activitats
diverses que finalment no arribaven a terme per absència d’un establiment idoni. De fet
en sis setmanes des que es va signar el contracte a finals d’octubre s’ha rebut un total de
18 sol·licituds per a ús del mateix, sent els actes previstos a realitzar en presentacions de
falles, teatre infantil, 5 sessions de cinema infantil i juvenil. I també s’ha arribat a un
acord amb Al·lucine per a fer cinema durant un any per a fer cinema al Cinema Capitol
per als xavals. O siga, que es va a fer cinema durant totes les setmanes durant un any, de
moment.
- Un altre aspecte que s’està millorant en la gestió directa dels entarimats. L’Ajuntament
gestiona dos entarimats que amb el temps s’han deteriorat. Per a l’any 2005 s’ha
pressupostat en l’apartat d’inversions la compra d’un entarimat homologat i una tribuna
per al públic. Una tribuna que és la que es posa ací, en, per a Moros i Cristians, que
saben que és un cost molt elevat. Llavors, si la comprem en dos anys, el que ens costa,
ens costa mig milió de pessetes llogar-la, doncs crec que en milió i mig és el que val una
entarima però la nostra. O siga, no hem d’estar tots els anys desembossant. La compra
d’entarimat homologat i una tribuna per al públic. És evident que la demanda d’actes
festius està augmentant, per la qual cosa al seu torn les inversions i gestions en el
departament han d’augmentar també. Aquesta proposta sorgeix de la valoració
econòmica que suposa llogar aquestes instal·lacions de forma anual i reiterada. Està
demostrat amb el nombre de sol·licituds existents en què les instal·lacions s’utilitzen de
forma contínua durant tot l’any per les associacions de barri, les entitats falleres, els
departaments de festa i joventut i cultural. Pel que es fa necessari la renovació d’aquest
material. En relació amb la gestió d’expedients, la major part del treball correspon a les
festes patronals, actes relacionats amb les falles, i les festes de barri. Seguit d’altres
festejos com són els actes de caràcter festiu religiosos, setmana santa, setmana santa
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Saguntina, i la festivitat de la Mare de Déu de Begonya, Mare de Déu dels Desemparats,
la Mare de Déu del Remei, les festes de Moros i Cristians, festejos d’entitats regionals,
Casa d’Aragó, Centre Aragonès, la Casa d’Andalusia, i sol·licituds diverses d’ocupació
de via pública per als actes puntuals amb el muntatge i instal·lacions desmuntables. De
les festes patronals de 2004 cal dir que enguany s’ha ampliat la subvenció de les
comissions, i que s’han millorat de les exhibides d’actes celebrats en ambdós nuclis
amb teatres, cinemes al carrer, i en especial amb un nombre més gran de concerts. Que
enguany han sigut 3: nits de Rock saguntí, el concert d’Estopa i el Consorci. Els tres
amb una gran afluència de públic. La satisfacció en relació a les festes és satisfactòria,
ja que ambdues comissions han justificat íntegrament les subvencions rebudes, i
entenem que en aquest municipi no es mereix menys. També s’han subvencionat un
total d’11 entitats, la qual cosa suposa 6 més que en anys anteriors. Moltes gràcies.”

Obert el primer torn d’intervencions, la regidora del grup PP, Sra. MURCIANO,
diu: “Hola, bon dia, Sr. García, perplexa m’he quedat, estic, vegem si isc de la sorpresa,
vegem. Vegem, no comentaria res del que és el Departament de Trànsit, però ja que ha
dit que s’ha fet un canvi, una ubicació, que tot estava deteriorat, i que s’ha reformat.
Doncs mire, em sembla molt alarmant que vostè no tinga coneixement del que diu el
Comitè de Salut Laboral d’aquest Ajuntament. És a dir, el Comitè per a la prevenció
dels riscos laborals. Fa més de, no ho vaig a dir el temps exactament per a no equivocar-
me, però, mire, per exemple, al magatzem de trànsit, amb totes les meravelles que vostè
ens ha comptat resulta que està denunciat per aquest comitè de l’Ajuntament de què és
responsable màxima la nostra alcaldessa, i de la que ha de tenir tota la informació
puntual i en cada moment diu que tot el material està amuntonat. Que tenen lavabos
deplorables, li ho vaig a llegir textualment; els quadres de llums sense senyalitzar; no hi
ha llums d’emergència; no hi ha extintors i els que hi ha estan sense revisar. Bo, i això
és una cosa que no li anava ni a comentar, però ja que m’ha deixat vostè la porta així
d’oberta, doncs li ho explique.

Vegem, he de dir-li, parlaré ara referent al que és la gestió de trànsit, que
barbaritats estem veient dia a dia, però més grans que les que avui en dia està patint la
ciutat de Sagunt en la gestió de trànsit, impossible. Mire, hi ha un caos circulatori
increïble, i no ho dic jo, ho diuen tots els veïns que són els que vénen i ens ho diuen, i
ens n’anem amb ells a veure aqueix caos i és veritat. I, efectivament, mire, sense anar
més lluny, ahir, i açò porta dies, sap el que és no indicar els talls de carrer? I parlaré del
nucli del Port, tots els carrers adjacents al mercat, parlem de Luis Cendoya, parlem de
carrer Progrés, de Primer de Maig, del carrer Treball. És impossible anar a una direcció
o a un lloc sense tenir que donar dues-centes mil voltes per a al final tornar al mateix
lloc de què has partit. I no hi ha cap indicació. Mire, i en trànsit, se senyalitzen amb
antelació tots els talls, tots, Sr. García. I aqueixa és la seua responsabilitat, no és la
nostra ni és la culpa dels ciutadans la inoperància.

Mire, d’altra banda, parlem, continuem parlant de la gestió. Ens trobem fa un
temps, es van trobar tots els ciutadans uns clots que amb molt bona visió, vostè diu,
frenarà la velocitat. Que bé, no trobem cap informe tècnic que ens diguera que això és
així. Per descomptat, a vostè tampoc li ho diria l’informe tècnic. I, a més, molt mala
gestió perquè ho tornen a tapar. Vol dir, que el que faig, desfaig, desfaig i torne a fer. O
siga, açò és un guirigall que no hi ha per on agafar-ho. I, el pitjor de tot açò no és que
pot ser bo o roín, és que tots és diners públics. I el diners públic ix dels impostos dels
ciutadans i ciutadanes de Sagunt. I cal gestionar. Saber gestionar, i si no se sap
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aprendre, i si no s’aprèn, no se sap i no es vol un ix per la porta que ha d’eixir. Siguem
seriosos ja d’una vegada per sempre.

Ací és qüestió d’inoperància total, dóna el mateix, no passa res, bo, es fa, es
deixa de fer. Mire, no, no, per ací no passarem, i estem començant a observar massa
deficiències. Porten vostès va per a dos anys de govern municipal i no hem avançat en
res. Mire, i si és pels clots que els tapen, va i diuen; anem al carrer Major, i al carrer
Cavallers, ací a Sagunt i llavors es posen guals reductors. Mire quina casualitat, ací sí
que hi ha informes tècnics i els informes tècnics són contraris a com s’han col·locat. I
adverteixen, aquests informes tècnics, i no li dic, i no m’ho invente, i ho tinc ací tots,
adverteixen del perill per a la seguretat vial. I sap per què? Ho deu saber, perquè
finalitzen sense cap rematada, i només amb uns 30 centímetres de la vorera. Qualsevol
bicicleta, motocicleta, o ciclomotor que lògicament per a conduir s’ha de pegar cap a la
dreta, si ací rellisquen en aqueix tall, pateixen una caiguda greu, una caiguda greu. I
pareix que alguna no tan greu, per sort, ja ha passat.

És un tema fàcil de solucionar, eh, Sr. García, espere que hi haja remat, per què
no es fa? I després ens ho contestarà.

Per descomptat, no pensem, eh, nosaltres no pensem que siga per un tema de
diners, perquè això no deu costar tants diners. I malgastar, per descomptat, s’està
malgastant. I, mire, en un tema de la seguretat dels ciutadans no tinga mirament a gastar
una pesseta, gaste-la bé. Estem parlant de la salut dels ciutadans i de la seguretat vial.

Li vaig a continuar comentant, que el Reial Decret 1428 del 2003 del 21 de
novembre, pel qual s’aprova el reglament general de circulació per a l’aplicació i
desenvolupament del text articulat de la llei sobre trànsit, circulació de vehicles de
motor i seguretat, aprovat pel reial decret 339/1990 de 2 de març, diu: En l’article 168,
apartat c), i referent als passos de vianants. Marques de pas de vianants, una sèrie de
línies de gran amplària disposades sobre el paviment de la calçada en bandes paral·leles
a l’eix d’aquesta. I que formen un conjunt transversal en la calçada. Açò és el que indica
que és un pas de vianants, on els conductors, o els animals, han de parar i donar pas i
prioritzar els vianants. I també diu: no podran utilitzar-se línies d’altres colors que
alternen amb les blanques. I a aquest respecte, la revista de trànsit de la direcció general
que depenen del Ministeri d’Interior, no ho diem nosaltres, ho diu el Ministeri de
l’Interior, diu que hi ha ajuntaments que fan cas omís a aquesta ordre, i en compte de ser
els primers a donar exemple, opten per pintar la calçada com si d’un quadern preescolar
es tractara: verds i blancs, blaus i blancs, rojos i blancs. Depèn del gust de l’Ajuntament.
I en aquest cas està el nostre Ajuntament, Sr. García, en aquest cas està el nostre
Ajuntament. Mire, estan malgastant diners en aqueixos colors, que, a més, a la nit no es
distingeixen. I en pintura plàstica, que vostè deu saber com a responsable de trànsit, que
és perillosa per a vianants i vehicles de dues rodes quan està mullada.

Faça cas a l’ordre, facen cas a l’ordre, segur que gastaran menys diners i segur
que ho gestionaran bé, segur. Posen una bona pintura blanca reflectora i il·luminen el
pas de forma específica.

Insistisc, no ho dic jo, no ho diu el Partit Popular, ho diu el Ministeri d’Interior. I
a més, avui depèn, ho gestiona el Partit Socialista Obrer Espanyol, és a dir, el seu partit,
Sr. García.

Vegem, és prou durant el dia, amb la qual cosa està reglamentat, amb les bandes
blanques, senyal vertical de situació de pas de vianants, situada adequadament. I els
ressalts que tan de moda s’han posat, per cert, alguns d’ells vertaders obstacles de
circulació. Sr. García, vertaders obstacles de circulació.
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Per tant, una vegada dit tot açò, les zones pintades de blanc i roig no són passos
de vianants, no són passos de vianants, i a Sagunt hi ha quantitat, sinó que són zones de
la calçada decorades on els vianants no tenen prioritat de pas, i on no està prohibit
estacionar. I, nosaltres preguntem, de qui seria la responsabilitat si en creuar un ciutadà
per un pseudopas d’aquests es produeix un accident? De què serveix si no està prohibit
l’estacionament? Com volen vostès que els ciutadans complisquen amb les ordenances
si els primers que no estan complint el que s’ordena són vostès? Què pensa fer amb les
innumerables queixes dels veïns, Sr. García, pels inconvenients i molèsties que està
provocant un gual permanent, gual permanent que han concedit vostès en un
supermercat del carrer San Francisco? I que a més és contrari a l’ordenança, el gual
permanent que han concedit.

Mire, Sr. García, quan li sembla no necessita cap informe tècnic. Però és igual,
quan els té tampoc fa cas. És que és ideal, ideal del tot. Sr. García, així no, així no es fa,
els informes per a quelcom estan, per a quelcom estan els tècnics del nostre Ajuntament.
I si no hi ha informes tècnics no deu prendre decisions, i menys equivocades.
Segurament, si les prenguera bé, estaríem parlant d’un gran tècnic, un gran expert en
totes les matèries, que ja és difícil.

I, aniré finalitzant, mire, sense anar més lluny, divendres passat, dissabte i
diumenge es va celebrar el Mercat de Nadal. I sap què va fer? Doncs ni més ni menys
que deixar sense accés a tots els ciutadans que viuen a la zona de l’església de Santa
Maria. Era tan difícil actuar, Sr. García, com en altres ocasions? És a dir, invertir el
carrer de l’hospital, prohibir l’estacionament en Cavallers, des de la plaça Major fins al
carrer Hospital per a fer-la de doble sentit i així donar servei a tot el barri. Per què no va
col·locar la senyalització al carrer Sant Miquel, Sr. García? Indicant que no hi havia
accés a la Ciutat Vella. Va organitzar un caos circulatori, però estem començant a
acostumar-nos.

Mire, jo crec que simplement i planerament, perquè passen de tot. I, a més, una
cosa que està bé com que resulta que cal canviar-ho, perquè què passa? Que ho
gestionava el Partit Popular, que el Partit Popular ho feia bé, nosaltres ho anem a fer
malament, encara que després ho tinguem de tornar a fer bé, però que tampoc ho anem a
fer bé. O siga, barbaritats per tots els llocs. Mire, quan governava el Partit Popular en
aquest Ajuntament hi havia trellat i coherència. Per tant, es gestionava. En aquests
moments, i amb aquest equip de govern dirigit per la Sra. Alcaldessa de Sagunt, l’única
cosa que s’està fent és gestar, no gestionar, gestar. I en aquest tema s’està gestant un
gran caos circulatori i de seguretat vial. Ara, diga’ns vostè referent a aquest cap de
setmana, quines vies d’evacuació eren les previstes? Si és que hi havia alguna, espere
que ens ho conteste, ara immediatament. I, per si no fóra poc i per a mantenir una
seguretat en aqueixos dies, que casualitat! Ens trobem, estarà orgullosa la Sra.
Hernández, amb un servei de tres patrulles de policia, queden tres patrulles per a Sagunt
i Port, i saben on estaven les tres patrulles? En el Mercat de Nadal, al Port ni una.

Mire, és tan gran la descoordinació que existeix entre la regidora de Policia i el
regidor de Trànsit, és tan gran que açò no és per on agafar-ho. I dic que açò és
descoordinació gran perquè el trànsit, no, el trànsit no és un paper que es posa ací, el
trànsit ho porten persones, i aqueixes persones són la policia. I ha d’haver-hi una gran
coordinació per a això, perquè sinó, acabe, acabe ja.

I, mire, mire si li vaig a dir la gran descoordinació que espere que vostè, que no
ens ha de contestar la regidora de Policia, ens conteste vostè demà, divendres, demà
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divendres, quantes patrulles hauran al carrer de Policia? Hi ha mercats i estem en
festes.”

El regidor-delegat de Trànsit, Sr. GARCÍA, assenyala: “Bo, nosaltres es veu que
tot ho fem malament i vostès molt bé, vostès molt bé. Per exemple, he donat abans una
pinzellada per damunt, perquè sabia que ara m’anaven a preguntar el tema. Quan em
vaig fer càrrec del departament de Trànsit, en Trànsit no existia, no és que no hi havia
una persona no existia, no existia. Hi havia una persona que era un policia que estava
ací en el Central amb una cadira i una taula com aquesta de xicoteta, o siga, per a
atendre a una ciutat, com diu la Sra. Murciano, tan important com és Sagunt. I jo dic,
però açò no pot ser, però com pot ser que aquesta... Bo, açò és així, açò és així i trànsit
estava deixat de la mà de Déu. Abans, he dit molt clarament, per exemple el tema de
guals, pagava qui volia. Als guals paga qui volia, i ara s’està fent un seguiment perquè
paguen. I estan pagant, i el que no paga se li lleva el gual. Això és el que és fer bona
gestió.

En el tema del magatzem, en el tema del magatzem que vostè deia. El magatzem
que crec que tenim un magatzem, allí, no, els serveis com vostè deia, els serveis els
tenim al costat. Els serveis els tenim al costat d’on està l’oficina. Allí no tenim serveis,
allí és un magatzem per a guardar el que són totes les ferramentes i totes les plaques i tot
el que tenim allí de Trànsit, i no és per a una altra cosa. Ho té vostè clar? Abans per a
guardar cavalls, molt bé, molt ben dit està. Que teníem ací un muntó. Ara on estaven els
cavalls guardats ho tenim per a educació vial, on estava el cavall guardat ho tenim per a
educació vial. Perquè ho teníem tots els trastos amuntonats, això és el que fer gestió, no
com vostès feien.

Bo, vegem, si estic parlant jo o vostès. Jo he callat abans.
El tema, un altre tema que vostè ha dit, el tema de senyalització de mercats. Clar

que se senyalitzen els mercats, tots. El que passa ací a Sagunt és que, per descomptat
que hi ha caos circulatori. Clar que hi ha, clar que hi ha, perquè Sagunt, els carrers no
han canviat, els carrers són els mateixos de fa 20 anys i, no és veritat, i cotxes cada dia
hi ha més. Cotxes, cada dia hi ha més. I quan hi ha, com l’altre dia, amb el mercat
ambulant, clar que hi ha, però sí que hi havia carrers alternatius per a pujar, com estava
Sant Miquel darrere de l’Església, hi ha diversos carrers. Si vostè no és de Sagunt potser
no els coneix. Jo com que sóc d’ací sí que conec els carrers. Això perquè vostè ho
sàpiga.

Passos elevats, passos elevats, jo crec que els passos elevats que s’han posat.
Vam fer, jo crec, no sé si va ser una equivocació o un encert, hi havia molta gent que
deia que, com vostè deia, els clots aqueixos, o els raspaments que es van fer, va haver-hi
molta gent que els raspaments aqueixos, deixa’m!, que els raspaments aqueixos, deien
que sí que els agradaven, que vaja, que bé ho havien fet. I altres, que els cotxes els
trencaven. Això els llevem i el cost ni va ser molt car en fer-ho, ni per a llevar-ho.
Perquè això en una vesprada es van tapar tots. O siga, que això no ens va costar
pràcticament res. I crec que el que s’estava posant ara, els reductors de velocitat que
s’estan posant, crec que és molt important. Perquè jo com que sóc el regidor de Trànsit
en aquests moments, vaig per ací, pels carrers, Sagunt, Port, i veig que la gent corre
massa. I, per a evitar accidents, el que cal posar és reductors, i no n’hi ha prou, cal
posar-ne més. Riga, riga, riga, riga, pot ser. I jo, Sra. Murciano, no em gaste els diners
malgastats. Jo tinc una partida pressupostària on tinc uns treballadors, dos policies, que
són els que gestionen aqueixos diners i se’ls gasten, o ens ho gastem, crec, que el millor



48

possible. No tirem els diners, el diners crec que, jo crec que tinc una partida i no m’he
passat en la partida, en la partida no m’he passat.

Jo crec que el que m’ha dit li he contestat, ho veu? A això, demà no hi ha arribat
encara.”

Obert el segon torn d’intervencions, el regidor del grup BLOC, Sr.
FERNÁNDEZ, indica: “Bo, s’ha fet una al·lusió als problemes de trànsit, d’evacuació,
d’emergència, de Ciutat Vella, no? He sentit. Bé, jo estic intentant solucionar un tema
que jo crec que, sí, del dia del mercat, però ja no sols és el dia del mercat, és el dia del
mercat, és el dia del Mercat Medieval, és quan es van fer les obres de pavimentació de
la plaça del Castell i del carrer Castell. I hi ha un tema que jo crec que és important
posar que és, no és, és precisar una qüestió que jo crec que és prou greu i que afecta la
circulació de Ciutat Vella i que afecta aquestes situacions, i que intentarem solucionar
ràpidament i que tenim en via de solució, que és el carrer d’Enjou. El carrer d’Enjou
està des de fa, deu anys, tallat per una situació prou lamentable. Les peces que aguanten
la casa, pràcticament ja seran catalogades com a bé patrimonial per la seua antiguitat.
S’han executat obres molt importants, i s’ha tingut tallat d’una manera jo crec que
injustificada aquest carrer, quan senzillament s’ha d’executar un ordre d’execució que
anem a intentar-ho. I he eixit a dir-ho perquè jo crec que, sobretot, hem de ser
conscients de la gravetat que suposa tenir tallat durant tant de temps el carrer Enjou que
podria donar solució fàcil a, no a tota Ciutat Vella, però sí a una part important de Ciutat
Vella. I aquestes qüestions s’han de solucionar quan toca, i lamentablement no han sigut
capaços de solucionar-ho. Quan solucionem aquest problema jo pense que la circulació
de Ciutat Vella, almenys d’una part, quedarà resolta.”

El regidor del grup SP, Sr. GIL, manifesta: “Miguel, t’ho demane a tu o a tot
l’equip? Aqueixa col·locació indiscriminada de cavallons que hi ha pel Port, del Port et
parle jo, estan donant una mala situació a l’hora de circular. La petició que vos faríem
des de Segregació Portenya és que en alguns carrers teniu de part a part col·locat el
cavalló, i allò lògic és que només estiguera en un dels sentits quan arribes a un pas de
zebra, no tenir-ho a les dues parts. Exemple, avinguda Camp de Morvedre a l’entrada
del Col·legi Mediterrani heu posat meitat i meitat, un a cada costat del pas de zebra,
però això de col·locar-los de part a part dels carrers és xafar alguns trossos que no cal.
Ja arribes a matar la velocitat quan arribes a un d’ells, però l’amplària d’un cotxe, o
siga, la longitud d’un cotxe i en tens un altre. Jo no sé si és que teniu algun taller a vaca
amb vosaltres que repara els disc compacte i coses d’aquestes, i els frens i les
suspensions, perquè, si no, no es comprèn. Primer, la despesa que heu ficat, i segon que
sobren part d’aqueixos.

- La Sra. Alcaldessa diu: Sr. Gil, m’agradaria que retirara el que acaba de dir de
si tenim algun taller que col·labora amb nosaltres, per favor. Sempre sembrant la
sospita, Sr. Gil, per favor.

- No, però escolte, ací qui sembra la sospita és vostè. Si li recorde el G-2 veurà
vostè, després li ho recordaré. Ja veurà vostè. Després li donaré jo la sospita qui la posa,
si nosaltres o vostè quan no era encara alcaldessa amb el G-2. Veurà vostè, i no li ho
recorde com li ho hauria de recordar.

Bo, el que es tracta és d’intentar llevar despesa que no s’hauria de fer perquè,
quan arriba un pas de zebra, per què posar-lo de part a part? Facen com han fet ara al
Col·legi Mediterrani, a Camp de Morvedre, que han posat meitat i meitat, no ho posen
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de part a part. En passes un, i al carrer Periodista Azzati fins al riu hi ha almenys cinc o
sis que són dobles, deixen només una part. Passe un, la longitud del cotxe i passe l’altre,
si ja he matat la velocitat. Per què gastar, home. Ho entenen o no ho entenen el que estic
dient? És evitar fins despesa. Escolte, que hi ha una línia contínua tu. Posar-ho en tots
els carrers de la població, home, Sagunt i el Port. No feu el que heu fet al Port, home, de
forma indiscriminada col·locar passos d’aqueixos. Es van a fotre els cotxes, home. No
hi ha necessitat, quan es posa un, almenys, a l’entrada del pas de zebra per què posar-ho
a continuació en la longitud d’un cotxe? Però qui donarà la volta dins del carrer
Periodista? Vinga, va! Escolte, des que ets regidora d’Hisenda i Policia somies.”

Obert el segon torn d’intervencions, el regidor del grup PP, Sr. MARTÍ,
manifesta: “Bo, Sr. García, la veritat és que si haver de faltar a la veritat o acusar-nos
d’algunes coses per a justificar-se. És el millor que pot fer, la veritat és que millor seria
reconèixer el que no es fa bé, o intentar millorar-ho. Possiblement, si Trànsit i Policia
Local la portaren la mateixa persona hi hauria una coordinació com Déu mana. Perquè
la veritat és que al que nosaltres estem assistint avui en dia és més a un diàleg de sords
que a una coordinació entre ambdós departaments. I el pitjor és que sempre el perjudicat
som els veïns, o són els veïns de la ciutat.

Hi ha un aspecte de trànsit, a part d’un altre en què redundaré que a la meua
companya se li ha passat i és el tema de la grua municipal. La grua municipal, els veïns
es queixen, es continuen queixant perquè continuen havent-hi prou retards, però és que
és normal que a partir de les sis de la vesprada hi haja retards perquè només hi ha una
grua municipal per a tot el municipi. Si a això li afegim que en aquests moments la gent
que ha de pagar una sanció de grua, amb targeta de crèdit no ho està podent fer perquè
el targeter pareix que no funciona, bé perquè s’ha espatlat o bé perquè potser han hagut
de tallar la línia per falta de pagament. Els emprenyaments que s’agafa la gent que ha de
fer ús d’un taxi per a anar a pagar la seua sanció per a retirar el seu vehicle, i es troba
que ha de pegar-se el trepig després per a anar a traure diners a un caixer, imagine’s
com es posa la gent. Llavors, un servei que vostès ens van dir que seria més efectiu,
demanarem en el seu moment que ens donen les explicacions oportunes perquè creiem
que no està sent tot l’efectiu que ens van vendre.

I hi ha una cosa de trànsit, per a acabar, en la qual sí que vull redundar. Des del
mes de juliol jo li he demanat, en dos plens, el que ocorre és que ha coincidit que vostè
ja se n’havia anat, i supose que no s’haurà llegit l’acta o no haurà reparat en això.
Marcelino, no me l’entretingues que se’m distrau, després, ja veuràs. Després damunt la
Sra. Alcaldessa dirà que és que estem interrompent-li perquè li tallem amb els temes. A
l’assumpte, avui que anem ràpids com el sorteig de Nadal, a veure si acabem prompte i
no molestem el personal, encara que no hi ha molt. Bo, el tema dels guals, resulta que
vostè no té ni un sol informe tècnic. No hi havia ni un sol informe tècnic per a fer-los
els guals. Vostè decideix, perquè li arriba la campanada que hi ha queixes perquè els
cotxes, perquè és cert que hi ha gent que no empra el cervell per a conduir, empra altres
parts del seu cos, fa uns clots en què més d’una persona possiblement s’haja fet algun
esquinç. Perquè això eren fosses més que raspaments. I quan veu que se li feta la
ciutadania damunt perquè s’espatlen suspensions, s’espatlen aparells de ràdio, és un
rebombori, és un problema, decideix tapar-los. I així, o siga, i a més, va eixir i a vostè li
honra per la seua forma de ser, i li ho vaig a dir així de clar. Va eixir en premsa dient,
com que ens hem equivocat els taparem i ja està. O siga, la solució és aqueixa. Vostè ha
sigut empresari, o és empresari, vostè hauria fet aqueixos forats si els haguera hagut de
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pagar amb els diners de la seua empresa sense haver-se assegurat primer si serien
efectius o no, o hauria fet una prova abans de fer els forats, o els clots, o els raspaments,
com li vulguem dir, abans de, hauria fet una prova per a veure si eren bons? Diu, no,
treparem la ciutat, emprenyarem el personal. I, a més, comptem amb l’agreujant, per
exemple al pont Bru Vidal que, igual que deia Marcelino al Col·legi Mediterrani,
estaven fets en un sentit sí i en un sentit no. Aquell que li importa un pimentó respectar
els senyals de velocitat i els límits de velocitat, imagine’s el que li pot importar el fet de
saltar-se un sentit de la circulació per a saltar-se el gual. Li dóna exactament el mateix.
Ens hem gastat, o s’ha gastat vostè els diners a fer el clot, a tapar el clot, a posar les
planxes de goma que ha dit la meua companya Leonor, i damunt les planxes de goma
que ha posat en alguns llocs no estan acabades. Fotre, gaste’s els diners però gaste-se’ls
una vegada i gaste-se’ls ben gastats. Però, en fi, no vull seguir jo amb el tema de trànsit
perquè si no potser acabe tallant-me jo.

Són deu minuts. Que vaja concloent, bo, són deu minuts, Sra. Alcaldessa, és el
que es va pactar en el seu moment. No perdrem el temps, no es preocupe. A més, jo no
sóc dels que la solc molestar. Solc ser prou, bo, ja.

Mire, respecte al tema de festes, en els concerts, tots els anys hi ha hagut
concerts. Aquest estiu ens hem trobat amb un concert que s’anava a fer i que de sobte es
va suspendre, concert de Rosendo, Mago de Oz i... val. Vostès, privat, sí, però vostè
després va eixir en premsa dient que aqueix concert s’anava a fer, i aqueix concert s’ha
tornat a suspendre. Ara vostè m’ho explicarà, però la imatge que s’ha donat amb totes
les entrades que estaven repartides per tota la província de València ha sigut d’alça, ha
sigut d’aquella manera. Perquè vostè es va comprometre que aqueix concert es feia. I
tots els estius hi ha hagut concerts i si no recorde l’estiu passat quan es va trobar amb
les festes, pràcticament fetes perquè li ho va deixar tot preparat la meua companya
Leonor Murciano, com estava, com diria el Sr. Civera ell, ell, ell, ja ho diré, és que t’he
anomenat i ja me, me, me, m’he posat jo, que et tinc també ganes. Es va posar el
descampat de venera de bat a bat, és així, Manolo, es diu així? Molt bé. Llavors, no diga
que enguany s’han fet més concerts, s’han fet concerts com tots els anys. Però, mire, ací
el que hem vist és que vostè ens ha llegit, pràcticament, el que són les seues atribucions
com a regidor-delegat. Els entarimats en els quals fa referència en festes, aqueixos
entarimats estaven revisats i homologats l’any 2003. Una altra cosa, i si no li ho rebatrà
la meua companya, una altra cosa és que els vulguen canviar. Però en festes sí que hi ha
una cosa que no vull que se’m passe, i és el fet que en el seu departament hi havia una
vacant d’administratiu, se’n recorda? Vostè tenia un auxiliar administratiu que ha
demostrat, com tota la gent d’aquesta casa, la seua professionalitat al seu lloc. El premi
que va rebre va ser que el promouen administratiu però l’envien a un altre departament.
Llavors, resulta que continua havent-hi una plaça vacant d’administratiu, que no s’ha
cobert i que aqueixa persona que feia bé el seu treball ho destinen a un altre lloc. Ha
contractat una auxiliar administratiu, que la xicota per a fer bé el seu treball ella sap el
treball que li haurà costat. Quan podia haver treballat en coordinació amb una altra
persona. El que no sabem és el vertader motiu pel qual ho haurà fet d’aqueixa manera.
Si vostè es digna a bé ens donarà l’explicació.

Ara, Manolo, no te’n vages.
Vostè va dir que crearia una comissió de Festes en coordinació amb Cultura i

amb Joventut. Ho va dir l’any passat, ho va dir aquest, ho farà l’any que ve o és que se
n’ha adonat que l’experiència de les penyes a l’hora de gestionar i organitzar les festes
és millor que la que podria haver-hi, tal vegada, realitzat entre vostès? O, per què va dir
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que els diners no els tenien perquè gestionar les penyes o fer-se’n càrrec només de la
part de bous, i ara han reculat en aqueix assumpte. No, li ha faltada valentia o és que se
n’ha adonat que les penyes estan molt millor organitzades per a dur a terme el que són
els festejos d’aquest poble? També volem que ens ho explique, no volem que només ens
llija les seues atribucions com a regidor. Volem que ens done una explicació perquè
nosaltres creiem que aqueix col·lectiu, tant a Sagunt com al Port, ha demostrat prou la
seua capacitat per a portar endavant tots aquests projectes. I és perquè un projecte
d’aqueix tipus, d’aqueixa envergadura, de fer festes per a tota una ciutat, ha d’estar ben
estructurat, clarament definit i comptar amb els mitjans necessaris. I vostè sap, perquè
no és ximple, que no eren capaços d’executar un projecte d’aqueixa envergadura i que
les penyes, li repetisc, l’anaven a fer correctament.

Per cert, mire com fan vostès aigua que, sap a qui li han donat els diners
destinats a les festes de Sagunt? Perquè en la resolució signada, que me l’he deixat ací
al seient, se la puc ensenyar, de 90.000 € es fa al·lusió a l’associació cultural de penyes
de festes patronals de Sagunt. En data avui, de les 233 associacions que hi ha registrades
en aquesta casa, no hi ha ni una sola que s’anomene Associació Cultural de Penyes
Patronals de Sagunt. Mire a on arriba el descontrol, o els errors que es cometen i el que
sí que volem és que ens diga a qui se li han pagat aqueixos diners perquè aqueixa
associació no existeix. I algú que no està registrat, o un col·lectiu que no està registrat
en aquest Ajuntament no podria rebre’l.

I, parlant d’aigua, una cosa que no vull que se m’oblide perquè l’any passat va
suscitar prou controvèrsia. Què passarà aquest any que ve amb els ànecs? Si permeten la
solta dels ànecs, vostè la permetrà? Si no la permeten vostè estarà d’acord? Nosaltres
partim que la immensa majoria de les persones que acudeixen a la solta d’ànecs el 15
d’agost són civilitzats, i que als que han anat els tracten amb afecte, i amb manyaga
molts. Sempre hi ha algun desaprensiu, perquè en totes les cases hi ha de tot. Però vostè
deixarà fer o no fer, si ho permeten, vostè ho permetrà o no ho permetrà? I en el cas que
no ho permeten ha començat a pensar ja en alguna alternativa o esperarà el 14 d’agost
per a veure quines solucions prendre? Conste que compta amb el nostre total suport,
amb la nostra intenció que una tradició tan arrelada, en aquest cas al nucli del Port, a
què acudeixen gent de tota la província, perquè aprofiten la prova nàutica, no de natació
millor dit, per a passar un matí ací i que els ànecs és un altre al·licient que tenen. I és un
record, sobretot, per a les criatures. Conste que continuarà comptant amb el nostre total
suport perquè aqueixa tradició no es perda, reiterant que, clar, que partim de la base que
són persones civilitzades.

També volguérem que ens diga quins criteris ha seguit per a subvencionar a les
diferents festes de barris, quina quantitat s’ha aportat a cada un, perquè el pressupost ha
augmentat en un 33%. Mantenir quin tipus de trobada té amb aquestes. I, a més, que
tinga en compte que en aquesta ciutat ens podem enriquir d’una gran pluralitat cultural
de tot Espanya, perquè tenim cultures, com vostè ha anomenat abans, aragoneses,
andaluses, i, per descomptat, la valenciana. I, per descomptat, per descomptat, home,
però, Manolo, tu no em negaràs que es conviu en una total harmonia. I el que hem de
fer, per descomptat, ho he dit malament, tens raó i t’ho reconec d’aqueixa manera. No,
no anem desapareixent, València cada vegada és més i a més amb exemples com la
Copa Amèrica que va aconseguir el govern valencià, es demostra que València cada
vegada està més present en el panorama mundial.

De seguida, Sra. Alcaldessa, dos minuts i acabe.
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Ha parlat vostè, perquè és un tema que no volia que se’m passara. Ha parlat
vostè del Capitol. I la veritat és que volia parlar-li del Capitol perquè l’any passat vam
haver de veure com es gastaven els diners a llogar una carpa per a alguns actes. Li he de
dir que és incomprensible, vostès que van demanar en ple, partit socialista, que li
permeteren al món cultural faller usar l’auditori Joaquim Rodrigo per a les
presentacions. Vostès que ens van criticar a nosaltres d’utilitzar el Capitol per a les
presentacions que avui ve vostè sent el defensor que s’utilitze el Capitol. Vostès que ens
van posar a caure d’un burro quan es va fer les presentacions al Trinquet. Hòstia! Avui
ve i ens diu que el millor és utilitzar el Capitol, quan el Capitol resulta que l’any passat
va haver de deixar d’utilitzar-se perquè l’Ajuntament li devia, crec recordar que eren 3
milions de pessetes, però ací la millor solució que tenim és utilitzar el Capitol. I l’any
passat no se li va ocórrer una altra cosa més que polir-se cinc milions de pessetes que
anaven destinats a la renovació de l’emmallat de la xarxa de sanejament per a llogar una
carpa. Però, encara així, perquè la solució del Capitol no era bona, ara sí que és bona.
Però, Sr. García, després em contesta perquè encara no he acabat, em queda una cosa.

No havia parlat jo mai tant, val. Un minut i acabe.
Llavors, enguany ens ha passat el mateix, es passa tres milions de cementeris a

festes també. El gestiona bé el seu pressupost, perquè com que és el seu pressupost de
les seues delegacions se’l passa d’un costat a un altre com li sembla.

I l’últim, val, val, i no li ho anem a tornar a permetre.
I, l’últim, Sr. García, mire, respecte a l’últim concert d’aquest, o el penúltim

concert la veritat és que ho sent però li vaig a haver de donar estopa. És l’últim, és
l’últim, Sra. Alcaldessa. Resulta que vostè ens ix, vostè, que és el regidor-delegat de
Festes i de les seues resolucions hauria de donar compte en la Comissió de Cultura,
Educació i Esports, resulta que vostè no forma part d’aqueixa comissió. L’altre dia ix la
seua companya Nuria Hernández, molt jocosa en premsa, dient que amb les sis mil
entrades que s’havien venut del concert d’Estopa es podia fer front a la despesa de tot el
concert, més altres despeses que s’havien originat. Sis mil entrades a tres mil pessetes,
són 18 milions. El que s’ha recaptat no arriba a 11. Només tenim una xicoteta diferència
de set milions i mig més o menys, que és el mateix que li va recordar el meu company
Zarzoso amb l’IAE. Els comptes els fa exactament igual. I és normal que, per exemple,
no podem tenir aquest mes els pressupostos ací, encara que ens havien dit que els
tindríem perquè és que si compten d’aqueixa manera, compten molt malament. Però el
que no volem és que ens conten una mentida. El que no ens poden dir és que s’han
recaptat prou diners per a pagar una cosa i no arriba ni a un 60% els diners que s’han
recaptat. Sr. García, volem que ens explique què ha passat amb els diners que falten per
ingressar perquè vam estar parlant amb l’interventor i la veritat  és que no, no, ens va dir
que no hi havia cap ingrés més.

I, per a acabar, unes preguntes que li volia fer, i acabe ja, ja, ja, ja, acabe, com
que portaré 25 minuts, Sra. Alcaldessa?, per favor, vinga, per favor. Jo li dic, val. Sr.
García, va vostè a impulsar la creació del centre de convencions municipals del que la
majoria de partits polítics parlem en la campanya electoral? Potenciarà i fomentar les
festes de barri de la ciutat o ocorrerà que hàgem de veure mobilitzacions com va ocórrer
enguany  amb el barri obrer, que van tenir que no fer festes perquè hi haguera una major
sensibilitat amb tot el que desenvolupen? Pensa crear aqueixa comissió de festes junt
amb Cultura i Joventut de què tant ha parlat? Exercirà la seua labor d’interlocutor
d’escoltar i de planificar i de cercar recursos? I, sobretot, Sr. García, li demanem que en
tots aquests temes, en els temes en què vostè va per lliure que s’atinga més al que dicta
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aquesta santa casa i que ens trobarem amb una millor gestió per la seua banda. Gràcies, i
disculpe si m’he excedit Sra. Alcaldessa.”

La Sra. ALCALDESSA assenyala: “No, ací no és qüestió de disculpar-se. És
qüestió que nosaltres mateixos hem de ser conscients de les normes que ens hem
imposat. Si nosaltres mateixos ens les anem saltant, després qualsevol altre es pot saltar
també les normes. Crec que som els primers a donar exemple. I si hem acordat deu
minuts en una intervenció, la Presidenta pot ser generosa, com sempre és en qüestió dels
temps, però quan es demana començar a acabar el lògic és que es comence a acabar i no
estiga parlant des dels 18 minuts que ha començat a parlar fins als 36 minuts. Crec que
he sigut molt generosa.”

El regidor-delegat de Trànsit i Festes, Sr. GARCÍA, exposa: “El tema dels
reductors de velocitat que m’ha dit el Sr. Gil, es poden revisar. Però, vegem, nosaltres
quan posem reductors de velocitat, no sé si ho ha dit el Sr. Martí, no, des de trànsit no es
posen les coses perquè sí. Es posen perquè jo tot just entrar, i precisament al barri Sant
Josep, em sembla que la Sra. Alcaldessa també, ací teníem un muntó de peticions
perquè per allí, per on està el cementeri i per aqueix carrer, la gent corria massa. I per
això es va arribar a la conclusió de posar els reductors de velocitat. I si no, vagen vostès
allí al barri, pregunten a veure si les peticions que havien de l’associació de veïns d’allí
es van posar... Jo no sóc un endeví per a dir, escolte, és que vull reductors, no. Les coses
es fan perquè es demanen. I si no, i jo potser com que no sóc un Déu, potser
possiblement que hi ha vegades que t’equivoques a fer les coses, però jo m’equivoque
sempre. Jo no faig les coses per ser el regidor, jo primer tinc els tècnics que els dic açò
es pot fer o no es pot fer? I si es pot fer es fa i, si no, no es fa.

És que no em recordava abans, en l’anterior, al carrer Major els reductors de
velocitat que hi ha no es poden posar, Sra. Murciano, de part a part. Per què? No m’ha
dit això? El carrer és un carrer estret i llavors els tècnics, no jo, sinó els tècnics no posen
els terminals per a quan plou que l’aigua puga passar. Per això no es posen fins al final,
perquè si no es faria un toll i l’aigua no passaria, per això. Jo sé que, bo.

Una altra cosa que, Policia i Trànsit sí que estan coordinades. Nosaltres de tot el
que fa els dos policies que estan en trànsit, tot li ho manen a la policia, tots els
expedients, tot passa a la policia. No fem res sense que la policia ho sàpiga. Si hi ha talls
de carrer, a la policia. Si hi ha el que siga, a la policia. Això, nosaltres no, nosaltres hi
ha una coordinació total, Policia i Trànsit.

Grua municipal, que també m’ho han preguntat. La grua municipal resulta que
tenia 120.000 € enguany, 2004, per a gastar-se. Que el 2004 és l’any que està la grua
municipal que la porta la SAG. Resulta que amb aqueixos 120.000 € hem retirat 200
vehicles més que amb la grua que vostès tenien privada, 200 més. Amb aqueixos
mateixos diners. I, però serà possible, però, com diu vostè que recaptarà més. La SAG
ha recaptat més. Però, no senyor, no té vostè raó. Ací hi ha un muntó de xavals joves
policies que no saben la seua matrícula perquè vostè no la té donada. Vostè no la té
donada i per això se’l van emportar. Crec que amb la grua municipal, passant-se’l a la
SAG hem fet i hem contribuït molt, perquè abans ho he dit també abans, 200 vehicles
més amb els mateixos diners. Alerta, amb els mateixos diners, 200 vehicles més. I a
més, estan amb número en la SAG, alerta. O siga, que jo crec que la grua. I a més, no hi
ha un cotxe només, estan les 24 hores hi ha dos cotxes, no un cotxe, dos cotxes les 24
hores al servei del poble.
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Concert privat de Rosendo, el concert era privat, no el feia l’Ajuntament, ni el
feia cap comissió de penyes, ni de festes, ni de res. Era un, un, que volia fer un concert.
Nosaltres, o el regidor de Festes, va ser, ho va recolzar, no es va fer a l’agost per les
circumstàncies que fóra, com que era privat jo no ho sabia. Li vaig dir que comptara
amb mi per a recolzar-ho i ho he recolzat fins al final. I se li va donar ara per a octubre
perquè ho fera al pavelló poliesportiu. No ho va fer perquè ho tenia, el regidor d’Esports
li va deixar el pavelló perquè ho fera. Si no ho va fer, jo ja, no és culpa la nostra.
L’home em va cridar i em va dir: moltes gràcies, Miguel, perquè has tingut, has
col·laborat amb nosaltres, no s’ha fet pel que no s’ha pogut fer. Bo, jo tampoc
m’importa pel que ho han fet.

Una altra cosa que m’han comentat és, no havia de dir-la, però la diré. No, sí la
diré. El tema del tècnic que jo tenia en Festes. Jo estava, i a més ho dic, a més, ho dic de
veritat, no ho dic de mentida, era un bon tècnic en Festes. Sabia el que portava entre
mans. El que passa és que l’home, l’home, jo crec que qualsevol, qualsevol en el seu
treball vol aspirar a més, no? I l’home li va eixir l’oportunitat de ser, en compte de ser
auxiliar ser administratiu, cobrar un poc més, i llavors se’n va anar a un altre lloc. Però
no perquè nosaltres li diguérem, no com has tret ací, no. Jo, alerta, alerta, que
m’haguera quedat amb ell. Eh, m’haguera quedat amb ell perquè és un bon tècnic,
almenys en Festes. No sé en un altre lloc el que estarà fent, en Festes un bon tècnic.

La comissió de l’Ajuntament que l’any passat es va voler fer. Nosaltres, a més jo
ho dic de veritat, no ho dic per a dir-ho, podem fer una reunió entre tots i si decidim de
fer una comissió de festes, a mi m’encantaria, m’encantaria fer una comissió de festes, i
no donar els diners públics a la gent, se’ls gasten ben gastats, perquè jo no dic que se’ls
gasten bé, perquè a més ho justifica. Però jo crec que els diners públics els havíem de
controlar l’Ajuntament. Ho crec i així ho dic. Perquè és una cosa molt important. Però
també és arriscat, eh? És també arriscat, com ha dit José Luis, és molt arriscat. Perquè
jo, jo, si voldria fer les festes jo no les podria fer, han de fer-les les comissions. I si
nosaltres decidírem, vaja, fins al mes de juliol encara queda temps, de fer una comissió
seria en coordinació amb ells, en coordinació amb les festes. Nosaltres, no sé, el que
decidírem que si espectacle, el que fóra. Crec és una cosa important, José Luis, podem
estar en contacte i podem fer-ho.

Bo, el tema dels ànecs és un tema també molt delicat, perquè, clar, està al jutjat, i
això és delicat. Jo, nosaltres, en el 2003 quan entrem ja l’alcaldessa i jo, com a regidor
de festes, vam posar traves perquè si es tiraven els ànecs. Després, es van tirar a
últimament i enguany s’han tirat. Si enguany que ve no es poden tirar, no es tiraran. És
a dir, i què farem? És una tradició de molts anys, però les coses arriben fins on arriben.
Es tiraven a Gandia, es tiraven en diverses poblacions per ací, que ja no es tiren. I potser
possiblement que ací si no es poden tirar tampoc es tiraran. És una cosa que està clar
això. Però, bo, ja quan arribe el moment, ja mirarem. Jo tampoc diré ara ací.

Un altre tema que m’han comentat ha sigut el tema del barri Obrer. El barri
Obrer resulta que enguany el barri Obrer no van fer festes perquè la delegació de festes
o l’Ajuntament es negara a fer festes, no, no és per ací. Nosaltres, en el mes d’agost, em
diu la Sra. Alcaldessa: Miguel, com sempre tots els anys han fet festes al barri Obrer,
perquè no vas i et preocupes a veure què ha passat que enguany no han fet. I vaig anar
allí, i precisament em van dir: l’únic, alerta, l’únic regidor que ha vingut ací a
l’associació aquesta has sigut tu. Ací no ha vingut ningú, ningú, així m’ho van dir. I jo
dic, mira. Llavors, nosaltres hem estat dues vegades reunits amb ells ja, ha estat el Sr.
Civera, com a Cultura, ha estat la Sra. Alcaldessa i he estat jo ja dues vegades amb ells
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per a, i ens hem compromès, per a enguany que ve recolzar-los i ajudar-los a fer la festa,
perquè aqueixa festa no es perda. O siga, que sí que estem en contacte amb ells i ens
preocupem des del dia mateix que no es feia.

Una altra cosa que li vaig a dir al senyor, açò d’una banda, una altra cosa que li
vaig a dir és sobre el concert d’Estopa. El concert d’Estopa ha sigut un espectacle per a
Sagunt, important a l’Ajuntament perquè la participació, l’assistència també ho ha sigut.
Fa 12 anys que no s’ha organitzat un espectacle d’aquestes característiques. Les nostres
festes es mereixen molt més i per això hem de continuar treballant perquè tots els anys
podem repetir-ho millorant l’anterior. El concert d’Estopa ha sigut una experiència
arriscada però satisfactòria. Espectacles d’aquesta índole junt amb actuacions de teatre,
cinema i altres com la de concerts que s’han fet també per a enguany, crec que contínua
a conèixer les nostres festes, i, en definitiva, al nostre municipi. El concert d’Estopa, ara
van els números, el concert va reunir un total de 5.532 persones. Els ingressos han sigut
de 99.576 €, 63.771 en el compte bancari de l’Ajuntament amb la venda anticipada i la
resta en taquilla. Amb aquests diners s’han cobert les despeses de l’actuació i les
restants factures com per exemple, equip de muntatge, grup electrogen, lloguer de
camerinos, empresa de seguretat i publicitat entre altres. Això és amb números el que ha
costat el concert. Moltes gràcies.”

Després del debat, es dóna per complit el tràmit de compareixença de
conformitat amb l’article 105 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim
Jurídic, sense que s’adopte cap acord.

En aquests moments, el Sr. Goig abandona definitivament la sessió.

15 PROPOSICIÓ PP, PORT ESPORTIU FONS RESIDER. EXP. 57/04-M
Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament

d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició presentada pel Grup Popular Municipal, que diu:
“Fa escasses dates el regidor d’Activitats, José Luis Chover, en el III Trobada

Empresarial del Camp de Morvedre, va anunciar l’aposta de l’equip de govern en la
creació d’un Port Esportiu a Sagunt i va sol·licitar  la implicació del sector privat en el
projecte.

A la vista d’aquestes declaracions, des del Partit Popular, critiquem la forma en
què s’havien produït i lamentàvem que no se cercara el suport unànime de totes les
forces, polítiques i socials, per quant enteníem que per la importància del projecte i pel
que podia significar per a Sagunt com a inversió i les seues conseqüències en sectors tan
importants com el turisme, no havia de ser un projecte monopolitzat per un grup.

Entenem que es tracta d’un una obra de la suficient singularitat, perquè tot
l’Ajuntament siga partícip d’aquesta, i no es pretenga monopolitzar per ningú sense
abans cercar el consens municipal.

Aquest tipus de projecte requereix, per la seua importància i singularitat, donar
mostra d’una voluntat comuna abans d’iniciar qualsevol gestió que possiblite avanços
en pro d’aconseguir l’objectiu.

Per a dur a terme aquesta actuació totes les opinions compten, i el debat pot
enriquir la proposta final. Igual que Saragossa per a la seua candidatura per a l’Expo
2008, o València com a seu de la Copa de l’Amèrica, la primera cosa que es va cercar
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va ser l’acord unànime dels grups implicats, tant polítics com socials, i això és quelcom
que en aquest cas ha de primar per a aconseguir acords que realment facen que la nostra
ciutat cresca.

Per tot això, sotmetem a la consideració del Ple de l’Ajuntament la següent
proposta d’acord:

Primer: que s’acorde el nomenament d’una comissió especial municipal donada
la importància de la infraestructura i inversió, que entaule els contactes i reunions
necessàries amb l’administració i entitats públiques i privades, a fi d’aconseguir un port
esportiu en els esmentats terrenys.”

El portaveu del grup PP i ponent, Sr. CASTELLÓ, després de llegir la
proposició, manifesta: “Bé, en premsa hem pogut seguir i assabentar-nos, una vegada
més per la premsa, de quina és la voluntat de l’equip de govern respecte a un projecte
summament important que es va iniciar amb la signatura dels fons RESIDER en el qual
es preveia la cessió de 120.000 m2 i la possibilitat de fer un port nàutic esportiu.
Recordar que aquell conveni pel qual l’Ajuntament aconseguia 120.000 m2 i, a més, la
possibilitat de fer aqueix port esportiu de l’autoritat portuària de València de forma
absolutament gratuïta, va ser un conveni que es va portar al ple fins en tres ocasions.
L’equip de govern format pel Partit Popular, el CIPS i el CDS-Unió Valenciana va
perdre la majoria a inicis de l’any 99 i es va trobar amb la possibilitat que ja venia molt
de temps arrere negociant-se amb la Conselleria d’Economia d’aconseguir un gran
conveni per a Sagunt. Ens quedem en minoria, teníem 12 vots, vam portar el conveni al
Ple i el Partit Socialista el va votar en contra i Esquerra Unida el va votar en contra. En
estar en minoria el vam tornar a portar al Ple després de diverses reunions i novament el
van tornar a votar en contra. I ja, en la tercera ocasió, Marcelino Gil que havia pertangut
a la Coalició Independent per Sagunt, CIPS, va decidir votar-lo a favor i apostar per
aqueixa gran obra. És realment sorprenent que precisament els qui volien impedir la
cessió a l’Ajuntament d’aqueixos 120.000 m2 i la possibilitat que es faça aqueix port
ara, furtivament i d’amagat vulguen dur a terme un projecte que per si és bo per a
Sagunt. I sorprèn que novament passen de la resta de l’oposició i els porten els temes
prèviament parlats per ells sense, estic convençut que, sense lligar tots els caps que
necessita un tema d’aquesta importància i que comences a afegir declaracions de part de
l’equip de govern. Clar, quan nosaltres, a preguntes que li fan a l’alcaldessa en premsa
respecte a com qualifica la labor realitzada de l’oposició, es permet dir que el Partit
Popular, amb la seua divisió interna, fa que no tinguen una bona predisposició per a
aconseguir el consens en assumptes que són fonamentals i que estan per damunt de
qualsevol discrepància política, no fa més que confondre la gent. No es pot confondre la
gent d’esta manera. No és que nosaltres no tinguem predisposició a aconseguir consens,
és que se’l demanem ple rere ple. Vostè no pot saber si tenim predisposició a aconseguir
el consens perquè no ens han posat a prova encara. No hi ha cap gran projecte que haja
passat per aquesta ciutat, dels que vénen d’abans, per descomptat, perquè nous no hi ha,
en els que se li haja plantejat al Partit Popular alguna alternativa, cap. I ens sembla
summament fort que un projecte que es va aconseguir a finals de la legislatura l’any 99 i
que ara ja està prou madur, perquè estava condicionat a l’inici i funcionament de la
dàrsena sud, ara vostès ho volen portar d’amagat com a defensors de quelcom  que al
seu dia van intentar picar per la força els vots. De la mateixa manera que ara intenten
picar per la força els vots, qualsevol possibilitat de negociació del Partit Popular i de la
resta de l’oposició.
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Mire, no pot ser que nosaltres ens assabentem per la premsa que l’Ajuntament,
com diu a les Províncies el dia 3 de desembre, l’Ajuntament ja s’ha posat en contacte
amb grups empresarials per a tractar de trobar el finançament necessari, i que s’estan
tramitant les concessions i segueix a l’espera que l’autoritat portuària cedisca els
120.000 m2. No pot ser que ens assabentem per la premsa. I que ens assabentem per la
premsa que s’instal·larà un palau nàutic on s’albergaria un club i es donaria servei als
usuaris de les embarcacions esportives. També s’edificaria un centre d’oci amb
hipermercat, cinemes, complex comercial i pubs, instal·lacions esportives i una escola
de vela. Perquè a més no sabem ni tan sols si aqueixa és la proposta que llança el
portaveu del Partit Socialista, en un fòrum absolutament inadequat davall el nostre punt
de vista, per moltes relacions empresarials que puga haver tingut amb gent que assistia a
aqueix fòrum, i que estimaren convenient políticament traure-ho.

Els volíem llançar també una pregunta, aquesta proposta que llancen vostès que
siga una empresa privada qui explote açò està consensuat en el si de l’equip de govern?
Ho tenen clar vostès? Tenen clar que totes aqueixes instal·lacions que es diuen ací, són
les que s’han de realitzar?

Mire, més coses, després d’açò, dies més tard, el 10 de desembre, s’indica també
pel Sr. Chover que a partir d’ací l’Ajuntament treballaria en la realització d’un projecte
del port que pretén tenir entre 1.200 i 1.500 amarraments. I al centre d’oci s’acollirien
diferents serveis com a hipermercats, cinemes, ací entren cinemes també, complex
comercial, pubs, instal·lacions esportives, i una escola de vela. Posteriorment, diu que
en 2007 serà molt difícil que estiga acabat, però sí que tindrem quelcom realitzat amb
alguna fase acabada i amb varis centenars de punts d’atracada. Tindrem el port en
funcionament i podrem rendibilitzar la inversió aprofitant l’estirada d’aquesta
competició de vela. En què quedem? Va a fer-ho la iniciativa privada? Va a fer-ho la
iniciativa pública? Quins pactes tenen vostès sobre aquest tema? Han arribat a algun
acord amb algú? Estan simplement negociant? Perquè, a més, es parla fins i tot del cost
en la data anterior que era de 60 milions d’euros. I quan li diuen si aquest era un
projecte del PP, diuen: no hem copiat res perquè no tenim res dissenyat. Bo, si té 60
milions de cost, hi haurà entre 1.200 i 1.400 amarraments, abans del 2007 ja tindran 200
amarraments, tindrà hipermercat, cinemes, complex comercial, pubs, instal·lacions
esportives i una escola de vela, m’hauran de reconèixer que quelcom sí que hi ha
dissenyat almenys, encara que ens ho oculte l’oposició. Però suposem que en algun
calaix tindran quelcom dissenyat.

Mire, Sra. Alcaldessa, li ho diem amb tota sinceritat com li ho hem dit en altres
ocasions, nosaltres sí que tenim voluntat de consensuar coses, sobretot quan entenem
que són importants per a la ciutat. Comprenem que la inestabilitat de l’equip de govern
li impossibilite moltes vegades, i li ho dic amb tota sinceritat, li impossibilite moltes
vegades el que quan vostès aconsegueixen després de diversos mesos tancar un pacte
sobre algun tema concret, com el tema de Bancaixa, com el tema de Fornàs, com altres
altres que hi ha per ací, quan vostès al fi aconsegueixen aqueix acord els impossibilita
portar aqueix acord a negociació perquè seria trencar l’agafat, només embastat, que
havien arribat a l’acord entre vostès. I, per tant, sé que això és complicat, però, per
favor, no torne a tirar la culpa al PP que per les nostres crisis internes, que això diu
vostè, estem en el Partit Popular més unit que mai, li ho garantisc, i ho conec bé, a part
del mal gust que em sembla entrar en qüestions internes d’altres partits, però és una
qüestió molt personal, no? Jo porte 14 anys de president del Partit Popular de Sagunt i
mai haurà vist una manifestació meua en premsa parlant de les dissensions del Partit
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Socialista a nivell intern, mai, mai, però això és una qüestió com dic d’educació
política.

El que no crec que puga permetre’s, i torne al tema, és tirar les culpes al PP que
no té voluntat de negociar quan mai, en cap cas, ni tan sols ho han intentat. Tenen una
oportunitat ara de demostrar que sí que volen que un tema important per a la ciutat com
aquest es porte a una comissió especial i allà podem parlar amb tota tranquil·litat, veure
quines possibilitats hi ha i veure fins on es pot arribar. No es preocupe si arribem a un
acord bo per a la ciutat, el Partit Popular recolzarà la proposta, no es preocupe pels vots,
si hi ha altres problemes és una qüestió que hauran de decidir vostès. Gràcies.”

Obert el primer torn d’intervencions, el portaveu del grup PSOE, Sr. CHOVER,
indica: “Bon dia, inicialment la presentació d’aquesta moció ens causa una lleugera
sorpresa quan es planteja en la Junta de Portaveus, sobretot, perquè es planteja segons el
títol que ha llegit l’alcaldessa relacionats amb els fons RESIDER. Després, és més
sorpresa quan en el text de la pròpia moció no apareix per a res recollit aquest tema.
Resulta que tot el fons de la moció és perquè el regidor d’Activitats invita a participar
en una taula redona en la trobada d’empresaris, comenta una sèrie de qüestions que, en
els termes en què van ser comentats, tot el món coneix. Perquè l’única cosa que es
limita aquest regidor a plantejar en aqueix fòrum, que era un fòrum, jo crec que adequat
per a comentar aquests aspectes, perquè expressament es parlava d’ells, el fet de dir,
assenyalar quines són les zones que el projecte o l’esborrany de pla d’usos, el pla
d’utilització dels espais portuaris existeix, és un tema que coneix perfectament el Partit
Popular com ho coneix qualsevol membre d’aquesta corporació perquè aqueix projecte
de pla d’usos està en el departament d’urbanisme des de fa dues o tres anys. És a dir
que, és sorprenent que aqueixa intervenció sobre quelcom totalment conegut per tot el
món implique fer una moció en què es demane la creació per a finalitzar d’una comissió
especial.

Quina és la novetat? No hi ha cap novetat. Quan, a més, és un tema que és
recurrent en la premsa, que ha aparegut moltes vegades, amb més o menys detall, amb
opinions, etc.

Critiquen la forma en què es troba produït aqueixa comunicació. Jo no ho veig
per cap banda explicar quina és la zona 4, o quina és la zona A-1, etc., etc., que és
perfectament coneguda i crec que especialment pel Sr. Castelló.

Després, en la moció, parlen de la necessitat un suport unànime per la
importància del projecte. Molt bé, em sembla adequat, però jo els puc assegurar que
aqueix tema no està tan madur com per a poder començar a prendre decisions respecte
d’això. Hi ha molts temes que cal solucionar abans de començar a prendre decisions
respecte d’això, i aqueixos temes, crec honestament, que li corresponen a l’equip de
govern com supose que vostès farien quan estaven governant.

L’alcaldessa ha mantingut diverses reunions amb el president de l’Autoritat
Portuària respecte d’això, i he de dir que hi ha una bona disposició. La qual cosa tampoc
és cap novetat perquè ja s’ha dit en alguna altra ocasió. I considerem que, com és un
tema molt important per a la ciutat, és l’equip de govern el que ha d’estirar aqueix tema
i ha de portar-ho al punt on es puga permetre, a partir del qual es pot permetre, el parlar
de què es fa i com es fa.

El fet de relacionar-ho amb el fons RESIDER, i per a continuació dir que el
Partit Socialista va votar en contra, etc., etc. Bo, és una frivolitat més de les que ens
tenen acostumats. Els fons RESIDER tenien una funció molt específica que era dotar,



59

reactivar, zones que havien sigut especialment castigades pel tema de la reconversió
industrial, vostès van decidir, vostès o la Generalitat, no sé molt bé qui, van decidir que
tot aqueix diners se li donara a l’Autoritat Portuària perquè ampliaren el port. Nosaltres
teníem una opinió contrària perquè, com s’ha demostrat el creixement del port no ha
depès dels fons RESIDER. L’Autoritat Portuària tenia clar que l’ampliació del Port de
Sagunt era una necessitat per al seu  propi trànsit i per al seu propi desenvolupament, i
així ho ha fet, i ho seguirà fent. Sàpien vostès que tenen plantejat un nou moll al sud, i
una nova dàrsena, i això ho coneixen perfectament. És a dir, que no crec que els fons
RESIDER foren determinants per a l’ampliació del port, en absolut. Sí que és cert que
l’Autoritat Portuària en aqueix moment, port de l’estat, es va estalviar 500 milions que
se li van donar dels fons RESIDER, i que crec que ni tan sols la Generalitat va posar els
160 o 170 que havia de posar per a completar aqueix percentatge de 100%. Però, bo,
això és una història que no té res a veure amb la situació en què en aquest moment
estem parlant. No tenen absolutament res a veure.

I, com li deia, a tractar de reactivar aquest tema i de conduir aquest tema en això
estem. I en el seu moment es traslladarà a la comissió que corresponga tots els aspectes
que siga necessari estudiar. Però falten resoldre coses molt bàsiques, molt bàsiques per a
llançar aquest projecte com ara: l’aprovació del PUEP, l’aprovació del pla d’usos dels
espais portuaris, això falta aprovar-ho. Jo he repassat l’acta, crec que va ser d’abril del
97 o 98 quan es parla dels fons RESIDER, i era una urgent necessitat que s’aprovara el
PUEP. Estem en el 2004 i el PUEP està sense aprovar encara. Està sense aprovar
encara. La corporació no ha d’aprovar el PUEP, el PUEP ho té d’aprovar el Ministeri,
ho té d’aprovar el Ministeri. Llavors, el PUEP està sense aprovar i, per tant, l’ús
d’aqueixos espais està encara sense tenir una seguretat que això seria així. Falta, pel mig
s’ha introduït una nova llei de ports, que possiblement es torne a modificar pel nou
govern, però hi ha una nova llei de ports que saben vostès perfectament que impedeix la
gestió directa d’aqueixos espais per part de l’Ajuntament, aqueix sòl, i ara la mina
d’aigua. Llavors, cal fer, cal establir algun procediment, que en això estem tant el
secretari general el nostre amb la secretària general de l’Autoritat Portuària, veure qual
és el procediment més adequat per a poder fer efectiva aqueixa possibilitat de
construcció de la seua infraestructura. Si ha de ser una cessió, o una concessió, o qual és
la figura que cap en aquest moment, amb la nova llei de port, prèvia a l’aprovació
perquè es puga desenvolupar aqueixa qüestió.

En fi, hi ha moltes qüestions per resoldre i les anirem resolent. I jo crec que en la
moció i es compara en la creació d’aquesta infraestructura amb l’Expo de Saragossa o
amb la Copa Amèrica de València. A mi em sembla una exageració, em sembla una
exageració. Açò no és un esdeveniment, açò és una infraestructura, no és un
esdeveniment. No té res a veure l’Expo de Saragossa que ací es faça un port esportiu, i
no té res a veure l’esdeveniment de la Copa Amèrica que ací es faça o no un port
esportiu. És una cosa totalment desmesurada. És un projecte per a construir una
infraestructura i ha de tractar-se en els termes habituals. Jo crec recordar en el primer
trimestre de l’any 2003, vostès van llançar un muntó de projectes, es va crear com la
Sala de Convencions o el Palau de Convencions, és a dir, etc., etc. Es va crear una
comissió especial per a cada un d’aqueixos projectes? Va haver-hi una comissió
especial? Va tenir el consens de tota l’oposició aqueixos projectes? És a dir, vostès
estan reclamant coses que mai han fet. Nosaltres sí que portarem aqueix tema quan
estiga mitjanament enfocat i mitjanament resolt ho portarem a la comissió que
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corresponga, i parlarem, no tinguen vostès cap dubte que tindran ocasió de parlar
llargament d’aquest tema. Perquè aquest tema no està resolt.

Pel que fa al disseny, no hi ha res dissenyat, però a ningú se li escapa quan la
premsa et pregunta i què es pot construir ací? Supose que si l’ús que inicialment està
previst és ús comercial, complementari i tal, allò lògic és que hi haja botigues, com hi
ha al port de Castelló, que hi haja restaurants, que hi haja el lògic. No hi ha cap dibuix,
si vostès tenen algun dibuix, ens el passa, eh, si vostès tenen algun dibuix ens el passen i
el podrem veure.

Per això pense que és traure un poc el tema de context. Açò és un projecte que
s’anirà tractant d’elaborar el fet de dir que l’equip de govern aposta perquè es faça un
port esportiu, és anunciar una intenció. El que passa és que això no és una qüestió que
estiga açò molt, molt lligat i que estiga tot molt clar. Hi ha molts temes a resoldre i en
això estem.

Per tant, creiem que és totalment improcedent aquesta moció. Creiem que no cal
crear cap comissió especial. I mantindrem informada l’oposició de quantes, jo haguera
entès més que respecte d’això d’aquesta qüestió, respecte d’això de la intervenció en
aqueixa taula redona, o respecte d’això de coses que ixen en la premsa vostès hagueren
fet unes preguntes, hagueren preguntat com estava aqueix tema. Jo els haguera contestat
igual que els conteste ara, sense cap. Però em sembla que és portar a participar des del
principi, si quan tinguem les coses clares vostès participaran, no es preocupen, i es farà
en la comissió que corresponga.”

Obert el segon torn d’intervencions, el regidor del grup SP, Sr. GIL, assenyala:
“Bo, viure per a veure. Cal estar primer a l’oposició i després en el govern, o al contrari.
Sr. Chover té vostè raó, els anteriors feien poc més poc menys el que faran vostès ara.
T’assabentaves de les coses quan eixien per la premsa o te les veies ja pràcticament
fetes. Sóc testimoni per haver-ho viscut. I ara, el que reclamen, a mi em sembla bé. I el
PSOE a l’oposició reclamava que hi haguera més treball en conjunt entre oposició i
equip de govern. Ara vostès que manen, no els sembla bé que es demane que es munte
una comissió per a tractar aquest assumpte, que és prou important. Està clar que això
algun dia arribarà a la comissió d’urbanisme i allí es debatrà. Però, home, si s’ha actuat
malament per part de l’equip anterior no actuen vostès, intenten obrir el diàleg i el
treball en conjunt, que crec que no serà gens roín. De pes sí que en fan, el que ha estat
dient vostè, ara el que va fer el PP en el seu moment. Jo sóc testimoni de grans
projectes, veure’ls, bo, quan estaven vuit o deu mesos a la casa, o no? Sr. Zarzoso, que
estava vostè també, clar, home, clar, clar. Damunt te’ls he d’anomenar jo?

I els fons RESIDER, cal dir la veritat del que va ocórrer, els fons RESIDER,
l’equip anterior al PP, en el de govern, ho va tenir guardat en l’ombra i quasi va estar a
punt de liquidar-se pel temps en què es va usar, si aqueix projecte era actuar en ciutats
amb la reconversió siderúrgica? En tot Europa, era per a això. Però el temps se’l van
menjar els anteriors governants, en aquell moment el Sr. Girona, i no hi havia temps de
fer un projecte que avalara en què es gastaven aqueixos diners. Què és el que es va fer?
Recórrer al port marítim perquè a les obres d’ampliació es poguera usar o es perdien. És
el que es va fer, eh. I, alerta, es va fer perquè jo els vaig votar en aqueix cas, que vaig
estar a punt de no fer-ho si no hagueren compromès la reparació de l’Església de
Begonya. Però jo crec que vostès ara que tenen una bona oportunitat, no repetisquen el
que va fer el PP en aqueix moment, participem tots d’una actuació d’aquestes.
Nosaltres, per descomptat al Sr. Castelló li ho anem a recolzar, perquè crec que és el



61

lògic, que prenguem part tots i vostès crec que deurien fer també el mateix. Ja vindrà la
comissió, bo, i si tots comentem abans que arribe a la comissió aquesta actuació? Bo,
s’ha demanat una comissió, tampoc tindrà cap cosa roïna. Vostès a l’oposició, que no
estava vostè com a regidor, reclamaven participar. Bo, participem tots ara, equip de
govern i oposició. Jo crec que no serà gens roín que participem tots. Ho reclamaven
estant  vostès a l’oposició. Jo, per descomptat, el nostre grup li va a votar açò a favor. I
esperem que vostès reconsideren la postura.”

El portaveu del grup PSOE, Sr. CHOVER, diu: “Bé, a mi em sembla adequat el
to en què ho planteja Marcelino Gil. Jo no tinc cap problema que en la comissió
d’Urbanisme o la comissió d’activitats es parle d’aquest tema. I que podem donar la
informació que tenim en aquest moment. El tema és que no hi ha cap projecte, no hi ha
res a podem ensenyar. Estan aqueixes idees generals que he llançat i està les qüestions
que cal resoldre, que és a les que ens hem de dedicar, a resoldre aqueixes qüestions.

Que hem tingut contacte amb gent, sí, perquè ve gent ací i diu jo estic interessat
que es faça un port esportiu i crec que es pot fer un port esportiu, i crec que en aqueixa
làmina d’aigua pot haver-hi 1.500 amarraments, pot haver-hi 1.300, pot haver-hi... És a
dir, que un poc és traslladar aqueixes inquietuds que empresaris tenen i que vénen a
traslladar a la corporació. Aqueixa és la qüestió simplement. No hi ha cap projecte,
nosaltres no tenim cap projecte. Si algú té algun projecte que el traga. Vostès van
plantejar un projecte en el seu programa electoral, el trauen, jo no sé on està aqueix
projecte. Aqueix projecte ací nosaltres no ho hem vist. No és un projecte municipal. No,
no, no, no, no, que te vas emportar tu tots els armaris i te vas emportar tot el que hi
havia. És a dir, nosaltres no tenim cap projecte. Sí, amb les claus tancades, nosaltres no
toquem absolutament res del que era de l’anterior alcalde, i ell convenientment s’ho va
emportar tot.

És a dir, aqueix projecte, nosaltres no l’hem vist, no l’hem vist aqueix projecte.
Aqueix projecte és de l’Ajuntament? Nosaltres no ho sabem. Ho hem vist dibuixat en el
programa electoral del PP, ho hem vist dibuixat, però no sabem de qui és aqueix
projecte. Si és de l’Ajuntament, els tècnics de l’Ajuntament ho desconeixen, no saben
res d’aqueix projecte. Si és d’algú, si és d’alguna empresa que els va presentar a vostès
aqueix projecte, i vostès aposten per aqueix projecte, faça’ns-ho saber. No, ningú,
nosaltres hem vist el que hi ha dibuixat en el seu programa electoral, però aqueix
projecte no ho hem vist. Bo, també és cert que després ens va sorprendre quan vam
veure també dibuixat en el seu programa electoral el Palau de congressos i convencions,
i després al mes de setembre, tot just entrar nosaltres, vam haver de pagar 6 milions de
pessetes per aqueix projecte, aqueix avantprojecte. Que tampoc teníem, ens va haver de
fer l’arquitecte que havia fet aqueix projecte, ens va passar una còpia, ens va passar una
còpia. Per cert, que i aqueix avantprojecte sí que suposàvem que era municipal perquè
es va pagar des de l’Ajuntament. Aquest avantprojecte, aquest projecte de port que hem
vist en el programa electoral del PP, creiem que no és del municipi, creiem que no és de
l’Ajuntament. Per tant, no hi ha res a ensenyar perquè no tenim res. Nosaltres no tenim
res, no hem fet cap projecte, no hi ha cap encàrrec de projecte. I, quan resolguem
aqueixes qüestions a què m’he referit, que són qüestions molt importants per a poder
desenvolupar aqueix tema. Sí que hem avançat en el sentit que l’Autoritat Portuària, a
pesar que la possibilitat d’ocupació d’aqueixos espais era quan es poguera utilitzar el
moll sud, sí que hi ha bona disposició per part de l’Autoritat Portuària per a poder
començar abans el tema, perquè sinó hauríem d’esperar sens dubte al 2007 o 2008 que
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estiga acabat el moll sud. Els recorde que únicament està acabada la punta on s’està
instal·lant la regasificadora. La resta del moll sud està sense fer encara.

Per tant, sí que hem gestionat amb l’Autoritat Portuària el poder començar a
parlar d’aquest tema abans que estiga acabat el moll sud, que era la condició que havia
escrita. Llavors, en això estem, nosaltres creiem que en aquest tema, igual que vostès
demanen, ací es pot demanar en la comissió informativa, i l’equip de govern no tindrà
cap inconvenient a traslladar tota la informació que té a la comissió informativa, i que
vostès aporten la informació que tinguen i les qüestions que entenguen s’hagen
d’aportar.

Jo no sé si el tema dels, una altra vegada portats, fons RESIDER, que veia jo que
no tenia relació amb açò, al final es va haver d’utilitzar els diners en aqueixes qüestions
perquè no hi havia cap altre projecte, o perquè no hi havia interès a cercar altres
projectes. Perquè sí que parlaven en aquell moment, més d’un membre de la corporació,
com era el portaveu d’Esquerra Unida, o el portaveu del PSOE, sí que parlava d’altres
qüestions com la gerència. Havien altres qüestions; del Museu industrial, etc. etc. Sí que
havien una sèrie de temes de què sí que es podia haver utilitzat el fons RESIDER. El
que sí que és cert, que això estava pràcticament decidit que s’utilitzarà aqueix diners per
a donar al port aqueix diners perquè poguera tenir un sobreingrés, diguem, per a fer les
instal·lacions que havia de fer. Al final, fa la sensació que aqueixa franja de sòl, que està
definida en el projecte de pla d’usos. Bo, que és complementària, diu, municipal, ja ho
veurem si amb la nova llei de ports pot ser així. Al final sembla que l’Ajuntament la va
pagar, perquè amb els fons RESIDER perfectament la podia haver pagat aqueixa
parcel·la. Res més, moltes gràcies.”

El portaveu del grup PP, Sr. CASTELLÓ, tanca la seua ponència manifestant:
“M’ha sorprès al final el Sr. Chover quan pensa que amb els milions del fons RESIDER
podíem pagar aqueixa parcel·la. Aqueixa parcel·la té 120.000 m2, aqueixa parcel·la. I
diu que al final la podíem haver pagat.

Mire, ha deixat clar dues coses que ja de per si és prou. Nosaltres, com ja he dit
en la meua primera intervenció estàvem convençuts que seguirien en la seua, en no
prestar atenció a l’oposició, en no voler-nos escoltar i en no voler escoltar molt
especialment l’experiència que podem aportar en aquest tema.

Per tant, Sr. Chover, vostè ens lleva una responsabilitat de damunt. Si comenten
algun error, l’única culpa serà de vostès. I crega’m, i crega’m que ens encantaria
compartir aqueixa culpa en el cas que es cometeren errors i poder aportar la nostra
experiència en aquest assumpte, però si vostè no ho desitja, endavant.

Li dic que ha aclarit dues coses. En primer lloc incidir en el que he acabat quan
he llegit les manifestacions de l’alcaldessa, de El Economico, dient que el PP ha de
superar les seues crisis internes i apostar pel consens en grans projectes de la ciutat i
vostè acaba de desautoritzar-la. Vostè no vol parlar amb el Partit Popular. Vostè no vol
parlar amb l’oposició. I acaba de desautoritzar la tesi que els del PP només estem per a
fer soroll i que damunt només volem boicotejar projectes. Ho acaba de tirar per terra.
Però no sols la tesi sinó també el que va dir l’alcaldessa que em sembla especialment
greu, però és reconèixer el que jo li he dit en el torn anterior. I a més, acaba de
reconèixer una cosa també important, i és que açò, estimats amics, és fum. Açò és fum
del Sr. Chover, perquè clar dir amb semblant precisió que estem parlant de 1.200 a
1.400 places d’amarrament, no és que ha dit uns 1.300, o uns 1.200, o uns 1.400, no, no,
de 1.200 a 1.400. Dir, d’altra banda, que es preveu que se’n va a treballar en la
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realització del projecte del port, que pretén tenir entre 1.200 i 1.500, m’he equivocat, i el
centre d’oci que hi ha acollirà diferents serveis com a  hipermercats, cinemes, complex
comercial, pubs, instal·lacions esportives i una escola, a més, podrà també acollir tallers
de reparacions, fins i totes unes xicotetes drassanes esportives. Mire, Sr. Chover, i el
cost, que ja saben que estarà sobre 60 milions de pessetes. Jo no m’ho crec. Euros,
perdó, 60 milions d’euros, 10.000 milions de pessetes. Jo no em crec que en aquest tema
vostès no hagen fet res més, no m’ho crec. Ara, vostè acaba de reconèixer-ho, açò és
fum. Molt bé, perquè endavant. Si no hi ha res fet, endavant.

Mire, efectivament, en el nostre programa ho portàvem, nosaltres encarreguem
un projecte, que és aquest, en el que nosaltres plantejàvem una proposta de port esportiu
comptant amb els 120.000 m2 a la zona aquest. Sí, nosaltres sí, vostès no, però no es
donen compte que estan duent a terme els projectes que nosaltres portàvem en el nostre
programa i vostès no. Malament, ho estan fent malament, perquè nosaltres no haguérem
fet ni Bancaixa ni el Fornàs ni el port, açò ho estaríem fent com vostès. Nosaltres ho
haguérem fet millor i ho haguérem reprès abans, i no haguérem deixat passar any i mig
per a començar en temes de semblant importància, que impossibilitaran que l’any 2007
vostès hagen acabat res. Passarà a la història la Sra. Calero com l’alcaldessa que mai va
inaugurar res. Almenys res del seu propi partit, perquè els temes que ja vénen
arrossegats, per descomptat sí que els inaugurarà.

Però, bo, deixant clar que vostè ha venut fum, com ha confessat ací, i per un
altre costat li ha llevat la raó a l’alcaldessa, quan diu que el PP ha de consensuar temes,
perquè vostè diu que açò és una qüestió d’equip de govern, vull dir-li diverses coses
més. Mire, Sr. Chover, el fòrum adequat per a parlar de grans projectes de la ciutat és el
Ple de l’Ajuntament o les comissions informatives de l’Ajuntament, no és un dinar en
un fòrum d’empresaris, no és això. Ho sent, però no és així, ni és un dinar ni és una
exposició en un fòrum d’empresaris. No és així, i més perquè fa la impressió que hi ha
un grup d’empresaris que tenen un projecte i que vostè ho assumeix i ho fa propi. I això
no està bé, ni s’han de fer així les coses, ni s’han de fer així les coses.

Mire, a mi em sembla lògic que s’estranye del tema del conveni dels fons
RESIDER, em sembla lògic perquè vostè no estava a l’Ajuntament. L’alcaldessa sí que
estava a l’Ajuntament. I, mire, sobre els fons RESIDER ens van dir que hi havia
problemes de tota índole per a ampliar el port, de tota índole. Hi havia problemes que
les arenes s’anaven a carregar la platja del Port si s’ampliava, que això era un desastre.
Una contaminació ambiental tremenda per la qual la platja del Port seria, bo, un absolut
desastre ecològic. Ens deien que a més tindria implicacions molt molt serioses amb el
tema de medi ambient, les aus, etc., la flora, la fauna. I que al cap i a la fi serien més
molèsties per als veïns del Port. Tot això ho deien vostès. Textualment, l’alcaldessa
quan era regidor per a justificar el seu vot en contra va dir, volen que els creguem que
estan convençuts d’aquest document? Doncs bé, explique’ns també, amb els 600
milions per a millorar el poble de Sagunt del RESIDER, que es van a donar a una
empresa privada que és el Port Autònom per a ampliar-se i contaminar més. Aqueixa és
la idea que tenien vostès dels fons RESIDER, i per tant de la negociació que es va fer en
els fons RESIDER. Aqueixa és la idea, m’alegre que hagen canviat d’idea i que
assumisquen el programa del PP encara que no ho estiguen portant bé a cap, però
almenys les idees estan ací. Això és una frivolitat, Sr. Chover, això sí que és una
frivolitat de veritat, no traure els fons RESIDER i destinar-ho on l’Ajuntament, en
l’anterior legislatura a què vam estar nosaltres deia que s’havien de destinar. Perquè en
l’anterior legislatura, en la que jo no estava, l’Ajuntament va dir per unanimitat que els
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fons RESIDER es destinaren  a la ZAL o altres activitats anàlogues. I nosaltres ho
dediquem a l’activitat més anàloga possible de la ZAL, que era crear una nova dàrsena
amb noves zones d’activitats logístiques dins dels distints molls d’aqueixa dàrsena.
Això és el que vam fer, ser coherents, això de sempre. En canvi, vostès semblen el partit
de la girada, avui diuen una cosa i demà una altra. Però no sols vam fer el que va dir
l’Ajuntament, sinó que a més, com els he dit ja en alguna ocasió, es va tractar que
nosaltres vam anar a negociar amb la Conselleria i amb el conseller, que era en aquell
moment José Luis Olivas. I vam anar a negociar amb l’Autoritat Portuària. I no és que
els traiem només la rehabilitació de l’església de Begonya, també traiem 120.000 m2
per a fer una espècie de balcó al mar de Sagunt. Les dues coses, Sr. Chover, per uns
fons RESIDER que havia gestionat la Conselleria i que nosaltres podíem dir o no
podíem dir, però com podíem fer era de més opinar.

Però a pesar que només podíem opinar, fixe’s com va eixir la cosa. Em pot
explicar com tindrà vostè 300 amarraments fets en el 2007, com diu ací, si avui reconeix
que això és tot fum, si avui reconeix que no hi ha res, que no hi ha res a tractar en cap
comissió, que no hi ha res fet, que no hi ha projecte. Total, dins d’un parell de setmanes
estarem en el 2005 i vostè crega que al llarg del 2005 més el 2006 tindrà fet ací 300
amarraments? A qui vol enganyar, Sr. Chover?, a qui vol enganyar? Perquè és que això
realment no s’ho creu ningú. A nosaltres ens havia il·lusionat el tema aquest perquè ens
sembla molt important, i encara que ho han recollit tard, bo, doncs sempre, hi ha una
dita així, no?, sempre, mai és tard si arriba. Però, bo, ara resulta que tindrà vostè 300
amarraments allí en el 2007, i, en canvi, diu que no hi ha res avui. Bo, amb el que tarden
les obretes i més en el tema del port, imagine’s on arribarem.

El PUEP, hi ha una proposta de PUEP i espere, espere que l’alcaldessa que està
en el consell de l’Autoritat Portuària i espere que vostès no facen el mateix que va fer
Zapatero amb el Tractat de Niça i la Constitució Europea. Espere que en el PUEP
l’Ajuntament de Sagunt, quan isca definitiu conserve els mateixos drets que va negociar
el Partit Popular en el seu moment. Això espere, Sr. Chover, això espere.

Crec que vostè no ha d’abaixar del nivell d’exigència, tant de bo servici més,
tant de bo passem de 120.000 a 200.000 m2 i el moll nord, que anirà perdent activitat i
que li dic que és una qüestió per la qual han d’anar lluitant ja, aconseguir que el moll
nord siga l’ampliació dels 120.000 m2 que li vaig comentar al seu dia. Tant de bo, però
ens dóna molta por que, després del que ha passat amb el Tractat de Niça i la pèrdua de
pes d’Espanya, respecte a l’aconseguida Constitució Europea, vostès seguisquen com en
tantes altres coses el model de ZP que realment ens preocupa.

Per a finalitzar, els dic que la Sra. Alcaldessa, per favor no torne a fer més
declaracions en el sentit que ha fet, perquè no passa ni una setmana i el seu tinent
d’alcalde el rectifica, el seu regidor de Presidència el rectifica.

Els dic que ens dóna igual, que estem acostumats i que tenim durícia. I que, per
tant, si creuen que algun assumpte té més sentit que aquest i que sí que és susceptible de
negociar-se amb l’oposició, ací estem. Que tenim intenció de ser constructius i que si
els podem ajudar en alguna cosa, que compten amb tota la nostra col·laboració.
Gràcies.”

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per 10 vots a favor de PP, SP i SCP i 13
vots en contra de PSOE, EU i BLOC, ACORDA:

No aprovar la proposició dalt transcrita.
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16 PROPOSICIÓ PP, CONCRECIÓ PLUSVÀLUES FORNÀS. EXP. 58/04-M
Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament

d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició presentada pel Grup Popular Municipal i rectificat “in
voce” un error material pel mateix grup, quedarà del següent tenor literal:

“En el passat Ple del mes de novembre per part de l’equip de govern format per
PSOE, EU i BLOC, es va aprovar una proposta de modificació del PGOU de Sagunt,
que tenia com a objecte la futura urbanització de l’actual estadi del CD Acer.

Des del Partit Popular es va criticar la proposta per tal com no es donaven
garanties que el CD Acer l’abonara, no es definia clarament la destinació de les
plusvàlues, no es permetia influir en el disseny de la zona i no s’apostava per la unió
dels clubs de la localitat com una forma més d’apostar per una ciutat global.

Es tracta d’un projecte de l’equip de govern quant al seu disseny i destinació de
plusvàlues. Respecte a açò últim, critiquem que aquestes estigueren sense definir en
l’expedient, i en data avui seguim sense conèixer res sobre aquest particular.

Per tot això, sotmetem a la consideració del Ple de l’Ajuntament la següent
proposta d’acord:

Primer: que es realitze un estudi econòmic sobre la futura urbanització de la
zona del Fornàs, en la qual es determinen costos, ingressos i beneficis previstos en
l’operació, donant-ne compte en la propera Comissió d’Urbanisme.

Segon: que, a la vista de l’estudi econòmic, per part del regidor d’Urbanisme,
s’explique en aquesta comissió informativa, la destinació prevista de les plusvàlues
provinents de la urbanització del Fornàs, concretant-se per escrit l’acord en què es fixe
l’objecte a què seran destinades i la valoració econòmica individualitzada d’aquestes.”

El ponent i portaveu del grup PP, Sr. CASTELLÓ, assenyala: “En el passat Ple
del mes de novembre, per part de l’equip de govern format per PSOE, Esquerra Unida, i
BLOC, es va aprovar una proposta de modificació del Pla General de Sagunt que tenia
com a objecte la futura urbanització de l’actual estadi del Club Esportiu Acer.

Des del Partit Popular es va criticar la proposta per quant no es donaven
garanties que el Club Esportiu Acer abonarà aquesta (és que el SALT ens juga males
passades). No es definien clarament la destinació de les plusvàlues, no es permetia
influir en el disseny de la zona, i no s’apostava per la unió dels clubs de la localitat com
una forma més d’apostar per una ciutat global.

Es tracta d’un projecte de l’equip de govern quant al seu disseny i destinació de
plusvàlues. Respecte a açò últim, critiquem que aquestes estigueren sense definir en
l’expedient, i en data avui seguim sense conèixer res sobre aquest particular.

Per tot això, sotmetem a la consideració del Ple de l’Ajuntament la següent
proposta d’acord:

Primer. Que es realitze un estudi econòmic sobre la futura urbanització de la
zona del Fornàs, en la qual es determinen costos, ingressos i beneficis previstos en
l’operació, i donar compte d’aquest en la pròxima comissió d’Urbanisme.

Segon. Que a la vista de l’estudi econòmic, per part del regidor d’Urbanisme,
s’explique en aquesta comissió informativa, la destinació prevista de les plusvàlues
provinents de la urbanització del Fornàs, concretant-se l’objecte a què seran destinades i
la valoració econòmica individualitzada d’aquestes.
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Hi ha hagut un error en passar la moció i se’ns ha tallat un paràgraf. En el segon,
quan en la tercera diu: concretant-se l’objecte... ha de dir, i fem una esmena d’addició o
com ho estime el secretari: concretant-se per escrit l’acord en què es fixe, i ja segueix,
l’objecte, tal entens? Gràcies.”

Obert el primer torn d’intervencions, el portaveu del grup SCP, Sr. CORTÉS,
diu: “Bon dia a tots, jo crec que estem cometent un greu error en el tema del Fornàs,
sobretot amb el tema de les plusvàlues. Jo ja vaig dir en el seu moment que
indiscutiblement no es pot recolzar un projecte sense saber exactament els diners que es
va a traure a què es va a destinar. Però, continuem pensant que és un error plantejar-ho
com s’està plantejant, perquè al final el que estem transmetent a la societat és que hi ha
ací una quantitat de diners que a veure qui aconsegueix més diners per a fer no sé quines
coses. Però al cap i a la fi s’està canviant, un espai esportiu s’està canviant per diners. Jo
crec que això és el que està calant un poc en la societat. I aqueix és el greu error.

Nosaltres, almenys nosaltres en el nostre programa el tema de plusvàlua no es
plantejava perquè l’objectiu fonamental no era obtenir diners per a fer no sé quantes
coses, sinó que l’objectiu fonamental eren dos: Un, tapar la paret oest, que ens semblava
que fer el desenvolupament urbanístic d’aqueixa zona deixant tot el que era la paret oest
amb els seus patis de llums, ens semblava, vaja, que no era convenient. I que, per tant,
calia fer els habitatges que s’hagueren de fer per a intentar tapar o intentar no enlletgir el
que era tot un projecte de jardins, o un projecte esportiu i de jardins. I, al final, això s’ha
anat convertint en un projecte, sobretot, econòmic, en un projecte en què sembla que
s’està tractant a veure si es trau molt més diners per a fer moltes més coses. I ací l’única
cosa que cal fer és, respecte a l’Acer, és, en el cas que ells estiguen d’acord, com a
usufructuaris, és garantir-los que la seua activitat esportiva es va a instal·lar en una altra
zona, jo pense que, digna de la nostra ciutat.

Per tant, jo crec que estem cometent un greu error de cara, almenys, als
ciutadans estant donant-li voltes a un plusvàlua, perquè al final el que genera és el que
està generant, no?, que la gent pense que, bo, que ací s’està traficant amb el tema de la
plusvàlua, amb el tema dels diners i que un vol que faça un centre cívic, que altres volen
que facen el centre administratiu, que altres volen que facen una ciutat esportiva, que
altres. I al final jo crec que això és una imatge negativa per al poble.”

El regidor-delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, assenyala: “Bo, he de dir
que bàsicament estic d’acord amb el que ha comentat el Sr. Cortés.

Bé, aquesta moció, jo crec que el principal defecte que té la moció és la
precipitació, o l’extemporaneïtat. Com molt bé ha dit el Sr. Cortés, el tema de discussió,
o el tema de fons no és, evidentment, el tema de les plusvàlues.

Nosaltres pensem que l’actuació als terrenys del Fornàs, i que ocupa en
l’actualitat el Club Esportiu Acer, és una actuació que té diversos objectius. El principal,
el principal és solucionar una zona que està degradada i que, com expliquem en el seu
moment, està dins d’un context urbanístic de molta densitat de població i amb una falta,
amb un dèficit important de zones verdes, de dotacionals, etc. Per tant, aquest el primer
objectiu, no tindrien cap sentit una actuació al Fornàs que no partira d’intentar
solucionar aquest problema. Té també, com a objectiu, la construcció d’un estadi
municipal que ajude a la fusió, la qual cosa es pot discutir en el futur, perquè alguns
entenen fusió, com la desaparició dels clubs actuals. Quan una fusió ni tan sols té
perquè implicar la desaparició dels clubs actuals. Pot ser una unió sense la desaparició
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dels clubs actuals. I, evidentment, es podrien deduir altres millores d’aquesta actuació.
Però si he dit que la proposta o de la moció del PP, en aquest cas, és extemporània, és
precisament perquè estem parlant d’una hipòtesi. És a dir, no sabem en aquests
moments, no coneixem en detall quina és, podríem dir, la repercussió econòmica que
l’actuació sobre el Fornàs pot tenir. Per què? Doncs no ho sabem perquè no sabem
exactament en quin moment la Conselleria autoritzarà aquesta modificació del Pla
General. I els preus de mercat varien i evolucionen i, a més, moltes vegades a una
velocitat que la veritat és que sembla increïble.

No té res a veure la situació d’avui amb la situació de fa un any, ni en la situació
de d’ací a un any.

Per tant, jo crec que aquest és un debat que s’ha d’iniciar en el mateix moment
que la Conselleria accepta la modificació del Pla General. En aqueix moment ja estarà
en mans de l’Ajuntament l’aplicació de la solució i, per tant, la valoració de les
plusvàlues que puga generar el Fornàs.

Altres qüestions que apareixen en la moció, quan diu: no es definien clarament
la destinació de les plusvàlues. En aquest sentit, evidentment no podem vendre la pell
de l’ós abans de caçar-lo. I no podem, per tant, posar el carro davant dels cavalls, perquè
no tenim encara una modificació. El que hem fet és aprovar una modificació provisional
que està pendent de l’aprovació definitiva de la Conselleria. Ja he de dir que el projecte
ja està a la Conselleria. Ahir mateix, em vaig entrevistar amb la Direcció General del
Planificació i Ordenació per a, entre altres qüestions, plantejar aquesta situació, que s’ha
donat en altres municipis i que crec que, en principi, no tindrà cap problema.

Diu: no es permetia influir en el disseny de la zona.
És un tema que també es va debatre. Si l’actuació nosaltres l’havíem donat ja

molt tancada. Ja em van explicar en el seu moment que, aconsellats pels tècnics, vam fer
una proposta que demostrara que, efectivament, aquesta actuació era possible i era
viable dins del Pla General. Però deixàvem la porta oberta, i en aqueix sentit jo
compartia, i jo crec que també la resta de l’equip de govern, la postura del Partit Popular
en el sentit que la solució definitiva tinguera diverses alternatives de més creativitat i
per això deixem oberta la porta a un estudi de detall que plantege, basant-se en unes
premisses, unes solucions diferents de les que es plantegen des de l’equip tècnic.

Diu: no s’apostava per la unió dels clubs de la localitat.
Jo crec que aquesta també és una afirmació que es fa des del Partit Popular, i en

concret des del Sr. Castelló, segurament perquè no entenem la unió de la mateixa
manera. Jo crec que les coses, en l’anterior legislatura van estar molt prop, molt prop
d’aconseguir-se una unió. I que desafortunadament la intervenció d’algun membre del
Partit Popular, avui present a la sala, en aquests moments no, però regidor en
l’actualitat, va malbaratar una iniciativa que comptava amb l’acord tant del Club
Esportiu Acer com de l’Atlètic Saguntí, i que, desgraciadament, era el moment que
s’haguera pogut aconseguir.

En definitiva, i amb això jo crec que hi ha una certa unanimitat, i si no una
unanimitat total, pràcticament total, que tots apostaríem per la creació d’un club
representatiu de tota la ciutat i almenys la idea que jo tinc és que això no implica que
desapareguen necessàriament els clubs que ja estan existint, com passen en altres
ciutats. Podria haver-hi un club que fóra el Sporting Sagunt i altres clubs autònoms que
podrien tenir una relació perfecta de pertinença a aqueix gran club o no, que al final fora
un equip representatiu de la ciutat. Perquè el futbol, uns serem més aficionats que altres,
però en definitiva sabem que és un aspecte important de la vida social, i que té un valor
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simbòlic important. Per això es diu a vegades d’alguns clubs que són més que un club
no? perquè representen un país. O, en altres casos vèiem com el futbol va més enllà de
l’aspecte estrictament esportiu i té una dimensió, social i fins i tot política, no?

Per tant, diríem que aquesta és una moció que jo crec que s’hauria de presentar
en el moment que la Conselleria, i jo confie i ja he donat passos en aquesta línia, que
aprove aquest projecte i en aqueix moment poder assentar-nos, com no podia ser d’una
altra manera, en la comissió informativa d’Urbanisme a discutir la destinació de les
plusvàlues quan les tinguem ja quantificades. Parlar ara de plusvàlues és un poc arriscat,
perquè a més no som futuròlegs i no sabem com evolucionarà el mercat immobiliari i,
per tant, no sabem en aquests moments què és el que pot valdre l’estadi. I, a més, com
ha dit el Sr. Cortés, tampoc és el més important.

Per això jo propose una esmena, una esmena en aquesta moció que bàsicament
incorporaria un primer punt, substituiria el primer punt de la moció del Partit Popular en
el sentit següent. La moció diria:

Primer: Instar a la Conselleria a resoldre de la manera més àgil possible la
sol·licitud de canvi de planejament aprovada pel Ple de l’Ajuntament de Sagunt al
novembre del 2004. En la data corresponent que no record exactament qual és.

I el segon punt diria: que una vegada aprovada per la Conselleria de Territori i
Habitatge la modificació del Pla General d’Ordenació Urbana de Sagunt en l’àmbit del
Fornàs, es realitze un estudi econòmic sobre la futura urbanització de la zona del Fornàs
en la qual es determinen costos, ingressos i beneficis previstos en l’operació. Se’n dóna
compte en la Comissió d’Urbanisme.

I el segon punt passaria a ser el tercer, que: A la vista de l’estudi econòmic, per
part del regidor d’Urbanisme s’explique en aquesta Comissió la destinació prevista de
les plusvàlues provinents de la urbanització del Fornàs, concretant-se l’objecte a què
seran destinades i la valoració econòmica individualitzada d’aquestes.

O siga, bàsicament, el que plantegem és que aquesta qüestió, amb el fons de la
qual estem d’acord perquè és un tema important, s’aborde una vegada la Conselleria
aprove definitivament la modificació. Que, com dic, espere que siga prompte, perquè no
és una decisió complicada, és una decisió, des del punt de vista tècnic, prou senzilla, eh.
No hi ha. És una zona reduïda i això a més s’ha produït en altres casos, hi ha molts
precedents. Per tant, la decisió pot ser ràpida. A partir d’ací posem-nos a treballar,
posem-nos d’acord, posem-nos d’acord també en l’estudi de detall que marque una
configuració diferent, i posem-nos en compte del destí de les plusvàlues. Tenint en
compte i partint de la base que han de ser destinades a impulsar, a consolidar i a
projectar un model de ciutat sobre el qual estem bàsicament d’acord tots, que és un
model de ciutat global, integrat, equilibrat, i, evidentment i com no podia ser d’una altra
manera, passa necessàriament per donar-li una solució al Club Esportiu Acer perquè
com la resta d’equips tinguen uns camps on poder jugar.”

El regidor del grup SP, Sr. GIL, assenyala: “Sra. Alcaldessa, em té sorprès, el
que deixa donar via lliure de tant en tant en les intervencions, eh. Perquè me n’han
semblat almenys 20.

Vegem, jo creia que votaria amb l’equip de govern aquest punt en contra, i mira
per on potser el voteu a favor, tots junts menys nosaltres. Des de Segregació Portenya ja
vos indiquem que no l’anem a votar, ni més ni menys perquè no estem disposats a
recolzar que desaparega una instal·lació esportiva. Que ens lleven una cosa que
considerem històrica al Port. I que on avui és un camp d’esports apareguen centenars
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d’habitatges. Però de la forma que ha parlat el Sr. Fernández, poc més poc menys, crec
que igual la voten a favor tant l’equip de govern com el PP que l’ha proposat, però
nosaltres per descomptat no.

Jo m’alegre molt que estiga ací la cambra de canal 7, perquè així els ciutadans
del Port, especialment els socis de l’Acer se n’aniran donant compte de no sols fer
desaparèixer el camp, sinó fins i tot desaparèixer el Club Esportiu Acer amb el gastat
assumpte de la Fusió. És més, als dos, al Sr. Fernández i al Sr. Castelló, dins de poc
potser tindrem una reunió dels socis de l’Acer. Jo els invitaria que s’acostaren allí a
aqueixa assemblea de  l’Acer i ens digueren i ens explicaren això de la fusió dels dos
clubs. A veure què tal es rep, i potser s’agafa bé i s’aposta per això. Però no ho
expliquen ací, vinguen un dia a donar-nos una lliçó de fusionar els dos clubs. Hi ha una
assemblea de l’Acer, jo intentaré que, si volen venir, els inviten i ho expliquen allí als
ciutadans, sobretot als socis de l’Acer que parlen i el seu punt de vista és intentar
aconseguir la fusió. A veure què opinem els socis. A veure què opinem els socis. A
veure què opinem els socis. Ens ho expliqueu allí.

Jo volguera també fer una matisació del Ple anterior al fil del que estem ara
tractant. La Sra. Campayo, que enhorabona, no li ho vaig dir l’altre dia, per ser mamà.
L’altre dia vostè va estar en el Ple, en la votació que es va fer i la pregunta que jo faig,
que no ho sé si tinc raó en fer-la, és si estant de baixa podia venir al Ple i votar. És el
dubte que tinc, perquè després ha continuat de baixa. O siga, pot estar de baixa maternal
i pot venir al Ple a votar el punt que és de l’ordre del dia, és vàlid? Val, val, aqueix és el
dubte que tenia. Si l’actuació de la regidora Campayo, en el moment aqueix, per estar de
baixa, era o no vàlid el seu vot en aqueix Ple. Dit això la cosa està clara. Jo em
preguntava per si era legal o no era legal, això és el que estava dient. De salut ja he vist
que estava molt bé i del que m’alegre molt.

Al Sr. Castelló, per descomptat, nosaltres no li ho anem a recolzar aquest
assumpte i la pena que tenim és que aquells que van apostar per la revisió del Pla
General a mantenir aquesta zona esportiva, una vegada han pujat a l’equip de govern,
hagen fet el que han fet.

Jo creia que els regidors d’Esquerra Unida serien algú que açò ho posaria en
cançó, en el sentit de mantenir-ho tal com ells mateixos també ho van aprovar en el Pla
General. Però, veiem que no hi ha cap possibilitat.

Una pregunta, Sr. Fernández, em pot dir si ja ha sigut publicat el Ple que vam fer
l’altre dia en el BOP? Perquè he preguntat en urbanisme i no m’han sabut dir si està o
no està publicat.
- La Sra. Alcaldessa diu: ara, ara, seguisca amb la seua exposició i ara se li contestarà.
- El Sr. Marcelino diu: Sra. Alcaldessa jo faig l’exposició com crec fer-la. Jo faig una
pregunta i ja em contestarà.
- La Sra. Alcaldessa diu: No, però és que no es pot estar és en debat.
- El Sr. Marcelino diu: No, no, no estic debatent, li he fet una pregunta i quan entre en el
segon torn ja em contestarà si vol. Però no té per què ficar-se en el que dic jo, eh...

Si pot ser, si té la dada, m’ho recorda perquè, bo, jo he posat ja tota la
documentació en mans d’uns advocats, simplement per conèixer si hi ha alguna
possibilitat de recórrer-ho. Està clar que sí des d’aqueix despatx d’advocats hem donat
especialistes en urbanisme, ens diuen que és difícil, potser ens plantegem fer el recurs.
Creiem que hi ha moltes possibilitats que açò no prospere, però encara així i tot, abans
de donar el pas, ho estem mirant. Per això em fa falta conèixer perquè en urbanisme no
m’han pogut dir en quina data s’ha publicat, si s’ha publicat.
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Bé, no ho anem a votar a favor. I sent, Sr. Castelló, que continuen donant la vara
en aquest assumpte d’intentar convertir el que és el Camp del Fornàs en una instal·lació
esportiva en una zona d’habitatges Quina pena! Quina pena! Sí, sí, li ho dic a vostè i a
tots aquells que tant estan per protegir el patrimoni d’aquest poble i açò ho vulguen
posar a perdre. Però esperem que els ciutadans del Port, al final, espavilem. A veure si
tenim sort i ho aconseguim.”

Obert el segon torn d’intervencions, el regidor-delegat d’Urbanisme, Sr.
FERNÁNDEZ, assenyala: “Bo, vegem, jo crec que en el tema del Fornàs hi ha una
qüestió que ha de quedar clara, i és la qüestió de fons. Ací no es tracta de destruir res.
Nosaltres no som un equip de govern que ens dediquem a destruir res. Ací del que es
tracta és de treballar en positiu, de construir una ciutat, de portar endavant projectes que
pensem que milloren el model de ciutat, que milloren la qualitat de vida dels ciutadans.
I pensem que aquesta és una actuació que de manera molt especial té una conseqüència
molt positiva en la imatge de la ciutat, en el model de ciutat, i en la qualitat de vida dels
ciutadans, sobretot, dels que viuen en aquesta zona del Port que, com he dit, necessiten,
veritat, una gran zona verda i una certa regeneració i reactivació de la vida comercial.
Perquè, com vaig explicar en aquell Ple, així com altres àrees, altres barris del Port de
Sagunt havien experimentat una notable millora, aquesta zona precisament podem
comprovar dia a dia com ha anat, podríem dir, disminuint en la seua qualitat. Jo entenc
perfectament, entenc perfectament que Segregació Portenya no compartisca aquesta
idea, però jo crec que és sobretot a base de prejudicis. No hi ha cap voluntat, torne a
reiterar, de menysvalorar, de destruir cap tipus de senyal d’identitat del Port de Sagunt.
Jo crec que senyals d’identitat que són molt importants per als pobles, per a les
societats, es defensen molt millor d’altres maneres. I, a més, no poden suposar en cap
cas un retard, un handicap, un llast per al progrés i per al desenvolupament de les
societats. I ho fem per això, sobretot, sobretot, i per damunt de tot ho fem per això.

Mire, nosaltres som un govern democràtic, som un govern de progrés. Nosaltres
no volem obligar a ningú a res, ni a ningú personalment, ni a ningú col·lectivament. El
Club Esportiu Acer, l’Atlètic Saguntí, el Futbol Base, i qui siga necessari haurà
d’acordar el que consideren convenient. Si el Club Esportiu Acer pensa que no s’ha de
fusionar, o no ha d’arribar a una unió de clubs, molt bé, és la seua decisió. I, per tant,
són ells els qui han de prendre aquesta decisió, l’assemblea de socis del Club Esportiu
Acer. Però això no vol dir que una part molt important dels representants dels ciutadans,
pensem, que fóra una bona solució, que fóra, veritat, positiu per a la nostra ciutat,
aconseguir arribar a un club de futbol representatiu de tota la ciutat sense que això
impedisca, torne a dir, que desapareguen aquests clubs històrics. Un podria ser soci al
mateix temps del Club Esportiu Acer i automàticament del Spoting Sagunt, o del
Saguntí o no ser-ho, i altres directament del Sporting Sagunt. I es podrien cercar
patrocinadors, que segurament sí que apostarien per un club d’aquestes característiques.
Per què no hem de tenir nosaltres un club de futbol representatiu de tota la ciutat en
categories com té, per exemple, Vila-real, o com tenen altres ciutats, per què no? Quan
som una gran ciutat que tenim un gran projecte i tenim una gran projecció. Si algú veu
la relació de les categories en què juguen els nostres equips de futbol veu clarament com
la nostra ciutat no està, veritat, a l’altura d’on ha d’estar. I estem jugant al costat de
poblets i ciutats xicotetes. I això és un símptoma que està per damunt del futbol.

Respecte de la pregunta més en concret que m’ha fet sobre la publicació en el
BOP, ara mateix no li la puc contestar, però sí que li puc dir que ja s’ha traslladat a la
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Conselleria i que, per tràmit reglamentari, i que jo mateix ja he fet ahir mateix, contactes
amb la Direcció General explicant el que estic explicant ací perquè es d’una resposta al
més prompte possible i a partir d’ací podem parlar. En tot cas, en tot cas, vostès seran
responsables de fer el que hagen de fer si consideren que aquesta és una actuació
il·legal. Nosaltres entenem que no, i torne a dir-li que ningú m’ho ha comentat d’aquesta
manera. Torne a dir-li que, en tot cas, farem el que siga legalment possible. I en això la
Conselleria serà la que haurà de determinar el tema. Quan la Conselleria determine que
aquesta modificació provisional, que nosaltres plantegem, del Pla General en el tema del
Fornàs, estiga clar, parlarem de tot el que hàgem de parlar.”

El regidor de grup SP, Sr. GIL, exposa: “Bo, Sr. Fernández, resulta curiós que
diga que no es tracta de destruir, quan volen eliminar una instal·lació esportiva existent
tants anys. I el model de ciutat que volen plantejar, és un model de ciutat raríssim
perquè, li vaig a posar un exemple, al Baladre i a moltes famílies l’han deixat i se n’han
anat a viure al Port. I de fet ha eixit en la premsa que molta gent de fora, de fora
d’aquest municipi, està comprant-se habitatges per a tenir-los com a diversió durant
l’estiu. O siga que no va la ciutat global per la ment dels ciutadans del Port, almenys
dels ciutadans del Port. I per descomptat menys pels de Sagunt. Millorar la zona, és el
seu punt de vista. Si aquest ajuntament des de fa anys s’haguera dedicat a invertir en
l’entorn del Fornàs, un altre gos correria, però, clar, s’ha negat a invertir un sol duro. A
poc a poc, a poc a poc, a poc a poc es va deteriorant.

I, diguen el que diguen, es va a eliminar una zona esportiva de la ciutat del Port.
Ho pinten com vulguen. Si eliminen el Fornàs i en fan un altre on està el SUP-2 EST
haurà desaparegut una zona esportiva. Perquè el previst urbanísticament a la zona del
SUP-2 EST és per obligacions, eh, tindríem l’una i l’altra. I vostès es volen carregar una
per a, al lloc de l’altra, muntar aquesta. Sempre desapareixerà una zona esportiva.

I la fusió dels dos clubs, efectivament, clar que depèn dels socis. Jo, per això els
invite que vinguen a l’assemblea de l’Acer, que serà d’ací a uns dies i ho expliquen allí
a veure quina contestació té dels socis, per si de cap cas ens equivoquem, i si aposta per
això de la fusió. És més, jo fa uns dies, fa uns dies no, fa ja com a mes i  escaig o dos
mesos, al regidor d’Esports li vaig fer una pregunta per escrit, em va dir que em
contestaria aquest mes passat, no ha contestat, estem novament en el Ple i no sé al final
a la pregunta que jo li vaig fer al Sr. Estal si contestarà en algun moment. Ja s’ha pres
temps per a contestar, eh, democràtic a més no poder.

Així que mantindrem la nostra postura, Sr. Fernández, i per descomptat tenim
clar que si la Conselleria açò ho recolza, haurem perdut una batalla d’intentar protegir
una zona esportiva que pertany a la memòria i als fets dels ciutadans del Port.
Intentaríem fins i tot si això no arribara avui a ocórrer que s’anara rehabilitant. Però,
clar, si la Conselleria al final beneeix el pas que vostès han donat, haurem d’admetre-ho,
però no hi ha dubte que aqueix pas es dóna perquè des d’aquest equip de govern, si al
final s’aprova, és que han apostat per fer desaparèixer el Fornàs. Estan barallant per
totes les bandes, a Sagunt per mantenir certes coses que hi ha. Ara fa poc he llegit en la
premsa de mantenir el Capitol, el cinema Capitol. O siga, ací es treballa per aconseguir
mantenir tot el que hi ha, no em sembla malament. Ara, el que em sembla malament és
que estiguen intentant carregar-se tots els senyals d’identitat del Port. Que està
planificat, està previst, està de fa molt de temps pensat, açò no és nou. Ja el Sr. Girona
en un acte d’una actuació que es va fer al Fornàs, un estiu, no recorde ara quin, ja va
tirar mig frontó. O siga, a poc a poc, a poc a poc se n’ha anat treballant en la direcció de



72

carregar-se el Fornàs, i ha arribat el moment, ara, que són 13 de dir, ara és el moment,
veurem si ho llevem del mig, ens posem de bitllets fins ací dalt, i ja veurem el que es fa.
Però, per damunt de tot, aconseguiran trencar la història del Port, si és que els ciutadans
del Port ho permeten. I, sobretot, va a desaparèixer una instal·lació esportiva, tindrem
una menys. Gràcies.”

El portaveu del grup PP, Sr. CASTELLÓ, tanca la seua ponència dient:
“Gràcies, volia començar aclarint al Sr. Gil una qüestió que ha dit i que no entenem. I
vull dir-li ben claret una cosa que ja hem comentat en un parell de plens, almenys, i
moltes vegades en la premsa. Aquesta reurbanització del Fornàs no és un projecte del
Partit Popular, no ho és. De la mateixa manera que si es fa el Port Esportiu fent l’equip
de govern el que vulga, no serà el projecte del Partit Popular de la mateixa manera que
la compra de l’edifici del Bancaixa en les condicions que s’ha fet no és un projecte del
Partit Popular. Nosaltres aqueixes tres coses sí que les portàvem en el programa
electoral, però en la forma que prevéiem ací. I en l’execució, en la gestió, que haguérem
fet nosaltres. No estem d’acord en absolut ni amb les gestions que està fent l’equip de
govern per al tema del Fornàs, ni amb les gestions que ha fet amb l’edifici de Bancaixa,
ni amb les gestions que està realitzant amb el tema del Port Esportiu, amb cap de les
tres. A pesar que en el nostre programa sí que portàvem una reurbanització del Fornàs,
la compra de l’edifici Bancaixa, i l’execució del Port Esportiu.

Dit això, donar l’enhorabona al Sr. Fernández perquè ha sabut portar l’aigua al
seu molí i que l’equip de govern faça el que ell pretenia des d’un primer moment, que
era portar endavant la modificació sense pactar en cap cas cap a on anirien les
plusvàlues. Ho ha aconseguit i, per tant, li done l’enhorabona. Ha fet veure un miratge
quant a on aniran les inversions d’una forma difusa, sense comprometre’s a res, i que el
projecte urbanístic seguisca endavant.

Jo no pense, Sr. Fernández, que siga prompte, jo pense que és tard, però que
encara arribem a temps. Perquè com més prompte millor es fixen aqueixes condicions i
aqueixos llocs on aniran les plusvàlues, serà molt millor per a tots. Jo pense, i el meu
grup pensa, que l’acord podia haver contingut o un annex, o una addenda a part del
document urbanístic, en el que es diguera amb claredat cap a on s’anaven a destinar les
plusvàlues. Entre altres coses perquè, si es creuen el projecte, és bo que la gent sàpiga
on invertirà els diners l’Ajuntament. I que, posteriorment, els diners d’aqueixes
plusvàlues, siguen els diners que siguen, no es destinen al que l’equip de govern
bonament vulga, com per exemple han fet amb el tema de la subhasta de patrimoni
municipal del sòl destinant-los a pagament de deute a llarg termini. Sí, vostès deien una
cosa de patrimoni municipal del sòl, nosaltres cedíem VPO i vostès ho han dedicat a
pagar deute a llarg termini. Per tant, entendrà que, davall aqueix punt de vista, no ens
refiem del que vostès plantegen sobre les plusvàlues.

Mire, li ho estan posant realment difícil al Club Esportiu Acer. I és posar-li-ho
realment difícil que el projecte isca endavant, molt difícil. Em poden dir què oferirà el
president del Club Esportiu Acer el dia de l’Assemblea dels socis? Vostès creuen que
per als socis és prou que el president diga que té la paraula de l’alcaldessa i que li va a
fer un aforament de 3.000 persones i un camp d’entrenament? Jo, sincerament, crec que
no. I no m’agradaria estar a la pell del president de l’Acer. Mire, si el president de
l’Acer ha de defensar aqueix assumpte davant els seus socis hauria de tenir un acord
signat amb vostès en el que li digueren que el primer euro d’aqueixa plusvàlua anava a
destinar-se a un camp amb un aforament de 3.000 persones, a camps d’entrenament, que
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això seria d’ús per a l’Acer sense cap tipus de condició i que, a més, el dia en què
estiguera acabat aqueix dia passava l’Acer al nou camp. Però, a més, haurien
d’assegurar-li que en el termini en què tot això s’execute, que coincidiran amb mi que és
un termini relativament llarg, encara que normal per a aquest tipus de qüestions, poden
passar perfectament 3 o 4 anys. Mentrestant, haurien d’assegurar-li, per escrit al
president de l’Acer que el manteniment del Fornàs serà adequat i que estarà en perfecte
estat d’ús. Això jo crec que si vostès creuen en el projecte ho haurien de fer, com a
equip de govern. Jo crec que haurien de fer-ho perquè el contrari és portar al president
de l’Acer a defensar unes qüestions en l’assemblea de molt difícil defensa. Estic
convençut que qualsevol soci de qualsevol club de futbol d’Espanya a què li plantegen
que li van a fer un camp nou, amb un aforament molt superior a què necessita
actualment, fins a 6 vegades superior a què necessita actualment, que li plantegen que el
manteniment del seu camp estarà assegurat durant tot aquest temps fins que tinga el
camp nou, que, a més, tindrà noves instal·lacions i camps d’entrenament per al futbol
base, i que això serà d’ús per a ell, qualsevol soci votaria que sí. Però s’ho estan posant
tan difícil sense concretar aqueixa postura que molt em tem que per la marxa que anem,
i amb les oportunitats que li estan donant al president del Club, ho vaja a tenir realment
difícil. Jo no sé realment si és que el que vostès volen és que la societat els diga que no,
o el que volen és carregar-se el president. Però, per descomptat, per la marxa que van,
estan enfocant fatalment malament el problema.

Ha dit el Sr. Fernández que va haver-hi una opció en un moment donat d’unir els
dos clubs, i és veritat va haver-hi un moment en què van estar molt pròxims, però com
també s’ha dit abans, no és una qüestió que depenga de l’Ajuntament sinó dels propis
clubs. Va haver-hi un moment d’acostament i va poder arribar, i es va donar l’opció de
fer un nou estadi entre els dos nuclis que era el nostre plantejament per a afavorir
aqueixa opció. El que vostès fan ara amb un camp per a l’Acer i un nou estadi entre els
dos nuclis és jugular qualsevol tipus de possibilitat que aqueixa opció isca endavant. Si
el Saguntí té el seu camp, i els seus camps d’entrenament per al futbol base, si a l’Acer
se li fa un nou camp amb camps d’entrenament per al futbol base, i es fa un nou estadi
al centre del municipi, ja em diran vostès com afavoreixen aqueixa possibilitat. Lluny
d’afavorir-la l’estan impossibilitant totalment.

No vull dubtar de la seua paraula, Sr. Fernández, quan diu que ens podríem
assentar en el futur a negociar les plusvàlues, però la veritat és que els fets no l’avalen,
no l’avalen. El mateix se’ns va dir respecte a totes les qüestions que tenien a veure amb
la reurbanització del Fornàs, i després hem vist, com sempre, que els pactes interns de
l’equip de govern impossibilitaven que es negociara amb l’oposició. Per tant, no sé
quina en la modificació substancial de les circumstàncies que m’hagen de fer preveure
que en el futur sí que podrem negociar. Mantindré l’esperança, però realment hi veig
poques possibilitats que prospere.

Miren, vostès en la premsa han dit de tot, respecte a les propostes que hi havia.
Des d’un nou camp de futbol per a l’Acer i una ciutat esportiva entre els dos nuclis amb
un estadi per a 5.000 persones, el 5 de novembre del 2004 en Las Provincias, advertint,
a més, que la decisió ja està presa. Han dit, hi havia una proposta del PSPV que
apostava per un projecte de ciutat esportiva, mentre que Esquerra Unida apostava per fer
un centre cívic. Posteriorment al plantejament de les propostes en què vostè deia que les
plusvàlues ja parlaríem. El PSPV apostava per una cosa i Esquerra Unida n’apostava
per una altra. Esquerra Unida va amenaçar el 16 de novembre del 2004 de trencar el
pacte de govern si no es feia el centre cívic. Posteriorment, van arribar a un acord entre
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tots en què s’anava a fer tot i a més el nou centre administratiu tal com ve a Las
Provincias i  el Levante del dia 17 de novembre. Posteriorment, un regidor de l’equip de
govern diu que moralment cal admetre que el Fornàs és públic, la qual cosa sent solidari
amb vostè, Sr. Fernández, m’haurà de reconèixer que és fer-li un flac favor al projecte
quan els informes estaven absolutament clars a aqueix respecte. Però, per tant, el que
fan des del propi equip de govern sembla que siga dinamitar la possibilitat que açò vaja
cap avant, màximament quan el regidor parlava que d’aquest tema s’havia hagut
d’assabentar per la premsa, com si fóra realment de l’oposició. I deia també que serà un
procés llarg, però el més important és que no ens equivoquem a l’hora de prendre una
decisió. I és significatiu, eh. Serà un procés llarg però el més important és que no ens
equivoquem a l’hora de prendre una decisió tan delicada. Què han fet? No prendre la
decisió. Aqueixa ha sigut la jugada, en compte de prendre la decisió amb la possibilitat
d’equivocar-se, senzillament han apostat pel de sempre, no actuar i no ens equivoquem.
No s’ha fixat cap condició a la reurbanització del Fornàs i no ens equivoquem.

No entraré en les crítiques entre els mateixos membres de l’equip de govern en
què, entre ells, s’han dit de tot. I al final apareix en Las Provincias també i en el Levante
del 20 de novembre que Esquerra Unida de Sagunt aconsegueix lligar el centre cívic del
Fornàs, i posa fi a la crisi de govern, i posteriorment, parla que va ser tot açò en una
reunió de mitja hora. Clar, el que jo deia, és la solució, en compte d’aprovar una cosa
amb condicions s’ha aconseguit que s’aprove una cosa sense cap tipus de condicionant i
deixant la situació del Club Esportiu Acer en una situació d’absoluta debilitat en què
s’ha de fiar únicament i exclusivament de la paraula de l’alcaldessa, sense cap tipus de
reprotxe en aqueix sentit, s’ha de fiar de la paraula de l’alcaldessa com a garantia davant
els socis que el projecte és bo per al club. Mire, però si faltava poc, després d’aprovar la
reurbanització del Fornàs, apareix el regidor d’Esports i diu: potser no siga necessari un
estadi per a 5.000 persones. Llavors, clar, comprenga vostè que aquesta haja sigut la
gota que ha omplit el got, que la ciutat no es mereix que vostès establisquen projectes,
més projectes en l’aire, que per a res aclareixen cap a on volem anar i què és el que
volem fer amb això. Ara mateix està aprovada la reurbanització del Fornàs sense saber
què és el que es va a fer amb aqueix diners, ni tan sols vostès tenen clar a què
destinarien aqueix diners, perquè el que acaba de dir el regidor d’Esquerra Unida és
contrari al que va dir l’alcaldessa i ha mantingut des del primer moment, encara que és
perfectament compatible amb el seu que era ja veurem.

Per tant, no ens queda més que concloure que estan deixant a una situació a
l’Acer molt complicada, perquè els diga que sí. D’altra banda, que en el tema de la unió
dels dos clubs estan impossibilitant-ho, absolutament, amb les qüestions que hi ha sobre
la taula i que s’ha realitzat una aprovació de la reurbanització del Fornàs sense
condicions, en la qual un a uns els ha permès enganyar a les seues bases perquè açò
isquera endavant i l’equip de govern no es trencara després d’haver dit que si no es
contenia aqueix tema es trencaria l’equip de govern. Altres han aconseguit tenir un
pacte embastat, només agafat amb agulles, amb el president del Club en què li donen la
seua paraula que es va a fer tal i qual cosa. Altres s’han arribat el gat a l’aigua amb el
tema de les plusvàlues, que en cap moment han decidit on anirien. I al cap i a la fi tots
segueixen en el govern sense aclarir on aniran els impostos. Han tornat a aconseguir una
màxima d’aquest equip de govern, el no fer res, la inactivitat, els dubtes, la incertesa, els
rebomboris interns, les inconcrecions, la falta d’actuació en suma que porta a una
proposta seua i a una conclusió que és que continuen resolent els problemes sense
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resoldre els problemes, i això és una mala forma que aquest Ajuntament i aquest
municipi vaja cap avant. Moltes gràcies.”

En el debat, el regidor-delegat d’Urbanisme presenta una esmena a la totalitat de
la part dispositiva, que diu:

“Incorporar un primer punt que substituiria el primer punt de la moció del Partit
Popular que seria: Primer: Instar a la Conselleria a resoldre de la manera més àgil
possible la sol·licitud de canvi de planejament aprovada pel Ple de l’Ajuntament de
Sagunt en sessió de 24 de novembre del 2004.

I el segon punt diria: que una vegada aprovada per la Conselleria de Territori i
Habitatge la modificació del Pla General d’Ordenació Urbana de Sagunt en l’àmbit del
Fornàs, es realitze un estudi econòmic sobre la futura urbanització de la zona del Fornàs
en la qual es determinen costos, ingressos i beneficis previstos en l’operació. Se’n dóna
compte en la Comissió d’Urbanisme.

I el segon punt passaria a ser el tercer, que: a la vista de l’estudi econòmic, per
part del regidor d’Urbanisme s’explique en aquesta Comissió la destinació prevista de
les plusvàlues provinents de la urbanització del Fornàs, concretant-se l’objecte a què
seran destinades i la valoració econòmica individualitzada d’aquestes.”

Esmena que, sotmesa a votació, és aprovada per 13 vots a favor de PSOE, EU i
BLOC, 9 vots en contra de PP i SP i 1 abstenció de SCP.

Per tot això, incorporada l’esmena aprovada a la moció inicial i sotmès a votació
el fons de l’assumpte, el Ple de l’Ajuntament, per 13 vots a favor de PSOE, EU i BLOC,
9 vots en contra de PP i SP i 1 abstenció de SCP, ACORDA:

Aprovar la moció degudament esmenada, la part dispositiva de la qual queda de
la manera següent:

PRIMER: Instar a la Conselleria a resoldre de la manera més àgil possible la
sol·licitud de canvi de planejament aprovada pel Ple de l’Ajuntament de Sagunt en
sessió de 24 de novembre del 2004.

SEGON: Que una vegada aprovada per la Conselleria de Territori i Habitatge la
modificació del Pla General d’Ordenació Urbana de Sagunt en l’àmbit del Fornàs, es
realitze un estudi econòmic sobre la futura urbanització de la zona del Fornàs en la qual
es determinen costos, ingressos i beneficis previstos en l’operació. Se’n dóna compte en
la Comissió d’Urbanisme.

TERCER: Que a la vista de l’estudi econòmic, per part del regidor d’Urbanisme
s’explique en aquesta Comissió la destinació prevista de les plusvàlues provinents de la
urbanització del Fornàs, concretant-se l’objecte a què seran destinades i la valoració
econòmica individualitzada d’aquestes.

17   PROPOSICIÓ PP, SITUACIÓ IMMIGRANTS NAU CARRER VALÈNCIA.
EXP. 59/04-M

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició presentada pel Grup Popular Municipal, que diu:
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“Fa més d’un any el regidor de Serveis Socials va afirmar que solucionaria el
problema dels assentaments il·legals al municipi, si bé es tractava d’un problema delicat
en què no calia precipitar-se.

Les Moreres han deixat de ser un assentament il·legal permanent, i la policia
local ha desallotjat grups immigrants que pretenien ocupar novament la zona, però la
veritat que el que s’ha produït és un trasllat a altres zones i se’ls veu deambular de
forma permanent pels carrers del municipi.

En l’actualitat més de mig centenar d’immigrants s’assenten en una nau
industrial, junt amb la N340, fet que sigut denunciat per empreses confrontants,
desconeixent les mesures adoptades per part dels departaments municipals implicats per
a solucionar aquest problema.

És de tots coneguts la temporalitat d’aquesta quota d’immigrants, per tal com
vénen al nostre municipi a la recerca de treball coincidint amb la campanya de la
taronja. A pesar d’això, desconeixem si des de l’Ajuntament s’han realitzat reunions
amb empresaris i agricultors per a intentar frenar l’explotació de temporers, més enllà
de la coneguda denúncia a la inspecció de treball, però sense prendre les regnes de la
situació analitzant les possibles solucions definitives incloses les humanitàries.

La situació en què es troben els immigrants com els assentats a la nau industrial
a l’entrada de Sagunt exigeixen una resposta, que no se circumscriga únicament a acudir
a la inspecció de treball emparant-se que es tracta d’un problema que supera l’àmbit
municipal, ni esperar a la denúncia per a actuar o sospirar per campanyes citrícoles
regulars perquè és de poca presència d’immigrants al municipi.

Per tot això, sotmetem a la consideració del Ple de l’Ajuntament la següent
proposta d’acord:

Primer: que per part de l’equip de govern s’acorde, de forma immediata,
l’adopció de mesures que donen solució a l’assentament il·legal dels immigrants a la
nau industrial situada als afores de Sagunt, pròxima a la N-340 i per a qualsevol altre
assentament il·legal de característiques semblants.

Segon: que per part del regidor de Serveis Socials s’informe en la pròxima
comissió informativa de les mesures adoptades en aquest assumpte.”

El regidor del grup PP, Sr. MARTÍ, comença la seua ponència dient: “Fa més
d’un any el regidor de Serveis Socials va afirmar que solucionaria el problema dels
assentaments il·legals al municipi, si bé es tractava d’un problema delicat en què no
calia precipitar-se.

Les Moreres ha deixat de ser un assentament il·legal permanent, i la policia local
ha desallotjat a grups d’immigrants que pretenien ocupar novament la zona, però la
veritat és que el que s’ha produït és un trasllat a altres zones i se’ls veu deambular de
forma permanent pels carrers del municipi.

En l’actualitat més de mig centenar d’immigrants s’assenten en una nau
industrial, junt amb la N-340, fet que ha sigut denunciat per empreses confrontants, i
desconeixent les mesures adoptades per part dels departaments municipals implicats per
a solucionar aquest problema.

És de tots coneguts la temporalitat d’aquesta quota d’immigrants, per tal com
vénen al nostre municipi a la recerca de treball coincidint amb la campanya de la
taronja. I a pesar d’això, desconeixem si des de l’Ajuntament s’han realitzat reunions
amb empresaris i agricultors per a intentar frenar l’explotació de temporers, més enllà
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de la coneguda denúncia a la inspecció de treball, però sense prendre les regnes de la
situació analitzant les possibles solucions definitives incloses les humanitàries.

La situació en què es troben els immigrants, com els assentats, a la nau industrial
a l’entrada de Sagunt, exigeixen una resposta que no se circumscriga únicament a acudir
a la inspecció de treball emparant-se que es tracta d’un problema que supera l’àmbit
municipal, ni esperar a la denúncia per a actuar o sospirar per campanyes citrícoles
regulars perquè es de poca presència d’immigrants al municipi.

Per tot això, sotmetem a la consideració del Ple de l’Ajuntament la següent
proposta d’acord:

Primer: que per part de l’equip de govern s’acorde, de forma immediata,
l’adopció de mesures que donen solució a l’assentament il·legal dels immigrants a la
nau industrial situada als afores de Sagunt, pròxima a la N-340 i per a qualsevol altre
assentament il·legal de característiques semblants.

Segon: que per part del regidor de serveis socials s’informe en la pròxima
comissió informativa de les mesures adoptades en aquest assumpte.

La veritat és que portem any i mig, anem ja per a dos anys, ho portem any i mig
de legislatura i jo faré una cosa que a vegades en política es critica, no està bé vista. Jo
he de reconèixer que el problema dels Moreres és un problema, i ho he dit i ho diré on
siga, és un problema que no és d’ara. És un problema que ve de darrere. És un problema
que, és cert que és d’una especial sensibilitat. És un problema que afecta les persones
que vénen a guanyar-se un suport, però és un problema que cal solucionar. I nosaltres
ens trobem l’any passat, i sobretot enguany, que el regidor-delegat, el Sr. López-Egea,
que havia martellejat fins a la sacietat als regidors del Partit Popular amb el tema dels
assentaments de les Moreres, de les condicions en què estaven les persones. L’any
passat va dir textualment: que en enguany estaria solucionat el problema. Nosaltres
dubtàvem que en un any li donara temps a solucionar el problema, perquè és un
problema que no creiem que siga de tan fàcil solució, però sí que pensàvem que faria
quelcom, que faria alguna cosa. Perquè ens trobem que l’única cosa que ix de la seua
paraula, excepte a vegades improperis com ara portaveus i algunes altres coses que
preferisc no tornar a repetir en aquest Ple, l’única cosa que hem sentit de la seua boca ha
sigut que era un problema de solució delicada que calia tractar-ho amb atenció i que
calia estudiar-ho. Home, ara és quan cal estudiar-ho, ara quan hem repartit estopa a tort i
a dret al Partit Popular i els hem posat a caure d’un burro, ara és quan resulta que la
situació és delicada i cal estudiar-la. I li recorde que la seua predecessora, Marisa
Domínguez, no estava alliberada com està vostè, que té tot el temps del món per a
dedicar-se a solucionar aquest i altres problemes en matèria social que afecten el nostre
municipi i que són els de major sensibilitat que es toquen en aquest Ajuntament,
sobretot, perquè va dirigit a vegades a qüestions molt delicades. Però, per a no
estendre’m massa, que si no la Sra. Alcaldessa em clavarà un esbronc, voldria fer
referència als últims retalls que havien aparegut en premsa, com per exemple, del 9 de
novembre el malestar que hi havia entre els col·lectius pel problema dels temporers.
Home, Sr. López-Egea, mire, em sap molt greu haver de donar-li l’esquena perquè és
que m’agrada dir les coses a la cara, però no, les tinc ben guardades. No et preocupes
que Miguel Ángel es cuidarà de defensar-me. Però, la qual cosa no pot ser és que ja fins
als sindicats estan qüestionant el seu treball i estan criticant el que vostè fa. És que és
inaudit, és inaudit perquè resulta que el 9 de novembre, en una reunió que té a finals
d’octubre, el que proposa és ubicar uns barracons en una zona cèntrica del Port,
nosaltres vam tenir unes informacions que vostè es va encarregar de rebatre, però que
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ens costaven, que eren veraços, i parlava d’un cost d’uns 78.000 € per a uns barracons
prefabricats per a allotjar unes 60 persones. O siga, eixia a 1.300 € per persona, més car
potser que llogar uns quants pisos perquè es pogueren allotjar les persones. Ens trobem
amb la seua frase textual que aquest és un problema molt delicat i no cal precipitar-se.
Ens trobem que les Moreres sí, les Moreres estan buides, caldrà saber el que ha costat
també buidar les Moreres. Ja no tenim aqueixa imatge de gueto que teníem a les
Moreres. Ja no hem de passar la vergonya de veure les Moreres. Però ara el que hem fet
ha sigut traslladar el problema a un altre lloc. Però com que no vull estendre’m i espere
que el Sr. López-Egea avui comença ací a donar alguna explicació el que faré és cedir-li
a ell, o als companys de corporació, que vulguen intervenir el micròfon, i ja continuaré
en el segon torn amb la meua exposició. Gràcies.”

Obert el primer torn d’intervencions, el portaveu del grup EU, Sr. MARTÍN,
assenyala: “Bé, bon dia a totes i tots. En primer lloc agrair-li al Sr. Martí que ens
cedisca la paraula perquè podem intervenir.

Bé, en aquest tema, i vista la moció que presenta el Partit Popular, vist, crec que
era aquesta setmana davant aquestes mateixes càmera en Canal 7 la intervenció del seu
portaveu, jo la veritat és que feia temps que no veia tantes mitges veritats, per no dir
mentides, perquè crec que a vegades no hi ha pitjor mentida que una veritat a mitges, jo
crec que no veia açò, pràcticament, des que eixia el seu expresident del govern, el Sr.
Aznar, parlant de les armes de destrucció massiva que existien a Iraq. No havia sentit
tanta enfilall de mitges veritats. Vegem, Sr. Martí i senyors del Partit Popular, tots i
totes sabem la complexitat del tema, no de la immigració, sinó dels temporers, la
peculiaritat de la nostra ciutat. I jo crec que vostès ho haurien de saber millor que ningú,
perquè durant quatre anys han estat gestionant el departament de Serveis Socials
d’aquest Ajuntament. Quatres anys, per cert, on tots hem pogut gaudir tristament
d’aqueix assentament a què alegrement anomenem les Moreres, on han existit a vegades
en dates punta més de 300 immigrants vivint en barraques, en barraques, sense a penes
cap condició de cap tipus, ni sanitària ni higiènica, etc., etc.

Bé, davant açò, en aquest any i mig, des de l’equip de govern s’han realitzat
diverses actuacions. Una que a vostè li sembla molt senzilla, que és acabar amb la
situació de les Moreres, he de dir-li que amb molta sensibilitat, amb molta calma, amb
molta cautela, no va ser allí la policia local, com vostès diuen en la seua moció, a
desallotjar, sinó que es va estar parlant, es va col·laborar amb els propis immigrants per
a en el moment oportú fer que aqueixa zona torne a ser el que és, que és una zona verda,
un domini públic d’aquest Ajuntament. Això que a vostès els sembla quelcom ‘pecata
minuta’, per quelcom que vostès no van saber resoldre en aqueixos quatre anys i que
nosaltres vam resoldre pràcticament en un any vam resoldre en aqueixa zona, ha sigut
una actuació important, una actuació que no sols ha suposat evita, com es referia el
regidor-delegat en aquelles declaracions que en la nostra ciutat existisquen barraques,
ara per ara no hi ha barraques a la nostra ciutat. I després parlarem un poc de
l’assentament que fan referència. Bé, com els deia, això ha suposat un efecte dissuasori
perquè vostès, amb la seua passivitat durant aqueixos anys pràcticament el que van fer
és quasi com fer una campanya publicitària de ‘vinga qui vulga, tenim un assentament,
un càmping completament gratuït’. Aqueixa és la labor que van fer vostès durant
aqueixos quatre anys.
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Al mateix temps és cert que enguany, vostès parlen en la seua moció que hi ha
un assentament, que no és un assentament sinó és una ocupació d’una zona d’una nau
privada en la nostra ciutat, on segons pareix hi ha mig centenar d’immigrants.

Com li deia, s’ha treballat en aqueixa línia, la policia està controlant la situació,
s’ha donat part als propietaris d’aqueixa nau. Perquè vostè, m’imagine que sabrà i el seu
grup sabrà, que l’Ajuntament no pot intervenir en una propietat privada. M’imagine que
ho coneixeran. I en aquest cas l’assentament està en una zona privada.

Des del Departament de Serveis Socials s’ha actuat, si em deixen acabar, bo, a
vostè li fa riure. Al mateix temps des del Departament de Serveis Socials i de
l’Ajuntament s’ha obert una línia, una línia humanitària amb les persones que tenim ací
ubicades, en aqueix assentament. I, al mateix temps, quelcom que vostè sembla no
donar-li molta importància, s’ha recorregut a la inspecció de treball perquè, per poc que
no sé si per poc que preguntaren a l’anterior delegada, saben la complexitat d’aquests
temporers. La majoria són persones sense papers, persones que estan en el nostre país,
però que, no obstant, tenen la peculiaritat que tots els dies treballen. Com li deia, s’ha
obert aqueixa línia. D’altra banda, des del departament de Serveis Socials, s’ha
contactat amb entitats ciutadanes, amb sindicats, amb empresaris, en aquest cas amb els
agricultors he parlat amb ells perquè també és una situació que els supera a ells, perquè
tots sabeu la peculiaritat de la recollida de la taronja, i on estan les empreses que
recullen la taronja, que moltes d’elles no es troben en la nostra localitat.

Com li deia, totes aqueixes línies s’han obert, aqueixes línies de treball. En
aquests moments, per fortuna, no arribem a tenir aqueix escaig de 300 immigrants com
va haver-hi en la passada legislatura, en part també i per fer honor a la veritat, per la
peculiar situació d’aquesta campanya, que no és un campanya també excessivament
bona, però he de dir-li que, des del Departament de Serveis Socials i des d’aquest
Ajuntament en general, en el qual ens incloem tots, s’ha treballat d’una manera, jo crec
que tenint en compte aqueixa sensibilitat que vostè apel·lava, perquè no és una qüestió
d’entrar a sac en un tema com aquest, s’ha treballat amb una gran sensibilitat, sempre
sentint els tècnics d’aquesta casa, als tècnics. I, sobretot, amb una qüestió per damunt de
tot, que és completar i donar solució humanitària a moltes d’aqueixes situacions
particulars que, amb aqueix mig centenar d’immigrants, sembla que se’ns descuida.
Però moltes situacions personals difícils que estan ací. I gràcies a això hem col·laborat i
hem comptat amb la col·laboració de moltes entitats humanitàries que actuen a la nostra
localitat, i que no han deixat de treballar, no han deixat de treballar en aqueix any i mig.
Però puc dir-li que aquest Ajuntament ha fet tot el que podia fer, fins i tot es van
intentar, com vostè comentava fa un moment, veure la possibilitat d’ubicar algun tipus
d’habitacle perquè aquestes persones pogueren residir d’una manera molt millor en la
nostra ciutat, cosa que era extremadament complexa.

Per tant, jo no vaig a estendre’m més en el que ha fet el departament. Jo crec
que, però, bo, sí que m’agradaria, i és una llàstima que no estiga ací el Sr. Castelló, ah,
sí que està, val, és una llàstima que estiga al llindar. Bé, a mi m’agradaria recordar-los,
perquè, Sr. Martí, vostè segurament no se’n recordarà, però el Sr. Castelló sí que se’n
recordarà perquè estava en aqueixa legislatura. Jo recorde, i si no recorde malament, el
primer pressupost que després de la moció de censura, el primer pressupost que va
presentar el Partit Popular al front d’aquest Ajuntament va comptar amb el suport del
grup municipal d’Esquerra Unida, aquell primer pressupost. I a aqueix pressupost, una
de les contrapartides que el nostre grup va presentar va ser la de realitzar un alberg per a
immigrants en la nostra localitat. Això segons pareix es va aconseguir, en els següents
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pressupostos de la Generalitat es va contemplar una partida específicament per a aqueix
tema, hi havia una sèrie d’una aportació econòmica important, però misteriosament
aqueix tema va desaparèixer, van arribar les eleccions municipals, i vostès es van
oblidar del tema. Jo crec que és una opció, o era al seu dia una opció important, Sr.
Castelló, m’està distraient al Sr. Martí i no em va a atendre, no em va atendre bé perquè
m’ho està distraient, bé, si vol fem una pausa. El Sr. President és rígid, però... Bé, com
li deia, Sr. Martí i Sr. Castelló, jo crec que aqueixa haguera sigut una bona solució, que
vostès al seu dia van tenir a la seua mà i que van deixar escapar.

Per tant, nosaltres sí que plantejarem una esmena de substitució, eh, si
m’escolten, plantejarem una esmena de substitució, Sr. Martí, al punt primer perquè
acceptar el punt primer seria com acceptar que no hem fet el nostre treball, i no podem
estar d’acord amb vostè en aqueix sentit. Per tant, sí que estem d’acord que, i jo crec
que no faria falta, però, bo, no faria falta perquè tenen accés continu al regidor-delegat
de Serveis Socials, tenen accés a la comissió. Però sí que acceptaríem que el regidor els
done tota la informació pertinent, molt més ampliada de la que he pogut donar-los jo, en
la pròxima Comissió Informativa de Serveis Socials. Res més, moltes gràcies. Sí,
l’esmena seria eliminar el punt primer, quedaria el punt segon.”

A les 12 hores i 20 minuts, la Sra. Alcaldessa s’absenta momentàniament de la
sessió, i és substituïda en la Presidència pel segon tinent d’alcalde, Sr. Civera, fins a les
12 hores i 35 minuts.

El regidor de grup PP, Sr. MARTÍ, tanca la seua ponència manifestant: “Bo, Sr.
Miguel Ángel, o Sr. Martí, ja és que com la premsa ens confon entre el Martín i Martí.
Bo, Miguel Ángel, si no t’importa, val?

Contestant-te en primer lloc a l’últim que has dit en referència a les propostes
d’Esquerra Unida. Una de les propostes d’Esquerra Unida era precisament crear, fa ja
temps, crear un gueto. Nosaltres considerem un gueto el ficar tots els immigrants
il·legals en una nau amb unes dutxes i tenir-los ací apartats. Com no empraré l’expressió
que em passa pel cap perquè em sembla massa despectiva, però sí tenir-los ací en un
apartadet, que no molesten. Igualment que m’ha refrescat, perquè és cert que jo no vaig
estar en aqueixa corporació, m’ha refrescat el meu company Castelló la ment, o m’ha
portat la llum que hi havia un compromís per a crear un alberg. Bo, un alberg es pot
crear quan pot estar habitat, siga de pas, perquè és de pas, poden ser dos, tres dies, crec
recordar, per persones amb papers. Vostès pretenien crear un alberg per a omplir-ho
d’immigrants il·legals, i el primer problema que tenim. Sr. Civera, home, vegem, li està
dient al meu company que se sent al seu lloc i estem callats, aplique la mateixa vara per
a tots. Bo, no ho havia escoltat, val. I si després de fer els estudis pertinents la
Generalitat i de veure que a Puçol hi ha un alberg que està pràcticament buit, resulta que
crear ací un altre alberg perquè estiguera també buit perquè no ho podien habitar encara
que fóra de pas les persones que reglamentàriament poden utilitzar-ho, era tirar els
diners.

Respecte al millor president que hi ha hagut en la història de la democràcia
d’Espanya, que és el Sr. Aznar, jo no sé la fixació que tenen vostès amb el senyor José
María, però encara que haja deixat de ser president, la veritat és que tot el bagatge
polític i el lloc en què ha deixat al nostre país a nivell internacional, amb tots els peròs
que vostès els vulguen posar, la veritat és que haurà de passar temps, almenys, un parell
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d’anys com deia el nostre portaveu al Congrés, Sr. Zaplana, perquè arribe la primavera
de 2006 i tornem a veure al Partit Popular al lloc que li correspon.

Però, bo, al anàvem, enguany és cert que no és senzill. El Sr. Martín li he de dir
que lliçons de sensibilitat no ens hem de donar cap entre nosaltres. Tots hem de tenir la
suficient sensibilitat, però vostè em diu que han fet una actuació molt bona que és
buidar les Moreres. Vostès el que han fet ha sigut traslladar. El que han fet simplement
ha sigut traslladar un problema. Sí, tanca i així que no se n’assabente, li dóna el mateix.
El que han fet, deia, ha sigut traslladar un problema. Han passat unes persones que
estaven a la vista a un lloc on estan completament obviats, deixats, o millor dit, els ha
obligat perquè vostès no els han dit que se’n vagen allí, els han obligat que se’n vagen,
ara no hi ha barraquisme, hi ha una gran barraca. Una gran barraca que està a l’entrada
de la nostra ciutat per la Nacional 340, i on tenim ací 50 persones, perquè enguany la
campanya ha sigut un desastre. Si no se n’eixirien fins per les finestres les persones que
podríem veure per allí. Però això no és solucionar les coses, això no és fer el treball,
això no és posar remei a les situacions. Això és traslladar els problemes a una altra part
de la ciutat. Això no és posar remei a les coses que tenim, als problemes que tenim a la
ciutat. Per descomptat, que els tècnics de Serveis Socials són uns grans treballadors
perquè es deixen la pell, matí, matí-vesprada, nit i jo ho puc constatar perquè també he
estat amb ells en ocasiones. He pogut comprovar fins i tot telefònicament fins a les
hores en què es troben allí quan he hagut de fer-los qualsevol consulta, i ells sí que es
mereixen un gran reconeixement. Però el que no es pot reconèixer és a qui no fa el que
deu fer, a qui el que fa és obligar unes persones a traslladar-se a un altre lloc. Tenim el
mateix problema, però en una altra part de la ciutat. Llavors, què és el que tenim? Sí,
una zona verda més, una zona verda que s’ha netejat, que està buida, però que tenim les
persones igualment deambulant per la ciutat, igualment desateses i igualment, fins i tot
ara pitjor perquè no, ff!, la campanya que tenim ha sigut un total desastre.

Respecte a això del tema humanitari, la veritat és que a vegades si no fóra per les
labors humanitàries que desenvolupen col·lectius a la nostra ciutat, ens trobaríem que
les persones també estan molt deixades. Per descomptat, que cal reconèixer el treball
que fa Cáritas, fa un gran treball, però un gran treball que cal valorar i cal reconèixer,
però el que no pot ser és que per un costat la Sra. Alcaldessa un dia en ràdio diu que no
tenim perquè dedicar-nos només a tasques humanitàries, i per un altre costat el Sr.
López-Egea diu que sí, que ja que ara no es pot fer res més perquè és un problema de
difícil solució a curt termini, que ens hem de quedar en el que és la tasca humanitària.
L’Ajuntament està, o millor dit en aquest cas, el Sr. López-Egea hauria d’estar per a
coordinar totes les parts. En la moció parlem que no tenim constància de reunions amb
agricultors. Pot ser que ara sí que hi haja intenció que es reunisquen amb els agricultors
si no és que ja en aquests últims dies ho han fet, a nosaltres no ens consta. Però és que
nosaltres ens hem encarregat en els mitjans de comunicació de picar que la seua tasca és
assentar-se amb agricultors, amb sindicats, amb empresaris, amb els tècnics, amb els
col·lectius humanitaris, i coordinar tot això, i parlar si fa falta amb AVA. I que es veja
com es pot coordinar una campanya, i ha tingut tot un sant any per a fer aqueix treball i
no ho ha fet. I per això nosaltres hem de recórrer a açò. A part, ens ha retret que en la
comissió no preguntem, però, vegem, com anem a preguntar-li a una persona que en els
mitjans de comunicació, quan s’ha dignat a agafar-los el telèfon, un telèfon que paguem
tots els contribuents de la ciutat, resulta que els diu que la cosa és delicada, que la cosa
és complicada. Però nosaltres ens assabentem un dia per la premsa que ja ens
assabentarem, a través dels mitjans, de les solucions que es van a posar i de les mesures
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que es van a prendre. Bo, llavors nosaltres a partir d’ací comprenem que una vegada
més, les comissions informatives pareix que no serveixen per a res. Clar que no t’he
preguntat, ara parles. Jo no t’he preguntat perquè l’obligació era teua d’informar, i a
partir del que tu informares llavors jo preguntaria. Ara bé, el Sr. Egea el que sí que ens
ha demostrat és que després d’haver sigut el martell d’Odín, l’assot del PP, com ho
diria, la bota que anava matxucant els regidors del Partit Popular. Ara, per a acabar, ens
trobem que no dóna la cara, ni en la premsa, ni en aquest Ple, ni en cap lloc per a
resoldre el problema de la immigració.

L’any passat jo li vaig estendre la mà, li vaig dir que tenia la meua disposició per
a treballar, i la dels meus companys i les meues companyes, que estàvem ací disposats a
pencar. Durant un any, vostè ha passat del tema A finals de setembre és quan vostè se’n
recorda de començar a reunir-se amb els col·lectius i ens assabentem per la premsa,
perquè del que ens hem assabentat és per la premsa, com ens ocorre per desgràcia de la
majoria de coses que ocorren en aquest Ajuntament. Però el que més vergonya ens dóna
és que, després que sí que han sigut capaços de buidar les Moreres, sí que han sigut
capaços de fer que aqueixes persones se’n vagen a altres llocs, ara són incapaços que
s’adopten les mesures legals per a donar solució a l’assentament il·legal. Tal vegada
siga perquè tinguen la por que si també han de desallotjar-los d’ací i no tinguen pensat
què és el que faran amb aqueixes persones, estiguen pensant que i ara on els trobarem?,
i ara on estaran? I això, potser, és el gran problema que se li planteja, haver de donar la
cara, ja no als partits polítics ni als mitjans de comunicació, sinó cara als ciutadans en
relació al fet que durant un any ha sigut incapaç, no de solucionar totalment un
problema, però sí de començar a donar unes solucions de què havia parlat al seu dia.

Nosaltres, per descomptat, que mantindrem la moció íntegrament tal com s’ha
presentat. Gràcies.”

En el debat, el portaveu del Grup Municipal Esquerra Unida, presenta una
esmena de supressió del punt primer de la part dispositiva de la proposició.

Esmena que, sotmesa a votació, és aprovada per 13 vots a favor de PSOE, EU i
BLOC i 10 vots en contra de PP, SP i SCP.

Per tot això, incorporada l’esmena aprovada a la proposició inicial i sotmès a
votació el fons de l’assumpte, el Ple de l’Ajuntament, per 13 vots a favor de PSOE, EU
i BLOC, 2 vots en contra de SP i 8 abstencions de PP i SCP, ACORDA:

Aprovar la proposició degudament esmenada la part dispositiva de la qual queda
de la manera següent:

ÚNIC: Que per part del regidor de Serveis Socials s’informe en la pròxima
comissió informativa de les mesures adoptades en aquest assumpte.

18    PROPOSICIÓ PP, COMPAREIXENÇA REGIDOR-DELEGAT SR.
LÓPEZ-EGEA. EXP. 60/04-M

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició presentada pel Grup Popular Municipal, que diu:
“Que a l’empara del que estableix el Reglament d’Organització, Funcionament i

Règim Jurídic de les Entitats Locals, el Grup Popular requereix de la compareixença del
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regidor delegat de Serveis Socials, a fi de respondre a les preguntes que es formulen
sobre la seua actuació en les següents matèries.

• Gestió de serveis socials de l’Ajuntament de Sagunt.
Per tot això, sotmetem a la consideració del Ple de l’Ajuntament la següent

proposta d’acord:
Primer: que s’acorde la compareixença davant el Ple del regidor delegat de

Serveis Socials, a fi de debatre sobre les qüestions indicades anteriorment, incloent-se
l’assumpte en l’ordre del dia de la pròxima sessió ordinària a celebrar per la
corporació.”

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:
Aprovar la proposició amunt transcrita, que ací es té per reproduïda a tots els

efectes.

19    MOCIÓ PP, SOBRE DICTAMEN EXPEDIENTS TOPONÍMIA PER
COMISSIÓ INFORMATIVA CULTURA. EXP. 61/04-M

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 91.4 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat, es declara la urgència de l’assumpte i procedir-ne al debat.

Llegida la moció presentada pel Grup Popular Municipal, que diu:
“El Partit Popular, davant els recents canvis en la denominació de carrers i

l’aprovació de la toponímia als nous, ha criticat la unilateralitat a l’hora de realitzar
aquestes actuacions, ja que en el passat l’acord era adoptat pel Consell de la Fundació
Municipal de Cultura a proposta de la comissió de toponímia.

Des del Partit Popular creiem que el canvi del nom en carrers i places així com
l’aprovació de la toponímia de nous carrers no ha de realitzar-se de forma unilateral, a
través de la Junta de Govern.

Abans de la dissolució de la Fundació Municipal de Cultura, en la qual estaven
representats tots els grups polítics, era aquesta qui a proposta de la comissió de
toponímia, o aquella a proposta del consell, la que proposava els noms dels carrers,
basats en criteris acordats per endavant.

Manuel Civera, com a president de la Comissió de Cultura, ha deixat de
plantejar aquestes qüestions en la comissió, i no obstant amb la seua signatura dóna el
vistiplau a les propostes que aproven amb posterioritat en la Junta de Govern sense la
col·laboració de cap grup de l’oposició.
 Per tot això, sotmetem a la consideració del Ple de l’Ajuntament la següent
proposta d’acord:

Primer: que els expedients que concerneixen a la toponímia dels carrers del
municipi siguen dictaminats per la Comissió de Cultura, prèviament a la seua aprovació
definitiva per l’òrgan competent.”

El ponent i portaveu del grup PP, Sr. CASTELLÓ, manifesta: “Suposem que en
ser una qüestió amb prou sentit comú no hi haurà cap debat sobre aquest tema perquè
ens sembla el lògic. El que les qüestions passen de la comissió de toponímia a la
comissió de govern, sembla que allò lògic haja de ser que el que abans succeïa en la
Fundació de Cultura on es parlava, es debatia, es proposava, fins i tot, a la comissió de
toponímia ara es faça de la mateixa manera. Un moment per favor.
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Treballem tant. Bo la moció diu:
El Partit Popular davant els recents canvis en la denominació de carrers i

l’aprovació de la toponímia a les noves, ha criticat la unilateralitat a l’hora de realitzar
aquestes actuacions, ja que en el passat, l’acord era adoptat pel Consell de la Fundació
Municipal de Cultura a proposta de la comissió de toponímia.

Des del Partit Popular, creiem que el canvi en nom en carrers i places així com
l’aprovació de la toponímia de nous carrers no ha de realitzar-se de forma unilateral, a
través de la Junta de Govern com es fa actualment.

 Abans de la dissolució de la Fundació Municipal de Cultura, en la qual estaven
representats tots els grups polítics, era aquesta qui a proposta de la comissió de
toponímia o aquella a proposta de la Fundació Municipal o del Ple, la que proposava els
noms dels carrers, basats en criteris acordats per endavant.

Manuel Civera, com a president de la Comissió de Cultura ha deixat de plantejar
aquestes qüestions en la comissió, i no obstant amb la seua signatura dóna el vistiplau a
les propostes que aproven amb posterioritat en la Junta de Govern sense la col·laboració
de cap grup de l’oposició.
 Per tot això, sotmetem a la consideració del Ple de l’Ajuntament la següent
proposta d’acord:

Primer: que els expedients concernents a la toponímia dels carrers del municipi,
siguen dictaminats per la Comissió de Cultura, prèviament a la seua aprovació definitiva
per l’òrgan competent.

Hem vist una qüestió que ens ha cridat molt l’atenció aquest matí venint cap ací
que era que a, jo crec que l’avinguda més important de la ciutat, la que la vertebra de
forma longitudinal des de la platja fins a la muntanya, com agrada dir a vegades, se li ha
donat el nom d’avinguda de la Vila. Clar, suposem que fa referència a la partida de la
Vila, suposem. Però realment en les cartells posa avinguda de la Vila, la qual cosa ens
sembla un nom realment poc representatiu per al que és el vial internuclis i que cal
donar-li un nom amb la suficient potència que mereix el mateix vial. Perquè, a més, això
de la Vila porta a consideracions que si som una ciutat des de fa centenars d’anys, no sé
per què es denomina de la Vila, en no estar clar el tema de la partida.

Esperem que l’equip de govern en aquesta ocasió accepte un nou suggeriment
del Partit Popular. Gràcies.”

El portaveu del grup BLOC, Sr. CIVERA, indica: “Bon dia, bé, efectivament la
proposta és assumible, el que passa és que volia aclarir algunes coses.

En primer lloc la comissió informativa de Cultura estem posant-la en marxa i
lògicament no estan encara les coses ben fixades, no? Precisament la proposta de la
presidència respecte d’això del funcionament és que es done compte de tot el que
s’aprove en Junta de Govern. Dit açò, vol dir que totes les propostes de canvi de carrers
que siguen de tipus, diguem-ne, procedimental, per exemple, imaginem-nos una zona
que ja, com sabem, per exemple tenim el barri dels Metalls, el barri dels Arbres, el barri
del que siga, no? Llavors, si falta un carrer es busca un arbre i es proposa, això es dóna
compte, no passaria res crec, no? No obstant això, s’accepta la proposta. I després per la
nostra part el que no falta mai és la sensibilitat de quan hi ha una proposta d’un carrer
per qüestions de tipus polític, honorífic o el que siga, sempre s’ha portat al plenari.

De qualsevol manera, l’equip de govern estem completament d’acord que farem
que tots els carrers passen pel plenari, encara que és fàcil que això retarde en alguns
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casos, evitarem que siga el menor mal possible, evitarem que això no retarde
l’efectivitat dels departaments. Per tant hi estem d’acord.

Quant al tema de la Vila, si voleu ho podem parlar també, el que passa és que
aqueixa avinguda, tota l’avinguda, l’ideal haguera sigut que s’haguera dit l’avinguda
d’Almudàfer. No s’ha de mirar tampoc amb això dels carrers si estava a preposició o no,
perquè quasi tots els carrers, ara estem estudiant per publicar la toponímia completa de
tot el municipi i és una cosa molt difícil de fer perquè al final per a efectivitat dels
cartells i de tot has d’eliminar aqueixos matisos, encara que després en l’explicació un
sàpiga si aqueix nom. Perquè, per exemple, la Vila heu de saber que és un nom d’una
partida, però que en realitat procedeix d’una sèquia. Per tant, potser, no està massa
encertat, ja ho miraríem, i si estem a temps podíem plantejar-nos. Potser seria
Almudàfer, però el problema d’Almudàfer és que ja hi ha un carrer que ja s’anomena
Almudàfer. Per tant, ja ho estudiarem i tal.

Pel que és la proposta en general estem d’acord.”

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:
Aprovar la moció amunt transcrita, que ací es té per reproduïda a tots els efectes.

La Sra. Alcaldessa expressa: “Abans de passar a precs i preguntes m’agradaria
fer-li passar a l’interventor. On està l’interventor? Bo, com que no sé si sabeu que és
l’últim Ple que l’interventor passa ací amb nosaltres després de tants anys, quants, José?
9, després de 9 anys d’aguantar-vos. I jo volia donar-li formalment en nom de la
corporació, crec que puc parlar en nom de la tota la corporació, l’enhorabona per la seua
nova destinació a la Diputació Valenciana. Desitge agrair-te la teua dedicació i el teu
esforç perquè els comptes d’aquest Ajuntament estiguen sempre clars. Agrair-te
l’amabilitat i la paciència que has tingut amb tots nosaltres, possiblement amb uns més
que amb altres, almenys amb mi, per a explicar-nos el que materialment ocorre amb els
números, quan des de la política ho hem demanat fer el que els números no volen
moltes vegades que es faça. El deure i l’haver de l’administració dels recursos escassos
ho hem analitzat una i mil vegades. Aqueixa és la nostra funció i la teua l’has complit
però àmpliament. Gràcies per compartir, sobretot amb mi, aqueixa frase tan real com
poc desitjada, no tenim, no podem. Gràcies per contribuir d’una manera especial a la
transparència d’aquesta administració. Benvolgut José, jo et desitge en la teua nova
destinació i, sobretot també, en la teua vida personal que et quadren els números, que
t’isquen els comptes i gràcies en el meu nom i en el de tota la corporació pel teu treball
desenvolupat en aquest Ajuntament. Et trobarem molt a faltar. Moltes gràcies.”

A les 12 hores i 50 minuts se suspèn la sessió per a permetre les intervencions
del públic present en la sessió, que figuren com a annex a la present acta. A les 12 hores
i 55 minuts es reprèn la sessió.

PRECS I PREGUNTES

Durant aquest apartat, el Sr. Cortés abandona definitivament la sessió.

El regidor del grup SP, Sr. GIL, manifesta: “Vegem, Sra. Alcaldessa, jo no sé si
anomenar-ho una pregunta, un prec, o una queixa, o un emprenyament personal que tinc
amb algunes coses de què estan ocorrent dins d’aquest Ajuntament. M’estic referint a la
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falta moltes vegades de tenir la comunicació, per part de la Comissió d’Urbanisme, que
és un assumpte ja repetitiu. Llavors, no sé si presentar-ho com una queixa en compte
d’un prec i pregunta o què. Açò ha fet que, en diverses ocasions, a més d’haver-ho
comanda en la Comissió d’Urbanisme que se m’informara quan hi havia comissió a
casa. Bueno, no s’ha produït aquesta situació. És quelcom que s’arrossega també de la
legislatura anterior, no és només d’ara, eh, açò s’ha repetit també en la legislatura
anterior. Llavors, jo vull que per una vegada per totes açò se solucione, es talle i les
comissions que em corresponguen se’m notifiquen.

A través d’açò l’altre dia, dimarts passat que va haver-hi una comissió
d’activitats amb el Sr. Chover, és el regidor responsable, bo, em va vindre a tirar poc
més poc menys en cara que el que tenia era ganes de tenir problemes i rebomboris
habitualment. I això no és veritat, perquè vas arribar a posar en dubte un poc que si jo el
que feia era protestar per protestar i que havia rebut la comunicació de la Comissió
d’Urbanisme. Això no és així. Però, per si de cas tens aqueixa dubte, jo et done la meua
paraula que les comissions ja són unes quantes les que no he rebut. Açò arribe un
comentari, s’ha fet públic perquè la premsa em va preguntar com havíem quedat en la
Comissió d’Urbanisme i jo em vaig estranyar que Comissió d’Urbanisme, no, si no hi
ha hagut, i resulta que la premsa sabia més que jo, que sí que hi havia hagut Comissió
d’Urbanisme. Bo, jo em vaig quedar un poc sorprès que tornava a repetir-se quelcom
que ha ocorregut unes quantes vegades. I damunt la cosa va ser a més perquè vaig fer un
comentari que la premsa només ha transmès en part, que vaig dir que a més que cobrem
l’oposició per les comissions, bo, si no venia no cobrava i damunt pagava. Però, en la
premsa, encara que ho vaig dir tot, només van posar que quelcom així com que no
cobrava, com que l’important era venir per a cobrar, quelcom que no és veritat. Després
ho han intentat modificar, però la situació és quasi pitjor que abans. O siga, vull que
quede clar que jo vull anar a les comissions d’urbanisme i d’activitats perquè sempre he
assistit a elles, a l’hora en punt. Urbanisme és un departament que habitualment
funciona molt malament, sent que no estiga el regidor, però així és. El fet de començar
la mitjana hora més tard és allò més habitual, quan no falta un falta un altre, vaja, és un
marró, tenir les actes de les comissions als sis o set mesos i pràcticament  no diuen res
les actes. Llavors jo vull que algú prenga part en açò i se solucions aquesta situació de
notificació de les comissions d’urbanisme, perquè en la d’activitats no tinc cap
problema, continuen venint a ma casa com correspon.

I jo li preguntaria al secretari què cal fer per a aconseguir solucionar açò? Estem
plens de conceptes legals per a complir els requisits de l’Ajuntament, bo, a veure que
s’aplica perquè a mi m’arriben les comissions d’urbanisme. Que tinc clar que són
informatives, que no decidim moltes vegades gran cosa, però ja que és una missió a què
jo m’he encomanat també i vull complir-les, vull que se’m notifiquen.

Però hi ha una miqueta més que vull fer en coneixement públic en aquest Ple, és
que porte ja diversos mesos que tota la documentació que se’m remet a ma casa, els
sobres vénen oberts. Però no sols oberts, no, és que es trauen fotocòpia. Però és que a
més he aconseguit esbrinar que molta documentació, o alguna de la documentació que
se’m remet, no de l’Ajuntament, sinó que persones de l’exterior la manen a
l’Ajuntament i te la manen a casa, no arriben a les meues mans, o arriben amb retard,
com m’ha passat, actes que fa l’Ajuntament que vénen dues o tres dies després d’haver-
se fet l’acte. Llavors, jo li vaig a demanar a vostè, com a alcaldessa, que prenga part en
aquest assumpte perquè la veritat és que em té prou solidatat, per no dir una altra cosa.
A algú li agradaria que la documentació, més o menys, personal que li arriba a sa casa,
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algú l’òbriga, es traga fotocòpia i després te la porten a casa? Jo crec que és una cosa de
rebut, eh. I la cosa és prou greu. Puc donar constància que m’han desaparegut
documents que m’han manat a mi de l’exterior i al cap d’un temps no contestes, i
escolta. I jo, quan m’ho comenten, dic, escolta, no, no he rebut res.

Bo, he fet un poc el seguiment d’aquesta situació i sent dir-ho, però hi ha una
persona del PSOE, que és l’encarregat pareix de tota aquesta història. I, una de dos, o
vostè aconsegueix que açò se solucione o jo prendré un altre camí. Vull rebre les
comissions que em corresponen, perquè no en falte mai a cap. I vull que els meus
documents, els pocs que em vinguen, em vinguen a ma casa sense obrir. Són ja prou
mesos el que està ocorrent. Jo ho estava deixant passar, però, clar, quan m’he començat
a assabentar que falta alguna carta que m’arribava a mi de l’exterior, que posava carrer
de l’Autonomia, i a ma casa no ha arribat o m’arriben amb retard alguns documents, bo,
per exemple qualsevol acte que fa vostè, arriben fins amb dates fora de termini. Jo crec
que no és de rebut el que està ocorrent. Llavors, li demane a vostè, com a alcaldessa,
que prenga part en aquest assumpte perquè si no jo prendré d’alguna manera. I no sé si
el secretari, hi ha alguna forma de poder solucionar açò, eh. Vaja, a mi em té prou
emprenyat i enutjat que algú òbriga la meua correspondència i damunt, no és que l’obri,
és que es trau còpies, home, eh.

Aqueixa era la meua intervenció.
I volia saber com està l’expedient de l’ocupació de la zona verda del polígon

Sepes, perquè en l’expedient parlàvem de dos dies, l’altre dia vaig passar, allò segueix
ocupat. I vull deixar clar als regidors que tenen la responsabilitat, ací estem jugant amb
els interessos dels ciutadans d’aquest municipi. I jo espere que paguen tot el temps que
tenen ocupant la parcel·la i si no, Sr. Martín, ens va a trobar en el camí, com estiguen
tocant els interessos dels ciutadans d’aquest municipi per açò, la cosa no quedarà així,
eh. Veurem si una cosa que és molt senzilla s’està passant molt de temps, la xifra està
sent més que alarmant i veurem fins on aqueixa empresa està disposada a pagar. Només
faig aqueix prec, que l’expedient estiga complet i que paguen tot el que correspon,
perquè com no paguen el que correspon i toquen els interessos dels ciutadans, ens va a
trobar davant i no li va a agradar, eh. Res més.”

El portaveu del grup EU, Sr. MARTÍN, assenyala: “Bé, Marcelino, a mi el to de
les amenaces la veritat és que ni m’agrada, ni m’agrada fer-ho ni m’agrada rebre-ho, eh,
això que vaja per davant. Les amenaces te les guardes per a qui li facen efecte.

Com tu saps, en l’últim Ple el Partit Popular va presentar una moció, aqueixa
moció es va aprovar, se n’ha donat compte als serveis tècnics municipals i estan
executant el tema i ja està. Ja, però per a preguntar això, Marcelino, les amenaces
sobren.”

El regidor del grup PSOE, Sr. MUÑOZ, exposa: “Bon dia, Marcelino, el tema de
la convocatòria de, jo sóc el president de la Comissió d’Urbanisme, i, per tant, el
responsable de la convocatòria no és el Sr. Fernández sinó jo, val? T’ho dic perquè com
que tu has esmentat, eh? No, no, t’ho dic perquè encara que el responsable d’urbanisme
siga ell, jo sóc el responsable de la convocatòria, i per això isc a explicar-te que d’acord
amb el que tu vas demanar, i has demanat sempre, que se’t comunique a casa perquè tu
ja saps que ací sovint, o siga habitualment, es diposita la comunicació de cada comissió
en els grups municipals. Si vosaltres ho teniu sempre tancat aqueix és un altre problema.
Però nosaltres t’hem enviat. Vull dir-te que, des d’Urbanisme, i tu saps que vaig parlar
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amb tu personalment per a explicar-t’ho, des d’Urbanisme sí que va eixir la citació. Des
d’aqueix punt de vista vull dir que si no t’ha arribat ho lamente molt, tens raó, jo no
dubte de la teua paraula, quan vaig parlar amb tu per telèfon efectivament vam estar
parlant sobre el tema, però he de dir-te que des d’Urbanisme sí que va eixir i va eixir a
més amb data del dia 9 perquè t’arribara amb temps per a la comissió del dia 13.

El que no puc acceptar són les declaracions teues del periòdic, en el sentit que
deies que era una acció premeditada del responsable d’Urbanisme, que era del BLOC i
del responsable de la comissió, que era jo, que sóc del PSOE. Ací no hi ha accions
premeditades en aqueix sentit i menys en el sentit que tu afegies de per a no cobrar la
comissió. Tu saps que això no és veritat, i per això no, jo crec que no has de dir
aqueixes coses. Una altra cosa és que és veritat que si no vas arribar ho lamente molt. Jo
et vaig dir que a més d’enviar-te la comunicació, si és necessari t’ho comunicarem
telefònicament perquè sàpigues si hi ha algun canvi en la comissió, però no puc acceptar
la prèvia aqueixa que és una acció premeditada dirigida a emprenyar-te a tu,
personalment.”

El portaveu del grup PSOE, Sr. CHOVER, indica: “Jo vull aclarir un parell de
qüestions de la intervenció del Sr. Gil. Jo, no, en cap moment he dubtat que li estiguera
mentint ni he dubtat que si ell diu que no li ha arribat, no li ha arribat. Jo, únicament, li
vaig retraure el que acaba de dir el meu company, el que pensara i declarara en la
premsa que era una qüestió premeditada per part del PSOE i del BLOC. Això no és així
mai. Per descomptat si és així no es va rebre la comunicació, hi ha un error en el
repartiment de les notificacions, que hem ja pres mesures perquè es corregisquen, però
jo l’única cosa que li vaig retraure al  Sr. Gil va ser el que pensara que era una actuació
premeditada, en absolut, mai, mai.

Respecte d’això de la correspondència, cal dir que no és correspondència, és
sempre comunicacions de l’Ajuntament. Segons pareix, el funcionari entenia que era
com una notificació i que havia de recollir la signatura, i per això feia fotocòpia, per a
recollir la signatura. Se li ha aclarit els conceptes. I bo, estem en via que això estiga
solucionat sens dubte.

A mi, jo, lamente també que la intervenció que ha fet, que em sembla molt
correcta tota. Que deixe traslluir si el funcionari és del PSOE o és d’on siga. No té res a
veure, no té res a veure. Jo no sé si tracta de confondre i donar a entendre que el PSOE
li està ell obrint la correspondència i vigilant-li la correspondència. Això és una
barbaritat, això és una barbaritat, Sr. Gil, això és una barbaritat. El que siga del PSOE o
siga de qualsevol altre partit, com el seu, per exemple, està actuant com un funcionari i
en absolut està manat per cap partit per a la seua actuació. Sí que, segons pareix, el xic
tenia, en l’ordenança tenia un error en el fet que creia que havia de recollir la signatura i
per això fotocopiava el que hi havia dins, com a notificador, i se li ha aclarit. I esperem
que es normalitze les comunicacions d’aquest Ajuntament amb vostè. Però jo vull que
vaja per davant i volia aclarir que ni hi ha mala fe, ni hi ha predisposició, ni, per
descomptat, que el PSOE està darrere amb cap intenció maquiavèl·lica per a espiar-lo a
vostè, faltaria més. Jo simplement li aclarisc, jo simplement, a mi em donen la
correspondència en el grup. El que passa és que a vostès és difícil donar-se-la en el grup
perquè normalment està tancat, o no està el seu assessor normalment. Però que el que jo
li vull dir és que pot haver-hi errors en la distribució de la correspondència, però que no
hi ha en absolut cap intencionalitat en aqueixes qüestions. Jo, l’única cosa que vull és
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aclarir-li això, que no hi ha cap intencionalitat. Vostè pot pensar el que vulga, però això
no és així.”

La Sra. ALCALDESSA manifesta: “Jo simplement li vull, no, Sr. Gil, no passa,
als altres no ens passa perquè la correspondència ens ve al grup municipal. Bo, vegem,
jo el que li vull dir és que després de la incidència que va tenir vostè he tingut la reunió
amb els notificadors, amb els conserges, amb el cap de conserges i espere que realment
no torne a ocórrer un incident d’aqueix. Jo volguera que, si en algun moment, li torna a
passar, que m’ho comunique ràpidament per a prendre les mesures oportunes. Jo crec
que ja no tornarà a passar, crec, que no tornarà a passar. Crec que no tornarà a passar.”

La regidora del grup PP, Sra. MURCIANO, assenyala: “Bo, vegem, és una
pregunta al Sr. García amb el tema dels mercats. Estem en dia 23 de desembre, demà
24, 25 i 26, agafem un pont, un cap de setmana llarg. El mercat que tenim al Port de
Sagunt, el mercat exterior, o siga tot el que és la venda exterior. Aquests empresaris, o
comerciants, tenen els dies també en altres pobles, i se’n van als seus pobles a fer el
mercat. Ens consta, perquè així ens ho han manifestat, que van tenir una reunió amb
vostè per a fer el mercat extraordinari el dia 26, diumenge al matí, fer mercat
extraordinari aquí al Port. Pel que sabem és que vostè els va dir que no, que és demà dia
24 o res. Que el dia 24 que és demà, o bé no hi haurà prou mercat, o vostè està privant
d’alguna forma, si és així, que els venedors puguen tenir aqueix mercat extraordinari el
diumenge que sí que vindrien.

També crec que hi ha hagut alguna reunió, no sé si amb la Sra. Alcaldessa i amb
vostè, fa potser, fa hores, faran 10 hores, 12, 14, no ho sé, aqueixa informació no la tinc,
però sí que ens agradaria saber que, si és així, perquè han de ser el dia 24. En cas de no
ser, és una suposició, faré l’afirmació que m’agrada mes, que no tinga la coordinació
que he manifestat anteriorment de regidoria de policia i regidoria de mercat, en aquest
cas de mercats, i demà sí que tinguen per a poder patrullar el mercat, i en el diumenge
això no puga succeir. Només volia la informació, si és així, si s’han reunit o si ho han
solucionat, i si no, per què. I, clar, açò no és només per a aquest cap de setmana, per al
cap de setmana que coincideix el mateix en els mateix. Només això.”

El regidor-delegat de Mercats, Sr. GARCÍA, diu: “Bo, jo en principi no em vaig
oposar que el mercat fóra ni divendres ni diumenge, no em vaig oposar. La primera cosa
que em van demanar van ser els de la roba, que a veure si es podia fer el mercat,
l’extraordinari, el dia 26 i el dia 2. Jo dic que no tenia cap problema a fer-ho. Però quan
no es posen d’acord llavors l’Ajuntament està per a alguna cosa, per a posar-se d’acord
amb un o amb un altre. Llavors, hem cregut convenient que el divendres 24 i el
divendres 31 era millor fer el mercat aquest, el bord, l’extraordinari, perquè el mercat
municipal l’obrin i crec que és més important fer-lo el divendres. I, a més, el dia
d’abans de festa que no el dia 26. O siga, però, ja he quedat. A més, he tingut una reunió
amb ells i crec que és molt important la reunió que hem quedat. Ara, al gener, farem una
reunió amb tots per a fer un calendari dels dies aquests, perquè no passe el que ha passat
enguany, per exemple, el 9 d’octubre, el dia 1 de maig, que eren dissabtes i si que es va
fer mercat. Perquè jo no m’opose que guanye una pesseta, ni això, ni cap treballador. A
favor, jo estic a favor de es faça, però jo crec que el més important és com he quedat jo
amb ells, fer un calendari dels dies aquests bords perquè no hi haja cap problema, ni els
de la verdura, ni els de la roba, ni els altres. O siga, un programa d’una programació de
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tot perquè no passe el que ha passat. Però crec que és bo, o crec, per a mi, que el
divendres, el divendres és el dia adequat per a fer igual que el divendres que ve, el dia
31 perquè s’obri el mercat municipal i estan tots. El que passa és que ací a uns els ve bé
i a altres no, però bo, als de la verdura els ve bé fer-ho el divendres, als de la roba no
perquè van a un altre lloc. Bo, llavors cal posar-se d’acord i fer-ho un dia, i un dia serà
el divendres, el divendres. Però a més, jo ja he quedat, ja t’he dit abans, he quedat amb
ells per a fer un calendari entre tots perquè a l’any que ve no hi haja problemes.”

La regidora-delegada de Policia Local, Sra. HERNÁNDEZ, assenyala: “Bo,
vegem, és que al llarg d’aquest Ple ja m’he sentit diverses vegades la falta de
coordinació a la boca de la Sra. Murciano en diverses ocasions. Abans, el delegat li ho
ha aclarit que hi ha una coordinació total. Però a part és que vostè de veritat que té
obsessió amb la Policia Local, i jo avui vull fer ací, vull fer un prec, perquè em sembla
una falta de responsabilitat al que vostè fa i al que vostè es dedica, una falta de
responsabilitat tal, amb el problema que té aquest municipi amb la delinqüència juvenil,
amb els menors que hi ha, dir mentides com diu. Perquè jo cada vegada estic més
convençuda que la font que vostè té, per descomptat interna dins de la Policia Local, o li
menteix a consciència o inconscientment, però li està mentint, li està mentint. I el greu
del tema és que vostè utilitza això per a mentir al ciutadà, i per a dir coses que no són,
perquè la policia està al carrer, està realitzant la seua labor i l’està realitzant
correctament. No, la que hi ha, per descomptat, i hi ha prou més de la que vostè tenia. I
em sembla una falta de responsabilitat que amb el problema que tenim de menors en
què tots hem de lluitar, vostè estiga dient que hi ha dues policies al carrer. És fals. I més
els valdria a vostès, Sr. Castelló, pel que deia abans. Mire, el tarannà li’l vaig a
demostrar ara, vostè ha dit abans: demanen la col·laboració per a assumptes que són de
vital importància per a l’Ajuntament. Aquest n’és un. Tenim un seriós problema amb els
menors i el que demanem, per favor, és que tots treballem en aqueix tema i que no
estiguen mentint als ciutadans com ho estan fent.”

La regidora del grup PP, Sra. MURCIANO, exposa: “Vegem, mire, no, no, vaig
a dir-li Sra. Hernández, i que li conste a vostè i a tot el món. No tenim res en contra dels
grans professionals de la policia que té Sagunt, per a res. Tenim en contra la seua mala
gestió com a responsable, i no excuse la seua inoperància per a planificar i organitzar
dient-nos que si ens fiquem amb la policia, en cap dels moments. Tenim els millors
professionals. I no em cap dubte, ni un ni dos, tots.”

I vist que no hi ha més assumptes a tractar, la presidència clou la sessió a les 13
hores i 15 minuts; de tot això, com a secretari, done fe.

ACOMPLIU-HO: L’ALCALDESSA.

ANNEX: INTERVENCIONS DEL PÚBLIC

El Sr. Víctor diu: “Bo, jo tenia ací, bona vesprada, però... Bon dia, tenia bona
vesprada, però diré bon dia perquè de poc ens fiqueu un gol, vaig darrere de vosaltres i
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no vos puc localitzar. Bo, en primer lloc, bon dia a totes i a tots, Sra. Alcaldessa i
regidores i regidors, bones festes i feliç any nou.

En primer punt, particularment dels majors, per als majors perquè vivim patint
molts anys, molts anys, i no tenim un local digne. El que tenim, em referisc al Port de
Sagunt, el que tenim no agafem de peu. Què passa al Centre Cívic? Fins quan hi haurà
fum al Centre Cívic, fins quan? I parlant de fum, els majors vos porten carbó a tots, a
totes i a tots.

En segon punt, volem, perquè ho hem perdut i cal anar endavant i no per a
arrere, Rosa va a cap a tu, volem que tots els que complisquen 100 anys se celebre.
També volem tots el que compleixen 50 anys de matrimoni se celebre. Estic al teu
costat Rosa. Bon Nadal i feliç any.”


